
ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΑΠΟΦΟΙΤΩΝ Σ.Τ.Υ.Α. 

 

ΓΕΝΙΚΗ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗ 

ΣΑΒΒΑΤΟ, 28 ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2017- ΩΡΑ: 10:00΄ 

 

• ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ.Σ. κ. Δημήτριος Φαλτάιτς 

▪ ΠΡΟΕΔΡΟΣ Γ.Σ. κ. Αθανάσιος Ραφαηλίδης 

--------------------------- 

ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ ΓΕΝΙΚΗΣ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗΣ 

ΜΕΡΟΣ Α  ́

 

➢ 09:30 Πέρας προσελεύσεως Μελών Σ.Α.Σ – Παράθεση καφέ  

➢ 10:00 Πέρας προσελεύσεως προσκεκλημένων. 

➢ 10:10   Παρουσίαση προγράμματος Γ.Σ. από τον Αντιπρόεδρο κ. 

Κων/νο Αναγνωστάκη. 

➢ 10:15 Χαιρετισμός Προέδρου ΣΑΣ. 

➢ 10:20 Απονομή τίτλου Επιτίμου Μέλους στον Επίτιμο Α/ΓΕΑ 

Πτέραρχο κ. Γεώργιο Αυλωνίτη. 

➢ 10:40 Απονομή διακρίσεων – επαίνων στους Αρχηγούς – Δοκίμους 

1ης και 2ας Τάξης ΣΤΥΑ. 

➢ 11:00 Βράβευση των κ.κ. Υπσγου (ΤΜΜ) Όμηρου Βαρούνη, 

Ανθσγού (ΤΗΓ) Γεώργιου Καραϊσκου, Ασμια (ΤΗΓ) Ανδρέα 

Κράη και της Ασμιου (ΤΕΑ) κας Αναστασίας Ραμάκου. 

➢ 11:20      Κοπή Πίττας. 

➢ 11:30 Αποδέσμευση Προσκεκλημένων - Διάλειμμα – Παράθεση καφέ 
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ΜΕΡΟΣ Β΄ 

➢ 12:10  Έναρξη Εργασιών Γ.Σ.- Πρόταση Δ.Σ, δια Προέδρου Σ.Α.Σ,     

ονομάτων για ανάληψη καθηκόντων Προεδρείου Γ.Σ. ως 

ακολούθως: Πρόεδρος: Σμήναρχος ε.α. κ. Αθανάσιος 

Ραφαηλίδης, Μέλη:  Σμήναρχος ε.α. κ. Γεώργιος Καντούρος και 

Επισμηναγός ε.α. κ. Δημήτριος Μανιώτης. 

➢ 12:15

  

Χαιρετισμός Προέδρου Γ.Σ. –Συστάσεις επί Διαδικασιών -  

Δηλώσεις επιθυμούντων να μιλήσουν – Ορισμός χρόνου 

τοποθετήσεων ομιλητών (Επίτιμοι 10 λεπτά – Μέλη 5 λεπτά). 

➢ 12:25

  

Διοικητικός Απολογισμός πεπραγμένων περιόδου Ιανουαρίου – 

Δεκεμβρίου 2016, από Πρόεδρο Σ.Α.Σ κ. Δημήτριο Φαλτάιτς.  

➢ 12:45 Παρουσίαση Ετήσιας Έκθεσης Εξελεγκτικής Επιτροπής επί της    

Οικονομικής Διαχείρισης του Συλλόγου, για την περίοδο 

Ιανουαρίου – Δεκεμβρίου 2016. 

➢ 12:55

  

Παρουσίαση – Ενημέρωση Αναθεωρημένου Καταστατικού του 

Σ.Α.Σ από τον Νομικό Σύμβουλο κ. Γεώργιο Εμμανουηλίδη. 

➢ 14:00

  

Στόχοι 2017 από τον Πρόεδρο του Σ.Α.Σ κ. Δημήτριο Φαλτάϊτς 

– Λοιπές εισηγήσεις Δ.Σ. 

➢ 14:05 Ομιλητές Καταθέσεις απόψεων – Προτάσεις - Απαντήσεις 

➢ 15:30 Έγκριση Ψηφίσματος.  

➢ 15:35 Κήρυξη πέρατος Γ.Σ από Πρόεδρο Γ.Σ 

➢ 15:40 Διανομή Ημερολογίου 2017.  

------------------------------------- 

ΜΕΡΟΣ Α΄ 

Κ. ΑΝΑΓΝΩΣΤΑΚΗΣ (Αντιπρόεδρος Δ.Σ.): Καλή σας μέρα. Είμαι ο 

Αντισμήναρχος ε.α. Κώστας Αναγνωστάκης, Αντιπρόεδρος του Συλλόγου 

Αποφοίτων ΣΤΥΑ και εκ μέρους του Διοικητικού Συμβουλίου σας 

καλωσορίζω στη σημερινή μας εκδήλωση. 
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Βρίσκονται μαζί μας: 

- Ο Ταξίαρχος κύριος Κωνσταντίνος Σεβαστάτος, Διοικητής ΣΤΥΑ, και 

εκπρόσωπος του Αρχηγού ΓΕΑ. 

- Ο Πρόεδρος της Ένωσης Αποστράτων Αξιωματικών Αεροπορίας, 

Αντιπτέραρχος ε.α. κ. Σπυρίδων Καβούρης. 

- Ο εκπρόσωπος του ΣΑΣΙ Απτχος ε.α. κ. Αχιλλέας Λέλλας. 

- Ο Πρόεδρος του ΠΑΣΥΒΕΤΑ Υπτχος ε.α. κ. Δημήτριος Λαζάρου. 

- Ο Πρόεδρος του ΕΣΜΑ Απτχος ε.α. κ. Ιωάννης Κούτρας. 

- Ο Πρόεδρος της ΠΟΕΣ Σχης κ. Ανέστης Τσουκαράκης. 

- Ο Πρόεδρος της ΣΑΙΡ Ιωάννης Κρανιάς. 

- Ο Πρόεδρος του ΣΑΣΥΔΑ Γεώργιος Ρούσσος. 

Και αρκετοί εκπρόσωποι από Συλλόγους των άλλων Σωμάτων. 

 

«Παρουσίαση Προγράμματος Γ.Σ. από τον Αντιπρόεδρο κ. Κων/νο 

Αναγνωστάκη» 

Κ. ΑΝΑΓΝΩΣΤΑΚΗΣ: Θα σας ανακοινώσω το σημερινό πρόγραμμα, που 

θα ξεκινήσει με τον χαιρετισμό του Προέδρου του Συλλόγου Αποφοίτων 

ΣΤΥΑ, την απονομή τίτλου επιτίμου μέλους στον Επίτιμο Αρχηγό ΓΕΑ 

Πτέραρχο ε.α. κ. Γεώργιο Αυλωνίτη, απονομή διακρίσεων στους Δοκίμους 

της 1ης και 2ης τάξης της Σχολής Τεχνικών Υπαξιωματικών Αεροπορίας. 

 Θα βραβευτούν οι συνάδελφοι Υποσμηναγός Βαρούνης, 

Ανθυποσμηναγός Καραίσκος, Ασμίας Κραής και Ασμίας Ραμάκου ως 

πτυχιούχοι Ανωτάτων Σχολών. 

 Θα ακολουθήσει η κοπή πίτας. 

 Θα γίνει ένα διάλειμμα ενός τετάρτου, 20 λεπτών. Στο δεύτερο μέρος 

θα αρχίσει η έναρξη των εργασιών της Γενικής Συνέλευσης με την πρόταση 

του Προεδρείου. 
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 Θα γίνει Διοικητικός Απολογισμός, παρουσίαση Οικονομικής 

Έκθεσης. 

 Θα γίνει παρουσίαση του αναθεωρημένου Καταστατικού. 

 Οι στόχοι του 2017. 

 Θα γίνουν ομιλίες από τα μέλη που θέλουν να μιλήσουν. Θα είναι 5 

λεπτά για κάθε μέλος και 10 λεπτά για τους Επιτίμους Προέδρους του Σ.Α.Σ. 

 Και, τέλος, θα γίνει η ψηφοφορία για το Καταστατικό και η κήρυξη 

πέρατος από τον Πρόεδρο του ΣΑΣ. 

 Θα παρακαλέσω τον κ. Πρόεδρο του Σ.Α.Σ, τον Σμήναρχο ε.α. κ. 

Δημήτριο Φαλτάιτς να ξεκινήσει τον χαιρετισμό. 

------------------------- 

«Χαιρετισμός Προέδρου Σ.Α.Σ» 

Δ. ΦΑΛΤΑΪΤΣ (Πρόεδρος Δ.Σ.): Κυρίες και κύριοι, καλημέρα σας. 

 Πανοσιολογιότατε, κύριε Διοικητά της Σχολής Τεχνικών 

Υπαξιωματικών Αεροπορίας και εκπρόσωπε του κ. Αρχηγού του Γενικού 

Επιτελείου Αεροπορίας, κύριε Πρόεδρε της Ένωσης Αποστράτων, κ. κ. 

Πρόεδροι Ομοσπονδιών, Ενώσεων, Συνδέσμων, Συλλόγων, κύριοι Επίτιμοι 

Πρόεδροι του ΣΑΣ, αγαπητοί Δόκιμοι, Κυρίες και Κύριοι, 

 Θα ήθελα να σας ευχαριστήσω για την παρουσία σας και την 

ανταπόκρισή σας στο κάλεσμά μας για τη συμμετοχή σας στη μεγαλύτερη 

εκδήλωση που πραγματοποιεί κάθε χρόνο ο Σύλλογός μας, που είναι η 

ετήσια κοπή της πίτας και η Γενική μας Συνέλευση. 

 Εύχομαι το 2017 να είναι μια χρονιά ειρήνης, προόδου και ανάπτυξης 

για την Ελλάδα μας και για όλο τον κόσμο. Με συναδελφική αγάπη σας 

εύχομαι από την καρδιά μου να έχουμε όλοι μια Καλή Χρονιά, με υγεία, 

ευτυχία, δημιουργικότητα, μακροημέρευση, αγωνιστικότητα και επιτυχία, 

τόσο σε προσωπικό, όσο και σε επαγγελματικό και οικογενειακό επίπεδο. 
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Και, πάνω απ’ όλα, να έχουμε τη δύναμη να ανταπεξέλθουμε στα δύσκολα 

που έρχονται μπροστά μας. 

 Συγκεντρωθήκαμε σήμερα εδώ για να τελέσουμε και μία διαδικασία 

που, σύμφωνα με το άρθρο 21 του Καταστατικού μας, είναι η μεγαλύτερη 

και πιο ισχυρή. Δηλαδή η Γενική Συνέλευση, σύμφωνα με το πρόγραμμα, θα 

τελεστούν επίσης η κοπή της πίτας και οι βραβεύσεις σε μέλη μας τα οποία 

ξεχώρισαν σε διαφορετικό πόστο ο καθένας τη χρονιά που πέρασε. 

 Επίσης, να μην παραλείψουμε και τους απόντες φίλους και παλαιούς 

συνεργάτες, 51 τον αριθμό, απόφοιτους της Σχολής μας, οι οποίοι δεν 

βρίσκονται πια κοντά μας. Για όλους αυτούς παρακαλώ να τηρηθεί ενός 

λεπτού σιγή. 

Ακολουθεί τήρηση ενός λεπτού σιγής εις μνήμην των εκλιπόντων 

αποφοίτων Σ.Τ.Υ.Α. 

……………………………………………………………………………… 

Δ. ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Ας είναι αιωνία τους η μνήμη.  

----------------------------- 

Δ. ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Θα ακολουθήσει η απονομή βραβεύσεων. Σύμφωνα με το 

πρόγραμμά μας, τα πρόσωπα, τα οποία είχαν προγραμματιστεί και είχαν 

εγκριθεί από το Διοικητικό Συμβούλιο, από προτάσεις της Επιτροπής 

Τιμητικών Διακρίσεων του Συλλόγου μας, είναι ο Επίτιμος Αρχηγός ΓΕΑ, 

Πτέραρχος ε.α. κ. Γεώργιος Αυλωνίτης, για τον οποίο θα σας ενημερώσω σε 

λίγο. Θα ακολουθήσουν οι βραβεύσεις των Δοκίμων και θα βραβεύσουμε 

και 4 εν ενεργεία μέλη του Συλλόγου μας, τα οποία αρίστευσαν στο χώρο 

της επιστήμης τους. 

«Απονομή Τίτλου Επιτίμου Μέλους στον Επίτιμο Α/ΓΕΑ Πτέραρχο ε.α. 

κ. Γεώργιο Αυλωνίτη» 

Δ. ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Με απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου και μετά από 

γραπτή πρόταση που υπέβαλε το μέλος του Διοικητικού Συμβουλίου κ. 
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Ιωάννης Αβραμίδης, ομόφωνα ψηφίστηκε η απόδοση τιμής ως Επίτιμο 

Μέλος του Συλλόγου μας, στον Επίτιμο Αρχηγό ΓΕΑ Πτέραρχο ε.α. κ. 

Γεώργιο Αυλωνίτη. 

 Επικοινώνησα μαζί του και με μεγάλη του χαρά αποδέχθηκε την 

πρόταση την οποία του είχαμε κάνει. Και ενώ όλα ήταν τακτοποιημένα για 

να παραστεί στην τελετή τη σημερινή τη δική μας, δυστυχώς, με ειδοποίησε 

αργά χθες το βράδυ ότι έχει κάποιο κώλυμα και δεν θα μπορέσει να παραστεί. 

 Σύμφωνα με το Καταστατικό μας, η επιτιμοποίηση μέλους εγκρίνεται 

από τη Γενική μας Συνέλευση. Θα ήθελα, λοιπόν, να ζητήσω από το Σώμα 

την έγκριση της απόδοσης τιμητικής διάκρισης ως Επιτίμου Μέλους του 

Συλλόγου μας στον Επίτιμο Αρχηγό ΓΕΑ, Πτέραρχο ε.α., κ. Γεώργιο 

Αυλωνίτη και την εξουσιοδότηση, σε μία τελετή, ο χρόνος της οποίας θα 

αποφασιστεί μετά από κάποιο Διοικητικό Συμβούλιο που θα κάνουμε, να του 

αποδώσουμε την τιμητική πλακέτα της διάκρισής του. 

 Εγκρίνετε την επιτιμοποίηση του κ. Αρχηγού; 

 Εγκρίνεται. 

Η Γενική Συνέλευση ομόφωνα εγκρίνει την απονομή τίτλου Επιτίμου 

μέλους του Σ.Α.Σ στον Επίτιμο Α/ΓΕΑ Πτχο ε.α. κ.Γεώργιο Αυλωνίτη και 

εξουσιοδοτεί τον Πρόεδρο για την απόδοση σ’ αυτόν τιμητικής πλακέτας 

--------------------------- 

«Απονομή διακρίσεων – επαίνων στους Αρχηγούς-Δοκίμους 1ης και 2ης 

Τάξης ΣΤΥΑ» 

Δ. ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Κύριε Αναγνωστάκη μπορούμε να προχωρήσουμε στις 

βραβεύσεις των υπολοίπων. 

Κ. ΑΝΑΓΝΩΣΤΑΚΗΣ: Καλείται η Αρχηγός της Σχολής και ο Επίτιμος 

Πρόεδρος κ. Μερτίκας για να βραβεύσει την Αρχηγό της Σχολής Τεχνικών 

Υπαξιωματικών Αεροπορίας. Η Δόκιμος ονομάζεται Χολέβα Φανή. 
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Π. ΜΕΡΤΙΚΑΣ (Επίτιμος Πρόεδρος Σ.Α.Σ): Ειλικρινά δεν ξέρω τι να πω. 

Με πιάσατε αδιάβαστο. Απλώς γυρνάω πίσω καμιά 70αριά χρόνια, από το 

1949 και δεν μπορώ να κάνω καμία σύγκριση, βέβαια, σήμερα. Εκείνο που 

με ανησυχεί ιδιαίτερα είναι αυτό που έχει κυκλοφορήσει εδώ και πολύ καιρό, 

αυτό που λένε διάλυση της ΣΤΥΑ. Αν θυμάμαι καλά, το άρθρο 4 λέει, 

τουλάχιστον μας αφήνει ένα περιθώριο, μέχρι τον Οκτώβριο ή Νοέμβριο, 

λέει: «Η απόφαση του Α/ΓΕΑ και Υπουργού Εθνικής Άμυνας διαλύει τη 

ΣΤΥΑ». Φυσικά, υπάρχουν και άλλες δύο Σχολές τις οποίες δεν αναφέρει 

μέσα το άρθρο 4. Αν θυμάμαι καλά, λόγω της ηλικίας μου. 

 Εν πάση περιπτώσει, πιστεύω ότι η ΣΤΥΑ δεν πεθαίνει. Δεν είναι 

δυνατόν μια στρατιά Τεχνικών, που δημιούργησαν, στέριωσαν το 

οικοδόμημα της Πολεμικής Αεροπορίας, και υπάρχει μέχρι σήμερα προς 

δόξα όλων μας και προς τιμή των περισσοτέρων εξ ημών, ζώντων τε και 

τεθνεώτων, που λέγαμε κάποτε, εν πάση περιπτώσει εύχομαι στη νέα γενιά, 

στα καινούργια παιδιά, γεμάτα αυτοπεποίθηση, μόρφωση και δημιουργική 

πορεία, και εις ανώτερα και να έχετε υπόψη σας ότι η ΣΤΥΑ ποτέ δεν 

πεθαίνει. 

 Τα συγχαρητήριά μου, κορίτσι μου. 

Ακολουθεί η απονομή του επαίνου από τον Επίτιμο Πρόεδρο κ. 

Παναγιώτη Μερτίκα στην Δόκιμο Υπαξιωματικό και Αρχηγό της Σχολής 

κα Χολέβα Φανή 

……………………………………………………………………………… 

Φ. ΧΟΛΕΒΑ: Ευχαριστώ πολύ. 

ΜΕΛΟΣ: Τι ειδικότητα; 

Φ. ΧΟΛΕΒΑ: Μηχανικός Μεταφορικών Μέσων και Μηχανημάτων. Να 

είστε καλά. Σας ευχαριστώ πολύ. 

Δ. ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Εκτός από τον έπαινο τον οποίο δίνει ο Σύλλογος, με 

απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου θα δοθεί και ένα χρηματικό βραβείο 
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στην Αρχηγό της Σχολής, ένα συμβολικό ποσό για την επιτυχία σου. Θα 

ήθελα να σου ευχηθώ να έχεις στη ζωή σου πρωτιές. Για μας, και εσείς και 

τα παιδιά σήμερα εδώ, οι Δόκιμοι, είστε το μέλλον, σας βλέπουμε σαν το 

μέλλον της Αεροπορίας. Η πρωτιά είναι δύσκολη και μοναχική. Γι’ αυτό 

πρέπει να αγωνίζεσαι συνέχεια. Γιατί, όπως ξέρεις, υπάρχουν πολλοί 

επίδοξοι δεύτεροι που θέλουν να φτάσουν εκεί. 

 Εμείς θα σου ευχηθούμε από την καρδιά μας όλοι να έχεις πάντα 

επιτυχίες και να έχεις μία λαμπρή σταδιοδρομία στην Πολεμική Αεροπορία 

και στη ζωή σου έξω. Σε ευχαριστούμε πολύ που ήρθες. 

Ακολουθεί η απονομή του χρηματικού βραβείου  από τον Επίτιμο 

Πρόεδρο κ. Παναγιώτη Μερτίκα στην Δόκιμο Υπαξιωματικό και Αρχηγό 

της Σχολής κα Χολέβα Φανή 

……………………………………………………………………………… 

Φ. ΧΟΛΕΒΑ: Σας ευχαριστώ πολύ. 

Κ. ΑΝΑΓΝΩΣΤΑΚΗΣ: Ο κ. Καράμπελας θα βραβεύσει τον Αρχηγό της 

1ης τάξεως της Σχολής Ζουργούνη - Μεταλλίδη Κωνσταντίνο, 

Μηχανοσυνθέτη.  

Π. ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Κύριε Αρχηγέ, χαίρομαι πρώτα-πρώτα για την πρωτιά 

σου, διότι ξεχώρισες μεταξύ κάποιων χιλιάδων νομίζω συνυποψηφίων για να 

φτάσεις σ’ αυτή την ημέρα. Εύχομαι ειλικρινά κάθε καλό στη ζωή σου, καλή 

επιτυχία και καλή σταδιοδρομία στην Αεροπορία. Ένα να μην ξεχάσεις, ότι 

η ΣΤΥΑ λειτουργεί από το 1949, είναι συνέχεια της Σ.Τ.Α και κάποιοι 

σήμερα θέλησαν να διακόψουν αυτή τη συνέχεια. Δεν θα περάσει αυτό. Να 

είσαι βέβαιος ότι εμείς θα αγωνιστούμε με κάθε τρόπο να καταλάβουν ότι 

ήταν ιεροσυλία αυτό το οποίο διανοήθηκαν.  

 Θα πρέπει να αντιληφθούν ότι δεν κόβεται ο ομφάλιος λώρος να 

πεθάνει το παιδί. Θα πρέπει να καταλάβουν ότι θα το ξανασκεφτούν, διότι 

δεν ξέρω πώς πήραν αυτή την απόφαση. Η ΣΤΥΑ, έχουμε πει και έχουμε 
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προτείνει από πολλά χρόνια, με την ενοποίηση των τριών Σχολών και σε ό,τι 

αφορά τη Σχολή μας, θα πρέπει, στην κατεύθυνση την τεχνολογική, να 

γράφει στη συνέχεια  

‘ΣΤΥΑ’. Αντίστοιχα πρέπει να γράφει για τη ΣΥΔ και για τη ΣΙΡ. Μόνο έτσι 

τιμάται ένα παρελθόν, μία ιστορία, μία προσφορά. Μία προσφορά η οποία 

έχει ακόμα και προσφορά ζωών μέσα από την εκτέλεση του καθήκοντος, είτε 

στο έδαφος, είτε ως πληρώματα. 

 Να είσαι περήφανος και να προσπαθήσεις να μη συμβιβαστείς με τη 

μετριότητα που κάποιοι νομίζουν ότι μπορεί να μας οδηγήσουν. Εύχομαι το 

καλύτερο στη ζωή σου. 

Κ. ΖΟΥΡΓΟΥΝΗΣ - ΜΕΤΑΛΛΙΔΗΣ: Ευχαριστώ πολύ. 

Ακολουθεί η απονομή του επαίνου από τον κ. Καράμπελα στον Αρχηγό 

της 1ης Τάξης ΣΤΥΑ κ. Ζουργούνη - Μεταλλίδη Κων/νο 

……………………………………………………………………………… 

Κ. ΑΝΑΓΝΩΣΤΑΚΗΣ: Ο κ. Παπαδόπουλος θα δώσει το χρηματικό 

βραβείο. 

Γ. ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΣ: Κύριε Αρχηγέ, σου παραδίδω ένα έπαθλο, ένα 

βραβείο χρηματικό για την επιτυχία και σου εύχομαι πάντα να έχεις αυτές τις 

επιτυχίες στη ζωή σου. 

Ακολουθεί η απονομή του χρηματικού βραβείου από τον κ. Παπαδόπουλο 

στον Αρχηγό της 1ης Τάξης ΣΤΥΑ κ. Ζουργούνη - Μεταλλίδη Κων/νο 

……………………………………………………………………………… 

Κ. ΖΟΥΡΓΟΥΝΗΣ - ΜΕΤΑΛΛΙΔΗΣ: Να είστε καλά. Σας ευχαριστώ 

πολύ. 

----------------------------- 

«Βράβευση των κ.κ. Υπσγου (ΤΜΜ) Ομήρου Βαρούνη, Ανθσγού (ΤΗΓ) 

Γεώργιου Καραϊσκου, Ασμια (ΤΗΓ) Ανδρέα Κράη και της Ασμιου (ΤΕΑ) 

κας Αναστασίας Ραμάκου» 
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Κ. ΑΝΑΓΝΩΣΤΑΚΗΣ: Στη συνέχεια θα βραβεύσουμε εν ενεργεία 

συναδέλφους, οι οποίοι είναι πτυχιούχοι Ανωτάτων Εκπαιδευτικών 

Ιδρυμάτων. 

 Η Επιτροπή Απονομής Τιμητικών Διακρίσεων του Σ.Α.Σ, που 

συγκροτήθηκε με απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου και αποτελείται 

από τους Κωνσταντίνο Αναγνωστάκη, ως Πρόεδρο, Γεώργιο Παπαδόπουλο 

και Σταύρο Ευτυχίδη, ως μέλη, συσκέφθηκε και αφού έλαβε υπόψη της το 

άρθρο 10 του Κανονισμού Εσωτερικής Λειτουργίας του Συλλόγου 

Αποφοίτων ΣΤΥΑ, αποφάσισε την απονομή τιμητικών διακρίσεων λόγω 

απόκτησης πτυχιακών και μεταπτυχιακών τίτλων σπουδών: 

 Στον Υποσμηναγό Όμηρο Βαρούνη της 43ης Σειράς ΣΤΥΑ, ο οποίος 

είναι πτυχιούχος του Τμήματος Κοινωνικής και Εκπαιδευτικής Πολιτικής 

της Σχολής Κοινωνικών και Πολιτικών Επιστημών του Πανεπιστημίου 

Πελοποννήσου και πτυχιούχος του μεταπτυχιακού προγράμματος σπουδών 

Ευρωπαϊκής Κοινωνικής Πολιτικής του Τμήματος Κοινωνικής και 

Εκπαιδευτικής Πολιτικής της Σχολής Κοινωνικών και Πολιτικών Επιστημών 

του ιδίου Πανεπιστημίου. 

 Ο Ανθυποσμηναγός Γεώργιος Καραϊσκος της 46ης Σειράς ΣΤΥΑ είναι 

πτυχιούχος του Τμήματος Διεθνών Ευρωπαϊκών και Περιφερειακών 

Σπουδών του Παντείου Πανεπιστημίου Κοινωνικών και Πολιτικών 

Επιστημών και πτυχιούχος του μεταπτυχιακού προγράμματος σπουδών στην 

κατεύθυνση Διεθνούς Δικαίου και Διπλωματικών Σπουδών του ιδίου 

Πανεπιστημίου. 

 Η Ασμίας Αναστασία Ραμάκου της 58ης Σειράς είναι πτυχιούχος του 

Τμήματος Οικονομικής Επιστήμης της Σχολής Οικονομικών Επιστημών του 

Οικονομικού Πανεπιστημίου Αθηνών. 
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 Ο Ασμίας Ανδρέας Κραής της 58ης Σειράς είναι πτυχιούχος του 

Τμήματος Οικονομικής Επιστήμης της Σχολής Οικονομικών 

Επιχειρηματικών και Διεθνών Σπουδών του Πανεπιστημίου Πειραιώς. 

 Οφείλουμε να τονίσουμε ότι η επιλογή των τιμωμένων έγινε 

ενδεικτικά, ενώ θα ακολουθήσει στο προσεχές μέλλον η βράβευση όλων των 

κατόχων Πανεπιστημιακών τίτλων. 

 Πιστεύουμε, επίσης, ότι η απόκτηση πτυχίων από τους συναδέλφους 

δεν συνέβαλε μόνο στην αναβάθμιση των γνώσεών τους σε Πανεπιστημιακό 

επίπεδο, αλλά δημιούργησε και προϋποθέσεις προβολής της ΣΤΥΑ, ως και 

τον παραδειγματισμό των νέων συναδέλφων. 

 Τον κ. Βαρούνη θα βραβεύσει ο υποφαινόμενος, διότι από το 2005 

υπήρξε υφιστάμενός μου και υπήρξε ένας σεμνός, σεμνότατος συνάδελφος, 

εργατικότατος. Άλλωστε φάνηκε και από τις επιδόσεις του στον 

πανεπιστημιακό τομέα. 

 Όμηρε, σου απονέμω το βραβείο σε ένδειξη για την επίδοσή σου στον 

τομέα της επιστήμης σου. Συγχαρητήρια. Ξέρω είσαι καλός οικογενειάρχης, 

καλός συνάδελφος και οι σπουδές σου σε έφεραν σε αυτό τον τιμητικό τίτλο. 

Να είσαι καλά, καλή συνέχεια και Καλή Χρονιά. 

Ακολουθεί η τιμητική βράβευση από τον κ. Αναγνωστάκη στον 

Υποσμηναγό (ΤΜΜ) κ. Όμηρο Βαρούνη  

……………………………………………………………………………… 

Ο. ΒΑΡΟΥΝΗΣ: Η χαρά που νιώθω σήμερα είναι πραγματικά διττή. Από 

τη μία, γιατί βραβεύτηκα από τον κ. Αναγνωστάκη, τον οποίο είχα την τιμή 

και τη χαρά να τον έχω Προϊστάμενο, όπως σας προανέφερε. Ο δεύτερος 

λόγος είναι ότι βραβεύομαι από τον Σύλλογο Αποφοίτων ΣΤΥΑ, τη Σχολή 

από την οποία προέρχομαι. Είναι πραγματικά πολύ θα έλεγα συγκινητικό για 

οποιονδήποτε άνθρωπο να διευρύνει τους πνευματικούς του ορίζοντες. Είχα 

πραγματικά την τύχη, αν θέλετε, να εκπροσωπήσω και να διαφημίσω, αν 
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θέλετε, την Πολεμική μας Αεροπορία στο ακαδημαϊκό περιβάλλον και 

δεύτερον να εκπροσωπήσω αλλά πάλι και να διαφημίσω τη Σχολή από την 

οποία προέρχομαι. 

 Πράγματι, και στα νέα τα παιδιά, στους νέους Δοκίμους εύχομαι να 

συνεχίσουν, να μη μείνουν στο πτυχίο της Σχολής, αλλά να διευρύνουν και 

αυτοί τους πνευματικούς ορίζοντές τους, προσφέροντας στην Πολεμική 

Αεροπορία αλλά και στους ίδιους τους εαυτούς τους. 

 Ευχαριστώ πάρα πολύ για την τιμή σήμερα.  

Κ. ΑΝΑΓΝΩΣΤΑΚΗΣ: Παρακαλείται ο κ. Αβραμίδης να βραβεύσει τον 

Ανθυποσμηναγό Καραΐσκο. 

ΑΒΡΑΜΙΔΗΣ: Κυρίες και κύριοι, αγαπητοί συνάδελφοι, σας εύχομαι μια 

Καλή Χρονιά, με υγεία. Σήμερα αισθάνομαι διπλά ευχαριστημένος διότι θα 

απονείμω μία τιμητική πλακέτα σε ένα συνάδελφο ο οποίος διακρίθηκε 

πέραν της εκπαιδεύσεώς του στην Πολεμική Αεροπορία. Δεν το έκανε για 

προσωπικές φιλοδοξίες. Το έκανε γιατί ήθελε να προβάλλει τη Σχολή μας, 

την Πολεμική Αεροπορία, και να παραδειγματίσει τους νεότερους προς αυτή 

την κατεύθυνση. 

 Είμαι και εγώ ένας από τους 300 αποφοίτους της Σχολής που 

απέκτησαν πτυχία. Δεν το κάναμε εμείς από προσωπικές φιλοδοξίες. Το 

κάναμε γιατί θέλαμε να προβάλλουμε, όπως προείπα, τη Σχολή και να 

αποδείξουμε ότι δεν είμαστε μόνο η σπονδυλική στήλη της Αεροπορίας. 

Είμαστε κάτι παραπάνω. Δυστυχώς, στις 20 Ιουλίου του 2016, με τον 

Ν.4407, διαλύθηκε μια ιστορική Σχολή, η Σχολή ΣΤΥΑ και έμειναν 12.500 

απόφοιτοι αυτής της Σχολής χωρίς να αντιπροσωπεύονται σήμερα. 

Δυστυχώς, αυτό εγώ, στο λιγότερο χαρακτηρισμό, μπορώ να το πω ότι ήταν 

ένα ατόπημα. 

 Εμείς, όμως, θα συνεχίσουμε τον αγώνα μας. Είμαστε απόφοιτοι της 

ιστορικής Σχολής ΣΤΥΑ. Και δεν νομίζω, δεν ξέρω για ποιους λόγους – όλοι 
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τους ξέρουμε - ότι μπορεί αυτή η ιστορική Σχολή, που έχει προσφέρει τόσα, 

να διαλυθεί με ένα Νόμο. 

 Σε συγχαίρω, αγαπητέ συνάδελφε, και σου εύχομαι τα πτυχία σου να 

μην είναι δύο αλλά να είναι πολύ περισσότερα. Προσωπικά έχω πέντε. Σε 

ευχαριστώ πολύ γιατί προβάλλεις τη Σχολή μας. Συγχαρητήρια. 

Ακολουθεί η απονομή της τιμητικής πλακέτας από τον κ. Αβραμίδη στον 

Ανθυποσμηναγό (ΤΗΓ) κ. Γεώργιο Καραϊσκο  

……………………………………………………………………………… 

Γ. ΚΑΡΑΪΣΚΟΣ: Από μέρους μου να ευχαριστήσω τον Σύλλογο για την 

τιμητική διάκριση που μου απονεμήθηκε σήμερα. Να ευχηθώ σε όλους Καλή 

Χρονιά, με υγεία πάνω απ’ όλα. Κάποτε είχα πει σε μία συγκέντρωση ότι και 

οι Υπαξιωματικοί έχουν μέλλον στην Αεροπορία. Θα ήθελα, λοιπόν, να 

ευχηθώ στους νέους της Σχολής ότι η ζωή τους δεν σταματάει μετά την 

αποφοίτηση από τη Σχολή. Υπάρχει διάρκεια. Και εμείς έχουμε να 

προσφέρουμε ακόμα 40 χρόνια, εσείς μάλλον, εγώ έχω άλλα υπόλοιπα 20, 

40 χρόνια στην Αεροπορία. Γιατί η Αεροπορία είναι η οικογένειά μας. 

 Ευχαριστώ πολύ. 

Κ. ΑΝΑΓΝΩΣΤΑΚΗΣ: Στην Αρχισμηνία Αναστασία Ραμάκου της 58ης 

Σειράς θα απονείμει την πλακέτα ο Παναγιώτης Βούλγαρης, επειδή υπήρξε 

και Επόπτης στη Σχολή. 

Π. ΒΟΥΛΓΑΡΗΣ: Καλημέρα και από μένα. Χρόνια Πολλά, Καλή Χρονιά 

για όλους, με υγεία. Είμαι συγκινημένος πραγματικά γιατί μετά από τόσα 

χρόνια και βασικά και έχω την τιμή να προσφέρω την πλακέτα στην 

Αναστασία τη Ραμάκου και είχα την τύχη, όταν εισήλθε στη Σχολή, πιστεύω 

για τον κάθε εκπαιδευτή, τον κάθε Επόπτη της ειδικότητος, να έχει την τιμή 

να έχει κάποιους μαθητές σαν την Αναστασία και πάρα πολλούς άλλους. Εγώ 

είχα την τιμή να έχω τουλάχιστον τότε στην ειδικότητα πάρα πολύ καλά 
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παιδιά, καλούς μαθητές. Και αυτό το απέδειξαν και η συγκεκριμένη 

Αρχισμηνίας, όπως και ο συμμαθητής της ο Κραής που ακολουθεί.  

 Θέλω να πω το εξής: Ειδικά η Αναστασία, όταν εισήλθε στη Σχολή -

συγγνώμη τώρα αν θα αναφέρω κάποιο γεγονός- έτυχε ένα γεγονός να 

μπαίνει στη Σχολή μέσα και να χάνει ό,τι πολυτιμότερο έχει, έχασε τον ένα 

από τους γονείς της, συγκεκριμένα τον πατέρα της. Πλην όμως αυτό, το 

σθένος δεν την κατέβαλε. Έκανε τις προσπάθειες και ήταν Αρχηγός στην 1η 

τάξη στην ειδικότητα και σαν δευτεροετής βγήκε μεταξύ των τριών πρώτων. 

Και συνέχισε τις ίδιες προσπάθειες και μετά με το Πανεπιστήμιο και τη 

συγχαίρω. 

 Πραγματικά ευχαριστώ πάρα πολύ τον Θεό που με έστειλε στη Σχολή, 

γιατί χρόνια στα  ραντάρ, τόσα χρόνια, βρήκα κάτι άλλο. Και, ευτυχώς, που 

βρήκα κάποιο καλό υλικό, όπως και οι υπόλοιποι συνάδελφοι. Και δεν θα 

παραλείψω και εγώ, όπως είπε και ο κ. Αναγνωστάκης, και με τον κ. 

Βαρούνη έτυχε να είμαστε 4 χρόνια στο ίδιο Γραφείο. Είναι τιμή για τη 

Σχολή και για τους εκπαιδευτές να έχεις τέτοιους συναδέλφους που 

αποφοιτούν από τη Σχολή και να παραδειγματίζονται και οι επόμενοι 

Δόκιμοι. Ίσως να μοιάσουν και κάτι περισσότερο απ’ αυτό. 

 Ευχαριστώ πάρα πολύ και συγχαρητήρια. 

Ακολουθεί η απονομή της τιμητικής πλακέτας από τον κ.Παναγιώτη 

Βούλγαρη στην Αρχισμηνία (ΤΕΑ) κα Αναστασία Ραμάκου  

……………………………………………………………………………… 

Α. ΡΑΜΑΚΟΥ: Καλημέρα και από μένα. Είμαι λίγο αγχωμένη. Θα με 

συγχωρήσετε. Θέλω να ευχαριστήσω και εγώ πάρα πολύ όλους σας. Να σας 

ευχηθώ Καλή Χρονιά, με υγεία πάνω απ’ όλα. Θέλω να πω στα καινούργια 

παιδιά να συνεχίσουν και να προσπαθήσουν και να τους πάνε όλα καλά και 

σε σας και να ευχαριστήσω πάρα πολύ όσους στάθηκαν δίπλα μου και 

προσπαθώ και εγώ να στέκομαι δίπλα σε συναδέλφους όταν έχουν δύσκολες 
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στιγμές, γιατί είμαστε όλοι μαζί μια οικογένεια σ’ αυτούς τους δύσκολους 

καιρούς. 

 Ευχαριστώ πάρα πολύ. 

Κ. ΑΝΑΓΝΩΣΤΑΚΗΣ: Θα παρακαλούσα πολύ το Επίτιμο Μέλος Μανώλη 

Δαμηλάκη να έρθει να βραβεύσει τον κ. Ανδρέα Κραή. 

Μ. ΔΑΜΗΛΑΚΗΣ: Σε ευχαριστούμε πάρα πολύ για τις προσπάθειες που 

έχεις κάνει μέχρι τώρα και απέκτησες πτυχία και να συνεχίσεις, εύχομαι, 

ακόμα και πιο πολλά και να προσφέρεις και στην Αεροπορία και στον εαυτό 

σου. Πάντα άξιος να είσαι. 

Ακολουθεί η απονομή της τιμητικής πλακέτας από τον κ. Μανώλη 

Δαμηλάκη στον Αρχισμηνία (ΤΗΓ) κ. Ανδρέα Κραή 

……………………………………………………………………………… 

Α. ΚΡΑΗΣ: Και εγώ με τη σειρά μου να ευχαριστήσω πολύ τον Σύλλογο γι’ 

αυτή την τιμητική διάκριση. Είναι χαρά για μένα και τιμή. Καλή Χρονιά σε 

όλους, με υγεία και καλοτυχία. Και εύχομαι οι καινούργιοι Δόκιμοι και οι 

νεότεροι συνάδελφοι να ακολουθήσουν το παράδειγμά μας τόσο για τους 

πνευματικούς τους ορίζοντες, όσο και για να αξιοποιήσουν αυτά τα πτυχία 

και μέσα στην ίδια την Αεροπορία. 

 Ευχαριστώ πάρα πολύ. 

Δ. ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Στη συνέχεια θα ήθελα να δώσω το χώρο στο βήμα σε ένα 

εξαιρετικό μέλος του Συλλόγου Αποφοίτων ΣΤΥΑ και πρώην Πρόεδρο των 

Ελλήνων Λογοτεχνών, τον κ. Τσουκνίδα, για να επιδώσει στους Αρχηγούς 

της Σχολής και τον πρωτοετή ένα πόνημά του, ένα βιβλίο του και να τους 

δώσει τις ευχές του. 

 Ο κ. Τσουκνίδας παρακαλείται να έρθει στο χώρο.  

 Παρέλειψα να σας πω ότι ο κ. Τσουκνίδας είναι και Επίτιμος 

Πρόεδρος της Ένωσης Ελλήνων Λογοτεχνών. 
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 Παρακαλώ πολύ την Αρχηγό της Σχολής και τον Αρχηγό των 

πρωτοετών να έρθουν στον χώρο της βράβευσης 

Δ. ΤΣΟΥΚΝΙΔΑΣ: Καλημέρα σας. Χρόνια Πολλά και Καλή Χρονιά. Με 

τη χειρονομία μου αυτή θα ήθελα όχι να δείξω στους Δοκίμους ή σε σας τι 

έκανα εγώ αλλά να πω στους Δοκίμους και γενικά στα νέα παιδιά τι μπορούν 

να κάνουν αυτοί. Πιστεύω στους νέους. Πιστεύω στη νέα γενιά. Και κατ’ 

επανάληψη το έχω τονίσει και στη Σχολή που κατ’ επανάληψη έχω 

επισκεφθεί και τον κ. Διοικητή. Είπα δε ότι, όταν τους λέμε κάτι και τους 

συμβουλεύουμε, αυτοί να απαντούν. «Άμες γ’ εσόμεθα πολλώ κάρρονες», 

εμείς θα γίνουμε καλύτεροι από σας. Και πιστεύω ότι οι νέοι είναι καλύτεροι 

από μας και θα γίνουν καλύτεροι, γιατί υπάρχει η τεχνολογία, υπάρχουν τα 

μέσα, υπάρχουν οι ευχέρειες που τους δίνονται. 

 Εγώ στους δύο νέους, στην Αρχηγό της Σχολής και στον Αρχηγό της 

1ης Τάξης δεν θα δώσω τίποτε το σημαντικό, αλλά θα δώσω κάποια στοιχεία, 

βάσει των οποίων θα τα αξιολογήσουν και θα πειστούν ότι και αυτοί μπορούν 

να κάνουν ακόμα περισσότερα από αυτά τα οποία εμείς κάναμε οι 

παλιότεροι. 

 Χάρηκα που άκουσα τις βραβεύσεις των προηγούμενων συναδέλφων. 

Είχα καθίσει και εγώ 8 χρόνια στα πανεπιστημιακά θρανία με 18άρηδες και 

20άρηδες και συγκινούμαι που τους άκουσα. 

 Κυρία Αρχηγέ, τα ελάχιστα αυτά που θα πάρεις είναι λογοτεχνία η 

οποία έχει βραβευτεί και στο εσωτερικό και από τη Διεθνή Ακαδημία 

Γραμμάτων των Παρισίων και ότι ο Μηχανικός μεταφορικών μέσων και 

μηχανημάτων Τσουκνίδας Δημήτρης το 2011, αγαπητοί φίλοι, κ. Διοικητά, 

προτάθηκε από το Υπουργείο Πολιτισμού για κρατικό βραβείο Λογοτεχνίας. 

Γι’ αυτό το προσφέρω στα παιδιά, για να δουν ότι μπορούν να κάνουν πολύ 

περισσότερα ύστερα από τη Σχολή, όχι μόνο για τον εαυτό τους αλλά και για 
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την Αεροπορία. Εγώ τα πτυχία μου τα χρησιμοποίησα μόνο για την 

Πολεμική Αεροπορία, 38 ολόκληρα χρόνια. 

 Σας συγχαίρω και σας εύχομαι καλή πρόοδο. 

Ακολουθεί απονομή βιβλίου από τον κ.Τσουκνίδα Δημήτριο στην Αρχηγό 

της Σχολής κα Φανή Χολέβα και στον Αρχηγό της 1ης Τάξης κ. Κω/νο 

Ζουργούνη - Μεταλλίδη 

……………………………………………………………………………… 

Δ. ΤΣΟΥΚΝΙΔΑΣ: Συγχαρητήρια και εύχομαι πάντα ψηλά. Ευχαριστώ. 

Δ. ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Στη συνέχεια έχουν γίνει δύο προτάσεις. Θα δώσουμε για 

λίγα λεπτά τον λόγο στο μέλος του Συλλόγου Αποφοίτων ΣΤΥΑ τον κ. 

Χειμαριό να μας παρουσιάσει το βιβλίο του, το οποίο εξέδωσε, με θέμα τι 

άλλο; Την Πολεμική Αεροπορία. Και στη συνέχεια θα δοθεί ο λόγος, πάλι 

για λίγα λεπτά, στον Πρόεδρο του Επιστημονικού Συλλόγου Μηχανικών 

Αεροπορίας, τον Πτέραρχο κ. Γιάννη Κούτρα, ο οποίος θα μας μιλήσει για 

την αξιοποίηση των πτυχίων των αποφοίτων της Σχολής μας. 

 Κύριε Χειμαριέ, έχετε τον λόγο. 

Π.ΧΕΙΜΑΡΙΟΣ (Μέλος Συλλόγου Αποφοίτων ΣΤΥΑ): Πανοσιολογιότατε, 

κύριε εκπρόσωπε του Αρχηγού μας, κύριε Διοικητά μου, αγαπημένοι μου 

συνάδελφοι, πριν από πολλά χρόνια, πάνω από 20, σκέφτηκα, διαβάζοντας 

την ιστορία της Αεροπορίας από τα διάφορα συγγράμματα, ότι δεν υπήρχε η 

αναφορά που θα έπρεπε να υπάρχει στους τεχνικούς της, στον ένα από τους 

τρεις πυλώνες της, που είναι αεροσκάφος, χειριστής, τεχνικός. Αμέσως μου 

μπήκε η ιδέα ότι θα έπρεπε κάποιος να αναλάβει αυτό το έργο. Και το 

ανέλαβα εγώ, αφού το ανακοίνωσα και στο Διοικητικό Συμβούλιο του ΣΑΣ. 

 Μετά από 11 χρόνια έρευνας ιστορικής, κατάφερα μόλις χθες και πήρα 

τυπωμένο το βιβλίο, τον πρώτο τόμο του βιβλίου. Τίτλος: «Ιστορία του 

Τεχνικού Σώματος της Ελληνικής Πολεμικής Αεροπορίας». 
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 Δεν έχω να πω τίποτα περισσότερο. Απλώς να σας πω ότι κυκλοφορεί 

αυτό το βιβλίο και όποιος θέλει θα μπορέσει να το αποκτήσει. Σημειώνω, το 

βιβλίο δεν είχα τη δυνατότητα να το εκδώσω εγώ, δεν είχα τα χρήματα. Το 

ανέλαβε ένας εκδότης ο οποίος το χρηματοδότησε. Φυσικά εγώ κρατάω τα 

πνευματικά δικαιώματα. Όμως ο άνθρωπος, αφού πλήρωσε, θα πρέπει να 

βγάλει τα χρήματά του. Αυτά, λοιπόν, τα χρήματα που είναι για το βιβλίο, 

είναι γι’ αυτό το σκοπό. Και, εν πάση περιπτώσει, δεν χρειάζεται να πω 

τίποτε άλλο. 

 Όμως, επιτρέψτε μου να αναφερθώ και εγώ, για μισό λεπτό, στο θέμα 

της ΣΤΥΑ. Από την έρευνά μου την ιστορική που έχω κάνει, διότι ήδη 

επεξεργάζομαι τον δεύτερο τόμο, αυτό το βιβλίο είναι ο πρώτος τόμος, από 

το 1912 μέχρι το 1930, μέχρι την ενοποίηση που λέμε της Αεροπορίας, της 

Στρατιωτικής και της Ναυτικής, στη σημερινή Ελληνική Πολεμική 

Αεροπορία, εξακολουθώ όμως τώρα και καταγράφω και επεξεργάζομαι τον 

δεύτερο τόμο, από το 1930 και εντεύθεν. Πού θα φτάσει; Δεν ξέρω. Πρώτα-

πρώτα, δεν ξέρω αν θα ζήσω να το τελειώσω το έργο, τον δεύτερο τόμο. 

 Όμως, από την έρευνα που έχω κάνει, έχω βρει ότι η ΣΤΥΑ, η οποία 

λέμε ότι είναι 70 ετών, χοντρικά ας πούμε, Σχολή, δεν είναι. Η ΣΤΥΑ 

ξεκινάει από το 1925, από το Σχολείο Τεχνικού Προσωπικού της Ναυτικής 

Αεροπορίας. Αυτή η Σχολή δεν διαλύθηκε ποτέ. Απλώς μετονομάστηκε σε 

ΣΤΑ. Η ΣΤΑ δεν διαλύθηκε ποτέ. Μάλιστα ο κ. Μερτίκας, αν δεν κάνω 

λάθος, κ. Μερτίκα διορθώστε με, της 1ης Σειράς, υπήρξε Δόκιμος της ΣΤΑ. 

Ο κ. Μερτίκας ο οποίος είναι απόφοιτος της ΣΤΥΑ υπήρξε Δόκιμος της 

ΣΤΑ. Τον πρώτο του χρόνο τον έκανε ως Δόκιμος στη ΣΤΑ, η οποία 

μετονομάστηκε. Δεν καταργήθηκε. 

 Άρα, λοιπόν, βλέπουμε ότι υπάρχει μία συνεχής ιστορικότητα, 

διαχρονική ιστορικότητα της ΣΤΥΑ από το 1925. Είναι 91, 92 χρόνια τώρα 

η ηλικία της. Και άλλο ένα στοιχείο. Η ΣΤΥΑ είναι η αρχαιότερη χρονικά 
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Σχολή της Ελληνικής Πολεμικής Αεροπορίας. Η αγαπημένη μας Ικάρων 

ιδρύθηκε το 1931 και άρχισε να λειτουργεί τον Οκτώβρη του 1931. Η 

αγαπημένη μας η ΣΜΑ είναι τμήμα της Ικάρων, Ικάρων/Σχολή Μηχανικών 

Αεροπορίας. 

 Και κάτι άλλο. Η ΣΜΑ υπήρξε καταρχήν κομμάτι της Σχολής 

Ναυτικών Δοκίμων, μέχρι τα μέσα του 1935, που κάπου εκεί πέρα 

δημιουργήθηκε η 1η Σειρά, η προπολεμική ΣΜΑ, όπως την ξέρουμε εμείς 

στην Αεροπορία. 

 Η ΣΤΥΑ, λοιπόν, σέρνει στις πλάτες της την ιστορία της Ελληνικής 

Πολεμικής Αεροπορίας. Μη τη διαλύσουμε. 

 Ευχαριστώ. 

Ι. ΚΟΥΤΡΑΣ (Πρόεδρος Ε.Σ.Μ.Α.): Καλημέρα σας και από μένα. Είμαι ο 

Αντιπτέραρχος Μηχανικός Κούτρας Ιωάννης, Πρόεδρος του Ε.Σ.Μ.Α. Θα 

ήθελα με την ευκαιρία αυτή να ευχηθώ και εγώ Καλή Χρονιά σε όλους σας, 

υγεία, ευτυχία, αγάπη και από χαρά μόνο το δάκρυ.  

 Στην προσπάθεια που έχω κάνει σχετικά με την αναγνώριση πτυχίων 

και πριν αναφερθώ σ’ αυτή, θα μου επιτρέψετε να αναφερθώ και στους νέους 

μαθητές της ΣΤΥΑ και στους νέους Υπαξιωματικούς και Αξιωματικούς, που 

στο πρόσωπό τους θα προτρέψω τη νέα γενιά να γίνουν οι συγγραφείς του 

δικού τους μέλλοντος και όχι οι μεταφραστές του δικού μας παρελθόντος, 

χωρίς να λησμονείτε, και φυσικά να λησμονούμε, ότι σεβασμός στην 

παράδοση σημαίνει πρόοδος. 

 Από την πορεία μου στην Αεροπορία διαπίστωσα κάποια πράγματα 

που είχαν να κάνουν σχετικά με το ότι ήμασταν Μηχανικοί, είστε Μηχανικοί 

και Τεχνικοί και δεν μπορούσαμε να μπούμε σε υποσταθμό υψηλής τάσης 

να πιστοποιήσουμε ανυψωτικές διατάξεις, να κάνουμε διάφορα πράγματα, 

τα οποία θέλανε αναγνώριση αφενός πτυχίου αλλά και ύπαρξη 

επαγγελματικών δικαιωμάτων. 
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 Βλέποντάς το αυτό, από μόνος μου, από το 1995, ξεκίνησα την 

προσπάθεια. Αναγνώρισα το πτυχίο της ΣΜΑ στο Τεχνικό Επιμελητήριο της 

Αγγλίας, με απόδοση τίτλου διπλωματούχου Μηχανικού στο πρόσωπό μου 

και στη συνέχεια σε άλλους 60 με 65 Μηχανικούς απόφοιτους της ΣΜΑ και 

έτσι έχουμε επαγγελματικά δικαιώματα σε ένα Ινστιτούτο και σε ένα Τεχνικό 

Επιμελητήριο το οποίο είναι παγκόσμιας εμβέλειας και όχι σαν το ΤΕΕ, το 

οποίο είναι εθνικής εμβέλειας. 

 Έχοντας συναίσθηση, διότι η θητεία μου ήταν σε ραντάρ και 

πυραυλικά συστήματα και συνεργάστηκα πάρα πολύ με τους προερχομένους 

εξ Υπαξιωματικών, τους οποίους σας θεωρώ τα θεμέλια του οικοδομήματος 

της Αεροπορίας πάνω στο οποίο εμείς χτίζουμε, και εσείς μαζί, 

προσπαθούσα να βρω έναν απόφοιτο της ΣΤΥΑ για να ξεκινήσω την 

προσπάθεια αυτή, αφενός μεν αναγνώριση του πτυχίου και αντίστοιχα, στη 

συνέχεια, απόδοση επαγγελματικών δικαιωμάτων. 

 Σε μία προσπάθεια και σε ένα καφέ με τον φίλο μου και αδελφό τον 

Θανάση τον Κάγκαλο, που είναι εδώ, βρέθηκε αυτός ο άνθρωπος και πριν 

από 3 χρόνια ξεκίνησα αυτή την προσπάθεια και είμαι στη χαρά σήμερα να 

σας ανακοινώσω ότι ο άνθρωπος αυτός είναι μέλος του Τεχνικού 

Επιμελητηρίου της Αγγλίας, με αναγνώριση του πτυχίου που απονέμεται από 

τη ΣΤΥΑ, με διετή παρακαλώ –και το τονίζω- φοίτηση και όχι τριετή. 

Φανταστείτε τι θα κάνουμε από δω και πέρα. Και, ήδη, είμαι στην 

προσπάθεια αναγνώρισης επαγγελματικών δικαιωμάτων Μηχανικού στον 

άνθρωπο αυτό τους επόμενους 3, 4, 5, 6 μήνες. Θέλει λίγο υπομονή. 

 Την προσπάθεια αυτή που κάνω την αφιερώνω στους πρώτους 

ανθρώπους που γνώρισα στην Αεροπορία. Στο δάσκαλό μου τον Μιχάλη τον 

Ζευγαδάκη, που σήμερα είναι το ετήσιο μνημόσυνο, στον Βασίλη τον 

Βέργαδο και στους εν ζωή Μάρκο Γιαμάκη, Δημήτρη Γκάλιο και Αντώνη 

Φουρλίδα. 
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 Ήδη συνεργάζομαι και με τον Πρόεδρο του ΣΑΣΙ, τον Πτέραρχο τον 

κ. Γεωργούση, για το κομμάτι της αναγνώρισης των επαγγελματικών 

δικαιωμάτων και του πτυχίου για όλες τις ειδικότητες της Σχολής Ικάρων και 

είμαι και στη διάθεση και στο δικό σας κομμάτι του ΣΑ-ΣΤΥΑ, του 

ΣΑΣΥΔΑ και οποιουδήποτε άλλου, για να μπορέσουμε να κάνουμε αυτό το 

οποίο η Πολιτεία δυστυχώς δεν μας το κάνει, να αναγνωρίσουμε τα πτυχία 

μας και τα επαγγελματικά μας δικαιώματα, όχι μέσα στη μικρή γυάλα της 

Αεροπορίας και του Υπουργείου αλλά στην Ελληνική Επικράτεια και σε όλο 

τον κόσμο. Γιατί έχουμε δείξει τι μπορούμε να κάνουμε εμείς οι Αεροπόροι, 

ανεξαρτήτως ειδικότητος και ανεξαρτήτως πού ανήκουμε. 

 Θα ήθελα, βέβαια, να βλέπω αυτή την αίθουσα γεμάτη με εν ενεργεία 

Αξιωματικούς και Υπαξιωματικούς και όχι μόνο από μας τους αποστράτους. 

Ελπίζω την επόμενη φορά να είναι πιο γεμάτη με εν ενεργεία στελέχη. Γιατί 

όλοι μαζί μπορούμε να πετύχουμε και να δουλέψουμε στην ομάδα, καθόσον 

όλοι μαζί ανταποκρινόμαστε σε δύσκολες απαιτήσεις. Είναι απλά ένα 

λογοπαίγνιο της λέξης «ομάδα». 

 Και πάλι σας ευχαριστώ και συγγνώμη αν σας κούρασα. Καλή 

Χρονιά. 

Δ. ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Επειδή ο Πρόεδρος της Ε.Α.Α.Α., ο Αντιπτέραρχος ο κ. 

Καβούρης, πρέπει να παρευρεθεί και σε μία άλλη εκδήλωση, θα τον 

παρακαλούσαμε να μας κάνει ένα χαιρετισμό και να τον αποδεσμεύσουμε. 

Σ. ΚΑΒΟΥΡΗΣ (Πρόεδρος Ε.Α.Α.Α.): Καλημέρα στους αγαπητούς 

συναδέλφους και από μένα. Θα ήθελα από έδρας να ευχηθώ Χρόνια Πολλά, 

Καλή Χρονιά. Να ευχαριστήσω το Διοικητικό Συμβούλιο της Σχολής. Και 

θα ήθελα να εκφράσω πάλι αυτό που έχω εκφράσει πάντοτε, διότι πάντα 

πρεσβεύω την αλήθεια και αυτά που πιστεύω. Ότι η ισχύς είναι εν τη ενώσει. 

Και θα ‘θελα να πω αυτό που λέει ο ελληνικός λαός, ότι το διαμάντι δεν 

λασπώνεται. Και σ’ αυτό το κόσμημα της Αεροπορίας, που είχαμε την τύχη 
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να υπηρετήσουμε όλοι, η Σχολή η ΣΤΥΑ είναι ένα διαμάντι που κατέχει πολύ 

σημαντική θέση. Οπότε, όποιοι και όποτε θεωρήσουν να το λασπώσουν, δεν 

θα το καταφέρουν. 

 Από την πολυετή καριέρα μου στην Αεροπορία έχω διαπιστώσει την 

αγάπη, τον σεβασμό και τη λειτουργία που έχει η Αεροπορία σαν μια 

καλοκουρντισμένη μηχανή. Αν κάποιες σκέψεις ορισμένων ανθρώπων είναι 

έξω από την κατεύθυνση, πιστέψτε με ότι δεν θα τα καταφέρουν. 

 Συγχαρητήρια. Χρόνια Πολλά. Κύριε Δημήτρη, είμαστε δίπλα σας και 

σας ευχαριστούμε πάρα πολύ. Συγχαρητήρια. 

----------------------------- 

«Κοπή Πίττας» 

Δ. ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Θα ακολουθήσει η ευλογία από τον Πανοσιολογιότατο 

Νικόλαο και στη συνέχεια η κοπή της πίτας. Στην κοπή της πίτας έχουμε 

βάλει ένα φλουρί για τους επίσημους προσκεκλημένους μας και ένα 

φλουράκι έχουμε βάλει για του υπολοίπους εσάς. Ο ευρών αμειφθήσεται από 

τον κ. Αναγνωστάκη. 

Ακολουθεί ευλόγηση πίττας από Ιερέα 

……………………………………………………………………………… 

 Καλή Χρονιά και ευλογημένη. Τα ευχάριστα σε όλους αυτή τη χρονιά 

και καλή επιτυχία στις εργασίες σας. 

Ακολουθεί κοπή πίτας 

……………………………………………………………………………… 

Δ. ΔΕΔΗΣ: Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, για μισό λεπτό θα ‘θελα την 

προσοχή σας. Είμαι ο Αντιπλοίαρχος ε.α. Δημήτρης Δέδης, εκπρόσωπος του 

Συλλόγου Αποφοίτων Σχολών Υπαξιωματικών Πολεμικού Ναυτικού και θα 

ήθελα να σας μεταφέρω, εκτός από τις ευχές τις καθιερωμένες, τους 

αδελφικούς χαιρετισμούς του Συλλόγου μας προς τον αδελφό Σύλλογο της 

ΣΤΥΑ, και όχι μόνο, και της ΣΑΙΡ και του ΣΑΣΥΔΑ. 
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 Καταρχήν, να συγχαρώ το Διοικητικό Συμβούλιο και τα μέλη της 

ΣΤΥΑ για τον αγώνα που κάνουν σχετικά με - δεν μ’ αρέσει ο όρος 

«διάλυση»- την μετατροπή της Σχολής. Η ΣΤΥΑ δεν μπορεί να διαλυθεί 

γιατί είναι στην καρδιά αυτών που αποφοίτησαν. Δεν μπορεί να διαλυθεί. 

 Θα ‘θελα να μεταφέρω για μισό λεπτό τις εμπειρίες μας. Εμείς στο 

Ναυτικό, εμείς το ζήσαμε αυτό. Υπήρχαν τρεις Σχολές Υπαξιωματικών. Εγώ 

προέρχομαι από την ιστορική Σχολή του Πόρου, όσοι έχετε πάει, που 

λεγόταν Σχολή Δοκίμων Υπαξιωματικών Ναυτικού. Παίζει ρόλο και η 

ονομασία. Μια ονομασία που την καθιέρωσε ο Εθνάρχης Ελευθέριος 

Βενιζέλος το 1925. Η Σχολή μας, να σημειωθεί, είναι από το 1889, η έναρξή 

της. Βέβαια, τότε δεν υπήρχαν αεροπλάνα. Εντάξει, καταλαβαίνετε γιατί 

ακολουθήσατε εσείς μετά. 

 Το θέμα, χωρίς να θέλω να κάνω τον δικηγόρο του διαβόλου, δεν είναι 

ότι οι τρεις Σχολές Αεροπορίας γίνανε μία. Ίσως είναι και καλό αυτό. Το 

θέμα είναι ότι θα πρέπει να συνοδεύεται αυτό με την αναβάθμιση. Δηλαδή 

τα τρία χρόνια είναι σωστό μέτρο. Δεν νοείται Ανώτερη Σχολή με δύο χρόνια 

φοίτηση. Αυτό δεν γίνεται ούτε στην Αφρική. Τρία χρόνια φοίτηση αλλά με 

αναβάθμιση. Δηλαδή απόφοιτοι της ΣΤΥΑ, της ΣΜΥΝ, του Στρατού, οι 

οποίοι μπαίνουν με 18 και 19, εγώ μπήκα με 14 το 1976, δεν νοείται να 

βγαίνουν Σμηνίες, να βγαίνουν Επισμηνίες. Εκεί πρέπει να δώσουμε την 

προσοχή μας.  

 Και, ύστερα, η ονομασία παίζει τεράστιο ρόλο. Τι πάει να πει, ΣΜΥΑ 

διάβασα, Σχολή Μονίμων Υπαξιωματικών Αεροπορίας. Γιατί, υπάρχει και 

Σχολή Εφέδρων; Εμείς το ζήσαμε με το ανιστόρητο ΣΜΥΝ, γιατί κάποιοι 

στο Ναυτικό δεν ήθελαν να ακούν το ΣΔΥΝ, το Δοκίμων. Δεν θέλανε να 

ακούν το «Δοκίμων», το «Σχολή Δοκίμων Υπαξιωματικών Ναυτικού».   



24                     ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΓΕΝΙΚΗΣ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗΣ ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΑΠΟΦΟΙΤΩΝ Σ.Τ.Υ.Α. 

 

24                                                                ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΤΗΣ 28ης ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2017 

 Δεν είναι ώρα για γκρίνια. Καλή Χρονιά σε όλους. Έχουμε μείνει 

έκπληκτοι από τον αγώνα μας. Συνεχίστε προς τη σωστή κατεύθυνση και 

εμείς όσο μπορούμε θα ‘μαστε δίπλα σας. 

 Σας ευχαριστώ πολύ. 

 «Αποδέσμευση Προσκεκλημένων – Διάλειμμα – Παράθεση καφέ» 

……………………………………………………………………………… 

ΜΕΡΟΣ Β΄ 

«Έναρξη εργασιών Γενικής Συνέλευσης». 

«Πρόταση Δ.Σ. δια Προέδρου Σ.Α.Σ ονομάτων για ανάληψη καθηκόντων 

Προεδρείου Γενικής Συνέλευσης» 

Δ. ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Έναρξη εργασιών Γενικής Συνέλευσης. 

 Πρόταση Διοικητικού Συμβουλίου για ανάληψη καθηκόντων 

Προεδρείου Γενικής Συνέλευσης. Έχουν προταθεί ως Πρόεδρος ο κ. 

Αθανάσιος Ραφαηλίδης και ως μέλη οι κ.κ. Δημήτριος Μανιώτης και 

Γεώργιος Καντούρος. 

 Εγκρίνονται; 

ΜΕΛΗ: Εγκρίνονται…εγκρίνονται. 

Δ. ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Υπάρχει έγκριση του Προεδρείου. Η Γενική Συνέλευση 

εγκρίνει το Προεδρείο αναλυτικά ως ακολούθως: 

 Πρόεδρος ο κ. Αθανάσιος Ραφαηλίδης και μέλη οι κ.κ. Δημήτριος 

Μανιώτης και Γεώργιος Καντούρος.  

 Το Προεδρείο να πάρει τη θέση του στο χώρο. 

Η Γενική Συνέλευση ομόφωνα εγκρίνει ως Πρόεδρο των εργασιών της 

τον κ. Αθανάσιο Ραφαηλίδη και ως μέλη αυτής τους κ.κ. Δημήτριο 

Μανιώτη και Γεώργιο Καντούρο, οι οποίοι και καταλαμβάνουν τη θέση 

τους στο Προεδρείο 

----------------------------- 



ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΤΗΣ 28ης ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2017                                                                       25 

 

ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΓΕΝΙΚΗΣ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗΣ ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΑΠΟΦΟΙΤΩΝ ΣΤΥΑ                  25 

«Χαιρετισμός Προέδρου Γ.Σ. – Συστάσεις επί Διαδικασιών – Δηλώσεις 

επιθυμούντων να μιλήσουν – Ορισμός χρόνου τοποθετήσεων ομιλητών 

(Επίτιμοι 10΄ – Μέλη 5΄) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ Γ.Σ. (Αθ. Ραφαηλίδης): Καλή σας μέρα. Είμαστε λίγο 

καθυστερημένοι. Θα είμαι πολύ σύντομος. Σας καλωσορίζω, όσους μείνατε, 

γιατί κάποιοι άλλοι μόλις πήραν την πίτα έφυγαν. Εάν από σας κάποιος θέλει 

να μιλήσει, παρακαλώ πολύ να έρθει να γραφτεί στην κατάσταση που έχουμε 

εδώ δίπλα. 

 Σαν Πρόεδρος της Επιτροπής και εκ μέρους και των μελών, σας 

ευχόμαστε Καλή Χρονιά και υγεία σε σας και την οικογένειά σας. 

 Θα ήθελα να παρακαλέσω την Επιτροπή και μετά από μένα να είναι 

σύντομοι, για να μπορέσουν να μιλήσουν περισσότεροι συνάδελφοι που θα 

έχουν γραφεί. Ο μέσος όρος είναι περίπου 5 λεπτά στον κάθε ένα που θέλει 

να μιλήσει. 

 Σας ευχαριστώ πολύ. Τα επίτιμα μέλη μπορούν να μιλήσουν και 10 

λεπτά. 

Δ. ΜΑΝΙΩΤΗΣ: Παρακαλώ όσοι θέλουν ας έρθουν να γραφτούν. 

Στο σημείο αυτό ανοίγεται κατάλογος ομιλητών 

……………………………………………………………………………… 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριοι, θα μου επιτρέψετε να σας διαβάσω ένα χαιρετισμό 

του Βουλευτή Λευκάδας, του Θανάση Καββαδά, για την εκδήλωση και την 

κοπή της Πρωτοχρονιάτικης πίτας του Συλλόγου Αποφοίτων ΣΤΥΑ. 

 «Κύριε Πρόεδρε του Συλλόγου Αποφοίτων ΣΤΥΑ, 

 Αγαπητοί συνάδελφοι, 

 Σας ευχαριστώ πολύ για την πρόσκληση στην εκδήλωση για την 

κοπή της Πρωτοχρονιάτικης πίτας. Αυτό το Σαββατοκύριακο, λόγω 

υποχρεώσεων, βρίσκομαι στο νησί μου τη Λευκάδα και δεν μπορώ να 

βρεθώ κοντά σας, αν και θα το ήθελα πολύ. Γιατί είναι πάντα τιμή και 
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χαρά μου, ως απόφοιτος ΣΤΥΑ, να βρίσκομαι ανάμεσα σε ανθρώπους 

που έχουν μνήμη και ξέρουν να δίνουν μάχες για να υπερασπιστούν την 

αξία και την τιμή τους. 

 Το 2016 χρειάστηκε να δώσουμε όλοι μια τέτοια μάχη για να 

υπερασπιστούμε την τιμημένη Σχολή μας ΣΤΥΑ ενάντια στο 

πολυνομοσχέδιο του Υπουργείου Άμυνας, που επιχειρούσε με μια 

μονοκοντυλιά να σβήσει την ιστορία δεκαετιών μιας από τις 

σημαντικότερες παραγωγικές Σχολές της Πολεμικής Αεροπορίας. 

 Μετά από αγώνες και στενή συνεργασία με τη Διοίκηση και τα 

μέλη του Συλλόγου Αποφοίτων ΣΤΥΑ, καταφέραμε να διατηρήσουμε το 

όνομα και το σήμα της Σχολής μας, η οποία μας δίδαξε τις αρχές και τις 

αξίες της μεγάλης οικογένειας της Πολεμικής Αεροπορίας, που μας 

συνοδεύουν σε όλη μας τη ζωή και έβαλαν τις βάσεις για να γίνουμε 

αυτό που είμαστε σήμερα. 

 Στο εξής, βασικός στόχος μας παραμένει η αναβάθμιση της ΣΤΥΑ 

στο επίπεδο των Ανωτάτων Σχολών, δεδομένου ότι η φοίτηση στη 

Σχολή μας είναι τριετής, καθώς επίσης και η αναγνώριση της 

δυνατότητας των Αποφοίτων για μεταπτυχιακές σπουδές, στόχοι για 

τους οποίους πρέπει να δοθούν εκ μέρους μας νέες μάχες στις οποίες θα 

πρέπει να είμαστε όλοι στην πρώτη γραμμή. 

 Ως Βουλευτής αλλά κυρίως ως Απόφοιτος ΣΤΥΑ, να είστε βέβαιοι 

ότι θα στηρίξω με όλες τις δυνάμεις μου οποιαδήποτε προσπάθεια για 

το καλό της Σχολής. Θα ήθελα από καρδιάς να ευχηθώ σε όλους το 2017 

να είναι μια χρονιά γεμάτη υγεία, δύναμη και αισιοδοξία. Εύχομαι στον 

καθένα ξεχωριστά κάθε καλό, προσωπική και οικογενειακή πρόοδο και 

ευτυχία. 

        Με εκτίμηση 

        ΘΑΝΑΣΗΣ ΚΑΒΒΑΔΑΣ» 
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Δ. ΜΑΝΙΩΤΗΣ: Καταρχάς, να ευχηθώ και εγώ Χρόνια Πολλά, Καλή 

Χρονιά. Εμβόλιμα σας λέω ότι τα πεπραγμένα θα διαβάσει ο κ. Πρόεδρος. 

Και μετά, ειδικά θα με συγχωρήσουν οι άλλοι συνάδελφοι, από αυτούς που 

ανέφερα να ομιλήσουν, θα προτιμούσα, επειδή κάθονται μακριά, ο κ. 

Λιούτας, ο κ. Δανιηλίδης, που έχουν έρθει από τη Θεσσαλονίκη, και ο κ. 

Καράμπελας να προηγηθούν. Ζητώ συγγνώμη από τους άλλους δύο-τρεις 

που είναι εδώ κοντά. Εντάξει, μπορεί να μιλήσουν αργότερα. Εκείνο που θα 

κρατήσω οπωσδήποτε θα είναι τα 5 λεπτά. Κανένα λεπτό παραπάνω. Οι 

κύριοι να προσπαθήσουν να τελειώσουν γιατί έχουμε καθυστερήσει πάρα 

πολύ.  Ευχαριστώ. 

 Κύριε Πρόεδρε, έχετε τον λόγο. 

-------------------------- 

«Διοικητικός Απολογισμός πεπραγμένων περιόδου Ιανουαρίου-

Δεκεμβρίου 2016 από τον Πρόεδρο Σ.Α.Σ κ. Δημήτριο Φαλτάϊτς» 

Δ. ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Κύριοι, καλή σας ημέρα. Ξεκινώντας την ομιλία μου, θα 

ήθελα να σας ευχαριστήσω για την τιμή που μου κάνατε να εκλεγώ με την 

ψήφο σας για δεύτερη τριετία Πρόεδρος του ιστορικού Συλλόγου μας. Θα 

ήθελα επίσης να ευχαριστήσω τα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου τα οποία 

εργάστηκαν για την πραγματοποίηση της Γενικής Συνέλευσης αλλά 

ιδιαίτερα θα ήθελα να σταθώ στους κ.κ. Παναγιώτη Βούλγαρη και Κώστα 

Τσιγγάρη, οι οποίοι υπερέβαλαν πραγματικά εαυτόν.  

 Θα ήταν παράλειψη να μην ευχαριστήσω και τα μέλη της 

Εξελεγκτικής Επιτροπής για την άριστη συνεργασία που είχαμε το χρόνο που 

πέρασε πάνω σε οικονομικά θέματα του Συλλόγου μας. 

 Τέλος, θα ήθελα να ευχαριστήσω τους Προέδρους των Παραρτημάτων 

της Ένωσης Αποστράτων, καθώς και τους εκπροσώπους των Παραρτημάτων 

του Σ.Α.Σ, οι οποίοι είναι σήμερα μαζί μας και μας τιμά ιδιαίτερα η παρουσία 

τους. 



28                     ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΓΕΝΙΚΗΣ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗΣ ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΑΠΟΦΟΙΤΩΝ Σ.Τ.Υ.Α. 

 

28                                                                ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΤΗΣ 28ης ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2017 

 Για το Διοικητικό Συμβούλιο πέρασε κιόλας ένας χρόνος ζωής από τις 

αρχαιρεσίες του Γενάρη του ’16. Το παρόν Διοικητικό Συμβούλιο ανέλαβε 

τον Ιανουάριο και με το ξεκίνημά του είχε σαν προίκα το μείζον θέμα της 

ενοποίησης των Σχολών, Ανωτέρων Στρατιωτικών Σχολών Υπαξιωματικών, 

το οποίο θα σας αναπτύξω παρακάτω όπως το ζήσαμε για ένα τρίμηνο το 

καλοκαίρι που μας πέρασε. 

 Στις 28 Μαρτίου του 2016 δημοσιεύτηκε στη ΔΙΑΥΓΕΙΑ από το 

Υπουργείο Εθνικής Άμυνας το Νομοσχέδιο με θέμα «Ρυθμίσεις θεμάτων 

αρμοδιότητας Υπουργείου Εθνικής Άμυνας και άλλες διατάξεις», με 

καταληκτική ημερομηνία διαβούλευσης την 11/4/2016, χρόνος πολύ μικρός 

για ένα τόσο σοβαρό και μεγάλο θέμα.  

 Η αντίδρασή μας ως Διοικητικό Συμβούλιο ήταν άμεση. 

Συνεδριάσαμε με μοναδικό θέμα, άμεσα, τα διαλαμβανόμενα στο 

Νομοσχέδιο του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας και λάβαμε ομόφωνα τις 

παρακάτω αποφάσεις: 

 Απόρριψη του προτεινόμενου ενιαίου τίτλου της Σχολής ΣΥΑ. 

Εξετάσαμε 5 εναλλακτικούς τίτλους Σχολής, οι οποίοι συζητήθηκαν και 

στην έκτακτη συνάντηση με τους άλλους δύο Συλλόγους Αποφοίτων της 

Πολεμικής Αεροπορίας.  Παράλληλα, περιμέναμε και τη γνωμοδότηση από 

τον Νομικό Σύμβουλο του Συλλόγου, κ. Γεώργιο Εμμανουηλίδη, για τα 

αναφερόμενα στο άρθρο 18, «Τροποποίηση των διατάξεων σταδιοδρομικής 

φύσης του Ν.3883/10», του υπό διαβούλευση Σχεδίου Νόμου. 

 Στις 5/4 σε κοινή σύσκεψη των Συλλόγων, ΣΑΣ, ΣΑΣΥΔΑ και ΣΑΙΡ, 

αποφασίστηκαν ομόφωνα να τονιστούν τα εξής σημεία: 

- Ο τίτλος της νέας Σχολής να είναι Στρατιωτικό Τεχνολογικό 

Εκπαιδευτικό Ίδρυμα Πολεμικής Αεροπορίας.  

- Στη νέα Σχολή, στο νέο Ίδρυμα, οι τρεις κατευθύνσεις να 

περιλαμβάνουν τις συναφείς με αυτές ειδικότητες. Δηλαδή, 
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κατεύθυνση Τεχνολογικής Υποστήριξης ΣΤΥΑ, κατεύθυνση 

Διοικητικής, Οικονομικής και Εφοδιαστικής Υποστήριξης ΣΥΔ και 

Επιχειρησιακής Υποστήριξης ΣΙΡ, ως βαθμό αποφοίτησης αυτών του 

Επισμηνία και καταληκτικό βαθμό του Σμηνάρχου ή Ταξιάρχου με 

πτυχίο ΑΕΙ.  

 Επίσης, οι Αξιωματικοί προέλευσης παραγωγικών Σχολών να είναι 

αρχαιότεροι των ομοιοβάθμων τους Αξιωματικών εξ ανακατατάξεως ……  

κλπ. 

 Και, τέλος, το επί 5 χρόνια καρκίνωμα, την εναρμόνιση των Νόμων 

3883/10 και 3865 για τη βαθμολογική και οικονομική εξέλιξη των στελεχών 

της Σειράς 40 και 41. 

 Και, πριν καν προλάβουμε να καταθέσουμε τις προτάσεις μας στη 

ΔΙΑΥΓΕΙΑ, ο Σύνδεσμος Αποφοίτων της Σχολής Ικάρων έδειξε τις 

προθέσεις του, δίνοντας έμμεσα και μία γραμμή για το πώς θα έπρεπε η 

στρατιωτική ηγεσία να αντιμετωπίσει τη νέα Σχολή και το όνομα αυτής που 

έδωσαν ήταν Σχολή Μονίμων Υπαξιωματικών Πολεμικής Αεροπορίας. 

 Είχε ξεκινήσει ο πόλεμος. Οι εν αποστρατεία οραματιστές της 

υποβάθμισης εμφανίστηκαν πάλι. Και, σε συνδυασμό με μία στρατιωτική 

ηγεσία η οποία οραματιζόταν μία ελιτίστικη Πολεμική Αεροπορία με 

πατρίκιους και πληβείους και δεν αντιλαμβάνεται τους κινδύνους μιας 

τέτοιας αλλαγής για το προσωπικό της, σε συνδυασμό με μια πολιτική ηγεσία 

διακατεχόμενη από το σύνδρομο της στολής, δεν αλλάξανε ούτε ένα κόμμα 

από το παρόν Νομοσχέδιο, με παρωπίδες, η οποία είχε ήδη προαποφασίσει 

την εφαρμογή συγκεκριμένου προγράμματος υποβάθμισης και αντίθετου με 

τα δίκαια αιτήματά μας. Αυτά όλα δεν ήταν ό,τι καλύτερο για το Διοικητικό 

Συμβούλιο του ΣΑΣ. 

 Ακολούθησαν επισκέψεις και επιδόσεις των κοινών υπομνημάτων των 

Συλλόγων στον κ. ΥΕΘΑ, στον κ. Α/ΓΕΑ και στους υπευθύνους των Τομέων 
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Εξωτερικών και Άμυνας όλων των κομμάτων της Βουλής των Ελλήνων, 

πλην της Χρυσής Αυγής. 

 Στις 12/7 δε, μας δόθηκε η ευκαιρία να αναπτύξουμε τις θέσεις μας 

στη Διαρκή Επιτροπή Εθνικής Άμυνας και Εξωτερικών Υποθέσεων της 

Βουλής των Ελλήνων, πράγμα το οποίο συνέβη για πρώτη φορά στα χρονικά 

του Συλλόγου. 

 Κάνοντας τον απολογισμό της τρίμηνης αυτής συλλογικής 

προσπάθειας, με αμέτρητες ώρες συμμετοχής σε συναντήσεις και συσκέψεις, 

και δεδομένου του υψηλού βαθμού δυσκολίας να πετύχεις την απαλοιφή ή 

τροποποίηση έστω και μιας λέξεως υποπαραγράφου ενός άρθρου Σχεδίου 

Νόμου, πόσο μάλλον την προσθήκη ευνοϊκών διατάξεων, πιστεύω ότι οι 

επιδιώξεις μας έτυχαν σχεδόν ευρείας αποδοχής στη συνεδρίαση της 

Ολομέλειας της Βουλής των Ελλήνων. 

 Συγκεκριμένα, η πρώτη επιδίωξη, όσον αφορά το όνομα της νέας 

Σχολής, δεν έγινε αποδεκτή καθόσον, σύμφωνα με τα λεγόμενα του κ. 

Υπουργού Εθνικής Άμυνας και του πρώην Α/ΓΕΑ κ. Χρήστου Βαϊτση, ήταν 

αμετακίνητοι στις θέσεις τους έως το τέλος, επαληθεύοντας τις βάσιμες 

υποψίες μας για την πρόθεσή του για μελλοντική χρήση του ονόματος στη 

δημιουργία Σώματος Υπαξιωματικών. 

 Η δεύτερη επιδίωξη, όσον αφορά στις κατευθύνσεις της νέας Σχολής 

να αποδοθούν τα ονόματα, τα εμβλήματα και οι θυρεοί των τριών ιστορικών 

Σχολών, έγινε αποδεκτή, χωρίς όμως αντίκρισμα. 

 Τρίτη επιδίωξη ήταν ο βαθμός της ονομασίας των αποφοιτούντων από 

τη νέα Σχολή να είναι αυτός του Επισμηνία και, εφόσον δεν είναι εφικτό, να 

παραμένουν στο βαθμό του Σμηνία για ένα έτος και να προάγονται στον 

επόμενο βαθμό. Δεν έγινε αποδεκτή και αντιπροτάθηκε από τον κ. ΥΕΘΑ να 

παραμένουν στο βαθμό του Σμηνία δύο έτη και να προάγονται στον επόμενο 

βαθμό. 
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 Η τέταρτη επιδίωξη ήταν να ανατραπεί η επιχειρούμενη κατάργηση 

της προβλεπόμενης από το άρθρο 13 του Ν.3883/10 Σειράς αρχαιότητος 

μεταξύ ομοιοβάθμων Αξιωματικών, διαφορετικών προελεύσεων. Έγινε 

μερικώς αποδεκτή. Αλλά καλύτερα ας μην το συζητήσουμε πώς έγινε 

αποδεκτή. 

 Πέμπτη επιδίωξη, στον αντίποδα της τροποποίησης του καταληκτικού 

βαθμού των Στρατιωτικών Ιερέων και Στρατιωτικών Νομικών Συμβούλων, 

κατόχων πτυχίου ΑΕΙ, σε αυτό του Ταξιάρχου (άρθρο 18, παρ. 9), να 

προστεθούν παράγραφοι οι οποίοι να συμπεριλαμβάνουν και τους 

αποφοίτους Ανωτέρων Στρατιωτικών Σχολών Υπαξιωματικών. Ούτε αυτό 

έγινε αποδεκτό. 

 Η έκτη επιδίωξη, που ήταν η επίλυση του προβλήματος εξέλιξης και 

προαγωγής των Σειρών 40 και 41 της Σχολής μας, έγινε μετά από 5 χρόνια 

τελικά αποδεκτή.  

 Ακολούθησε μία άκαρπη συνάντηση με τον κ. Βαϊτση, ο οποίος 

παρέμεινε αμετακίνητος στις απόψεις του, υπερασπιζόμενος τις θέσεις του. 

Υποσχέθηκε δε ότι οι Σύλλογοι θα κληθούν στο ΓΕΑ ως συμβουλευτικά 

μέλη στη σύνταξη και έκδοση Κανονισμού Λειτουργίας της νέας Σχολής. 

 Πράγματι, στις 24 Οκτωβρίου, εκπρόσωποι των Συλλόγων κλήθηκαν 

στο ΓΕΑ ως συμβουλευτικά μέλη στη σύνταξη και έκδοση Κανονισμού 

Λειτουργίας της νεοεγκριθείσας Σχολής, όπως το είχε δηλώσει ο κ. Βαΐτσης. 

Και αυτή η συνάντηση, όμως, υπήρξε άκαρπη. Διότι το αίτημά μας, να μας 

δοθούν σημειώσεις για συζήτηση στα Διοικητικά Συμβούλια και στη 

συνέχεια να υποβάλλουμε προτάσεις, ο εκπρόσωπος του ΓΕΑ το αρνήθηκε, 

λέγοντας ότι είχε άλλες εντολές. 

 Στη συνέχεια του υποβάλαμε, μεταξύ άλλων, και κάποιες ερωτήσεις, 

αν ο νέος ΚΟΛ προβλέπει τι θα γίνει με τις υπάρχουσες εγκαταστάσεις της 

Σχολής, αν θα γίνουν προσλήψεις μονίμου εκπαιδευτικού προσωπικού με 
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αντίστοιχους τίτλους σπουδών, τι θα γίνει με την ισοτιμία πτυχίου και την 

αναγνώριση επαγγελματικών δικαιωμάτων, σύμφωνα με τα προβλεπόμενα 

για πτυχιούχους Ανωτέρας Εκπαίδευσης. 

 Μας απάντησε αρνητικά και μας είπε ότι αυτά που είπαμε θα 

αναφερθούν αρμοδίως, συμπληρώνοντας βεβαίως ότι «ως γνωστό, υπάρχουν 

οικονομικά προβλήματα, δεν υπάρχουν λεφτά, άρα πολύ δύσκολα θα 

υλοποιηθούν οι προτάσεις σας». 

 Αφού, λοιπόν, το ΥΠΕΘΑ ήθελε να περιορίσει τις δαπάνες 

ενοποιώντας τις Σχολές, γιατί δεν χρησιμοποιεί για τις Σχολές τις 

ερημωμένες εγκαταστάσεις της Σχολής Ικάρων; Να σας ενημερώσω ότι η 

Σχολή Ικάρων αυτή τη στιγμή έχει 640 κενές κλίνες, εργαστήρια τα οποία 

δεν χρησιμοποιούνται λόγω της μείωσης των σπουδαστών και πισίνα 

Ολυμπιακών διαστάσεων, συντηρούμενη από τα χρήματα του Ελληνικού 

Λαού, σε αντίθεση με της Σχολής μας, όπου δεν λειτουργούν εργαστήρια 

αλλά παράγουμε τεχνικούς και οι εγκαταστάσεις είναι προσφυγικού τύπου. 

 Να μην ξεχάσω και την αίτηση της Διοίκησης Αεροπορικής 

Εκπαίδευσης για 193 επάλληλες μεταλλικές κλίνες, ανάλογες βέβαια με τις 

εγκαταστάσεις της Σχολής μας. 

 Είναι άγνωστο δε αν θα γίνουν προσλήψεις μονίμου εκπαιδευτικού 

προσωπικού με αντίστοιχους τίτλους σπουδών, αν στο νέο ΚΟΛ υπάρχει 

πρόβλεψη για πτυχιακή εργασία και πρόβλεψη άσκησης στο επάγγελμα, 

όπως προβλέπει ο Ν.1404. Η …… δηλαδή στο μεγαλείο της! 

 Κλείνοντας την ομιλία μου για το θέμα της Σχολής, μπορεί κανείς 

πολύ εύκολα να αντιληφθεί το προμελετημένο και βρώμικο παιχνίδι της 

πολιτικοστρατιωτικής παρεούλας των κ.κ. Καμμένου – Βαΐτση εις βάρος των 

Αποφοίτων της Σχολής μας. 

 Συμπερασματικά, λοιπόν, ο κ. πρώην Α/ΓΕΑ απεδείχθη ότι 

υπηρετούσε προφανώς και αναντίρρητα σκοπιμότητες κάποιων διαχρονικών 
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μελετητών απαξίωσης, υποβάθμισης και λαφυραγώγησης των βαθμών 

Αξιωματικών των Σχολών αυτών, όπως για χρόνια είχε επιχειρηθεί και έχει 

αποσοβηθεί τουλάχιστον με την αποφασιστικότητα και τη σθεναρή θέση που 

επέδειξαν πολλοί προκάτοχοί του, των οποίων τις επιλογές, έμμεσα πλην 

σαφώς, απέρριψε με την απαράδεκτη, σε βάρος των Σχολών της Πολεμικής 

Αεροπορίας, απόφασή του. 

 Να υπενθυμίσω τη δήλωση του Στάπα, του τότε Αρχηγού της 

Αεροπορίας, ότι «εγώ τους Αξιωματικούς μου τους θέλω να αποστρατεύονται 

Σμήναρχοι». 

 Τα Αμερικάνικα πρότυπα, που κάποιοι ονειρεύονται, με ελληνική 

αντίληψη οργάνωσης, είναι επικίνδυνα πειράματα και πιστεύουμε ότι θα 

προκαλέσουν τεράστιες συνέπειες στο ηθικό του προσωπικού.  

 Βέβαια, επειδή όλα εδώ πληρώνονται, ο κ. Βαΐτσης εισέπραξε ως 

αντίτιμο των υπηρεσιών του την αποστρατεία του και μάλιστα με άκομψο 

τρόπο.  

 Ας γίνει, λοιπόν, μάθημα στο μέλλον και για τους υπόλοιπους 

υποψήφιους στρατιωτικούς μας ηγέτες. 

 Πριν κλείσω την αναφορά μου για τη Σχολή, θα ήθελα να σας διαβάσω 

ένα ποίημα του κ. Δημήτρη Τσουκνίδα με θέμα «ΣΤΥΑ». 

 «Αετοφωλιά και μάνα μας και νιό χορτάρι, 

 πράσινη μπούκλα της αυγής και ονείρου χάρη 

 στου σύννεφου την ξέθωρη μορφή βαλμένη σαν πετράδι 

 σ’ αναπολώ. 

 Κι ό,τι απ’ τη νιότη μου σου χάρισα, μερίδιο της ζωής μου 

περασμένο 

 ήταν για κάτι ιερό 

 Γι’ αυτό, όσο θα ζω, πάντα θα σ’ έχω στο μυαλό μου 

 Και όταν θα στέργω στης ορφάνιας τον καημό 
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 θα ‘σαι για το μεράκι μου κρασί γλυκό 

 και μέσα στο όνειρό μου το θαμπό 

 έτσι από την άκρη θα σε βλέπω και θα αναπολώ» 

 Αυτό το ποίημα το έγραψε ο εξαίρετος κ. Δημήτριος Τσουκνίδας, ως 

ενθύμιο της συνάντησης 1956-2016 με τους συμμαθητές του στο Τατόι , στις 

22 Οκτωβρίου του ’16. 

 ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΑ: 

 Ψηφίστηκε ο Ν.4387/16, και η εφαρμογή του, η οποία αρχίζει από 

1/1/17, προβλέπει τα παρακάτω: 

- Αποδέσμευση της σύνταξης από τον μισθό των εν ενεργεία 

συναδέλφων μας.  

- Όλες οι συντάξεις θα ενταχθούν από 1/1/17 στον Εθνικό Φορέα 

Κοινωνικής Ασφάλισης, στο ΕΦΚΑ. 

- Το Γενικό Λογιστήριο του Κράτους θα προβεί στον 

επαναϋπολογισμό όλων των συντάξεών μας που καταβάλλονται 

με τον νέο τρόπο και έτσι η σύνταξη θα αποτελείται από δύο 

μέρη: Την εθνική σύνταξη η οποία έχει καθοριστεί στα 384 

ευρώ και την αναλογική σύνταξη.  

- Σε όλες τις συντάξεις θα υπάρχει μείωση εισοδήματος, η οποία 

θα λέγεται προσωπική διαφορά και η οποία θα καταβάλλεται 

μέχρι τέλους του ’18, αλλά θα είναι ευάλωτη στον κόφτη, εάν 

και όποτε ενεργοποιηθεί. 

 Έγινε παρακίνηση των συναδέλφων μέσω της εφημερίδας και της 

ιστοσελίδας για διεκδίκηση των αναδρομικών 24 ή 30 μηνών, εφόσον έχει 

γίνει αίτηση στο Νομικό Συμβούλιο του Κράτους για αναστολή της 

διαγραφής, του υπολοίπου 50%, σε εφαρμογή της απόφασης 2192/14 και 

1125/16 του ΣτΕ. 
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Αναδρομικά υγειονομικής περίθαλψης: 

 Με τον Ν.4387/16 αναγνωρίστηκε ο εσφαλμένος τρόπος υπολογισμού 

της κράτησης περίθαλψης. Η κράτηση γινόταν στη μεικτή σύνταξη και όχι 

στη μειωμένη, μετά την εφαρμογή των Νόμων των μνημονίων. 

 Τον Οκτώβριο του ’16, το Γενικό  Λογιστήριο του Κράτους 

αναπροσάρμοσε την κράτηση περίθαλψης μόνο για τον παρόντα μήνα. 

Σύμφωνα με το Νόμο, που η ισχύς του άρχιζε από 1η Ιουλίου του ’16, θα 

έπρεπε να δοθούν αναδρομικά τρεις μήνες (Ιουλίου, Αυγούστου και 

Σεπτεμβρίου).  

 Ο Σύλλογός μας, μέσω της εφημερίδας και της ιστοσελίδας, 

δημοσίευσε υπόδειγμα αιτήσεως υποβολής προς το Γενικό Λογιστήριο του 

Κράτους. Μετά την υποβολή των αιτήσεων, το Γενικό Λογιστήριο του  

Κράτους αναγκάστηκε να επιστρέψει αναδρομικά τριών μηνών με τη 

σύνταξη του Ιανουαρίου του ’17. 

 Ενημερώνουμε ότι, μετά την πρόταση του Νομικού μας Συμβούλου, 

οι συνάδελφοί μας μπορούν να διεκδικήσουν αναδρομικά περίθαλψης 24 

μηνών με ομαδική αγωγή στο Ελεγκτικό Συνέδριο. Αναλυτικές διαδικασίες 

υπάρχουν στα «Νέα του ΣΑΣ», στο φύλλο 248 που έχει ήδη κυκλοφορήσει. 

 Εισφορά υπέρ συλλογικών οργάνων συνταξιούχων: 

 Με το Ν.4387/16 σε όλους τους συνταξιούχους έγινε παρακράτηση 

μηνιαίας εισφοράς 0,20 λεπτών για ενίσχυση Ομοσπονδιών, Σωματείων και 

Συνομοσπονδιών. Όσοι υπέβαλαν αίτηση μη αποδοχής η μηνιαία 

παρακράτηση σταμάτησε, ως γνωστό, να υφίσταται. 

 Οι συνάδελφοι δεν θα πρέπει να λησμονούν ότι από 1/1/16 έως 

31/12/16 έλαβαν αναδρομικά του 50% του Ν.4307, για τα οποία θα πρέπει 

να υποβάλλουν τροποποιητική δήλωση. 
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 Κατά την επίσκεψη του Συλλόγου μας τα Χριστούγεννα στο 251 ΓΝΑ, 

είχαμε μία εποικοδομητική συζήτηση με τον Διοικητή του 251 ΓΝΑ, τον 

Ταξίαρχο κ. Χατζηγεωργίου, ο οποίος δεσμεύτηκε για τα παρακάτω: 

 Δεσμεύτηκε για την άμεση λειτουργία του Γραφείου Εξυπηρέτησης 

Αποστράτων. Και εμείς δεσμευτήκαμε σαν Σύλλογος ότι θα συμβάλλουμε 

στην επάνδρωση του Γραφείου με εθελοντές αποστράτους. 

 Επίσης, ο Διοικητής του ΓΝΑ θα ενημερώσει με διαλέξεις προς τους 

απόστρατους με ειδικούς λοιμωξιολόγους στην αντιμετώπιση των 

ενδονοσοκομειακών λοιμώξεων, οι οποίες είναι αυτή την εποχή σε έξαρση. 

 Τέλος, ο Διευθυντής Υγειονομικού του ΓΕΑ, ο Υποπτέραρχος κ. 

Γεώργιος Τολούμης, αναγνώρισε την ύπαρξη προβλήματος στα ραντεβού 

των αποστράτων και δεσμεύτηκε να δώσει προτεραιότητα σε εμάς, αμέσως 

μετά τους εν ενεργεία. 

 Είναι σε εξέλιξη και ολοκληρώνεται την επόμενη εβδομάδα η 

αναβάθμιση των Οικονομικών Υπηρεσιών του Σ.Α.Σ με τη λειτουργία 

λογισμικού, το οποίο θα βελτιώσει τις οικονομικές δυνατότητες παροχής 

υπηρεσιών του Σ.Α.Σ στα μέλη του, πράγμα το οποίο είχε αναγγελθεί και 

είχε εγκριθεί από την περσινή Γενική μας Συνέλευση. 

 Διοικητικός Απολογισμός – Πεπραγμένα του έτους 2016. 

 Διοικητικά Πεπραγμένα 

 - Πραγματοποιήθηκε η ετήσια Γενική Συνέλευση και οι Αρχαιρεσίες. 

 - Πραγματοποιήσαμε τη χρονιά που πέρασε 37 Διοικητικά Συμβούλια. 

 - Ολοκληρώθηκαν οι διαδικασίες για την αναθεώρηση του 

Καταστατικού. 

 - Πραγματοποιήθηκε, επίσης, τέλεση επιμνημόσυνης δέησης 

πεσόντων Αποφοίτων ΣΤΥΑ κατά την εκτέλεση του καθήκοντος. 

 

 Κοινωνικές Εκδηλώσεις 
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 - Πραγματοποιήθηκε στις 4 Μαρτίου του ’16 ο ετήσιος χορός του 

Σ.Α.Σ στο κέντρο διασκέδασης «Το Αρχοντικό του Σαράντη». 

 - Φέτος, με απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου, ο ετήσιος χορός 

μας θα πραγματοποιηθεί στο κέντρο διασκέδασης «ΚΡΑΣΑΔΙΚΟ», αλλά θα 

γίνει μεσημβρινή ώρα. Είναι μέρα Κυριακή, στις 1.30 το μεσημέρι. Είναι 

στην περιοχή Ελληνικού. 

 - Δώσαμε επίσης εφάπαξ βοήθημα από τον Λογαριασμό Αρωγής σε 

οικογένεια αποβιώσαντος εν υπηρεσία συναδέλφου. 

 Ηθικές αμοιβές 

 Η Επιτροπή Αξιολόγησης Τιμητικών Διακρίσεων πρότεινε και 

εγκρίθηκαν προς βράβευση οι παρακάτω: 

 α. Πτέραρχος (Ι) κ. Γεώργιος Αυλωνίτης. 

 β. Υποσμηναγός (ΤΜΜ) Όμηρος Βαρούνης 

 γ. Ανθυποσμηναγός (ΤΗΓ) Γεώργιος Καραϊσκος 

 δ. Αρχισμηνίας (ΤΕΑ) Αναστασία Ραμάκου 

 ε. Αρχισμηνίας (ΤΗΓ) Ανδρέας Κραής. 

 Επισκέψεις – Ενημερώσεις 

 - Ο Σύλλογος με αντιπροσωπεία του επισκέφθηκε στο 251 ΓΝΑ τους 

ασθενείς προελεύσεως ΣΤΥΑ, τόσο κατά τις παραμονές των εορτών του 

Πάσχα, όσο και των Χριστουγέννων. 

 - Πραγματοποιήθηκαν συναντήσεις με τον Τομεάρχη Άμυνας των 

ΑΝ.ΕΛ. κ. Κατσίκη, καθώς και με τον στρατιωτικό σύμβουλο του κ. ΥΕΘΑ 

κ. Χρήστο Κουτσογιαννόπουλο για την επίλυση του προβλήματος της 40ης 

και 41ης Σειράς ΣΤΥΑ. 

 - Πραγματοποιήσαμε συνάντηση, με τη συμμετοχή του Γενικού 

Γραμματέα του ΣΑΣΥΔΑ, με τον Σύμβουλο του κ. ΥΕΘΑ κ. Χρήστο 

Κουτσογιαννόπουλο για το υπό διαβούλευση Σχέδιο Νόμου. 
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 - Συνάντηση – Συνεργασία αντιπροσωπείας του Σ.Α.Σ με τους δύο 

άλλους Συλλόγους με θέμα το υπό διαβούλευση Σχέδιο Νόμου του ΥΠΕΘΑ, 

με θέμα «Ρυθμίσεις θεμάτων Υπουργείου Εθνικής Άμυνας και άλλες 

διατάξεις». 

 - Πραγματοποιήθηκαν συναντήσεις ενημέρωσης, με τη συμμετοχή του 

Γενικού Γραμματέα του ΣΑΣΥΔΑ, με Βουλευτές της Περιφέρειας (τον κ. 

Καββαδά Λευκάδος και τον κ. Κόκκαλη Λαρίσης). 

 - Πραγματοποιήθηκε ομιλία στη Βουλή των Ελλήνων του Προέδρου 

του ΣΑΣ στην Επιτροπή Εξωτερικών και Άμυνας και υποβολή υπομνήματος 

στον Πρόεδρο της Επιτροπής. 

 - Με απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου του Σ.Α.Σ και σε 

εφαρμογή του σχεδίου δράσης μετά τον κατάπτυστο Νόμο 4407, ο Σύλλογος 

πραγματοποίησε ενημερώσεις στην Περιφέρεια, όπου υπήρχαν 

Παραρτήματα της Ένωσης Αποστράτων, δηλαδή Κομοτηνή, Θεσσαλονίκη, 

Λάρισα, Βόλο, Πρέβεζα, Πάτρα, Καλαμάτα, Ηράκλειο και Χανιά. 

 - Επίσης, ο Σύλλογος συμμετείχε σε τελετές και εκδηλώσεις 

κοινωνικού χαρακτήρα, όπως εμφανίζονται στη διαφάνεια. 

 Εφημερίδα «Τα Νέα του Σ.Α.Σ» 

 - Τυπώθηκαν 6 διμηνιαία φύλλα από το 243 ως το 248 και συνολικά 

δημοσιεύτηκαν 79 άρθρα. 

 Αναλυτική ενημέρωση από τον Πρόεδρο της Συντακτικής Επιτροπής 

κ. Γεώργιο Παπαδόπουλο. 

 Παρακαλείται ο κ. Παπαδόπουλος να έρθει στο βήμα. 

Γ. ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΣ: Καλημέρα σας. Χρόνια Πολλά, Καλή Χρονιά, 

υγεία, οικογενειακή ευτυχία σε όλους σας. 

 Είμαι ο Σμήναρχος Γεώργιος Παπαδόπουλος, Πρόεδρος της 

Συντακτικής Επιτροπής της Εφημερίδας «Τα Νέα του ΣΑΣ» και έχω την 
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εντολή από την Επιτροπή να σας ενημερώσω για το παρασχεθέν ετήσιο έργο 

της. 

 Κατά την περίοδο από 1/1/2016 έως 31/12/2016 η Συντακτική 

Επιτροπή, η οποία φαίνεται στη διαφάνεια και αποτελείται από τους Γεώργιο 

Παπαδόπουλο, Γεώργιο Μαριόλη, Δημήτριο Τρέσσο, Σταύρο Ευτυχίδη και 

Ιωάννη Αβραμίδη, ως Σύμβουλος, προέβη στην έκδοση των εφημερίδων 243 

η οποία ήταν 12σελιδη και περιείχε 10 άρθρα, 244 η οποία ήταν 8σελιδη και 

περιείχε 11 άρθρα, 245 η οποία ήταν 8σελιδη και περιείχε 12 άρθρα, 246 η 

οποία ήταν 8σελιδη και περιείχε 8 άρθρα, 247 η οποία ήταν 12σελιδη και 

περιείχε 17 άρθρα και 248 η οποία ήταν 12σελιδη και περιείχε 21 άρθρα. 

 Τα άρθρα που δημοσιεύτηκαν ήταν 79 στο σύνολο. 

 Βασικοί στόχοι της εφημερίδας είναι να ενημερωθούν τα μέλη μας για 

θέματα που τα ενδιαφέρουν. Η προβολή στην πολιτική και στρατιωτική 

ηγεσία των αιτημάτων, των προβλημάτων που απασχολούν τους εν ενεργεία 

και απόστρατους Αποφοίτους ΣΤΥΑ. 

 Προβλήθηκαν πολλά δημοσιεύματα σε όλες τις εφημερίδες του 

Συλλόγου κατά τον περασμένο χρόνο σχετικά με τον Ν.4407 που ψήφισε η 

Κυβέρνηση και διαλύει την ιστορική μας Σχολή. 

 Καταβλήθηκε προσπάθεια από τη Συντακτική Επιτροπή να 

ικανοποιήσει, στο μέτρο του δυνατού, περισσότερους συναδέλφους μέλη και 

συνδρομητές, δημοσιεύοντας κείμενά τους. 

 Η Συντακτική Επιτροπή ζητά συγγνώμη από πολλούς συναδέλφους 

που δεν κατόρθωσε να ικανοποιήσει σε επιθυμητό βαθμό τις απαιτήσεις τους 

και ζητά την κατανόησή τους. 

 Σας διαβεβαιώνω ότι και φέτος η εφημερίδα μας θα διατηρεί την 

πρώτη θέση που επαξίως κατέχει εδώ και πάρα πολλά χρόνια μεταξύ του 

αυτού περιεχομένου εκδιδομένων άλλων εφημερίδων. Άλλωστε, είναι 
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γνωστό σε όλους μας ότι η είναι η πρώτη εφημερίδα Συλλόγου που 

κυκλοφόρησε στις Ένοπλες Δυνάμεις. 

 Σας ευχαριστώ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλείται ο κ. Βούλγαρης να μας ενημερώσει για τα 

Οικονομικά.  

Π. ΒΟΥΛΓΑΡΗΣ: Καλημέρα σας και από μένα. Καλή Χρονιά. Είμαι ο 

Αντισμήναρχος ε.α. Παναγιώτης Βούλγαρης, 29η Σειρά ΣΤΥΑ, και ανέλαβα 

προσφάτως και εγώ, είμαι ο καινούργιος Ταμίας του Συλλόγου. 

 Για τον Οικονομικό Απολογισμό που έχω να σας κάνω, να σας πω ότι 

φέτος ο Σύλλογος είχαμε τα έσοδα 31.450,81 και βγήκαμε με ένα αρνητικό 

πρόσημο 2.999. Αυτό, βέβαια, ξεκινήσαμε, λόγω των αρχαιρεσιών που 

είχαμε, το ταξίδι που κάναμε στη βόρεια, κεντρική και νότια Ελλάδα για 

ενημέρωση στα Παραρτήματα των μελών των Παραρτημάτων του 

Συλλόγου. Και είχαμε και μία μείωση των εσόδων από πλευράς συνδρομών 

30%. 

 Για το υπόλοιπο, ό,τι είναι, είναι και η Εξελεγκτική Επιτροπή, θα μας 

ενημερώσει. 

 Οι τρεχούμενοι λογαριασμοί που υπάρχουν, είναι ο τρεχούμενος στην 

Εθνική Τράπεζα, όπως φαίνονται στη διαφάνεια, είναι ο προθεσμιακός ξανά 

στην Εθνική Τράπεζα, ο τρεχούμενος είναι της Αρωγής, Στέγης, 

προθεσμιακός Στέγης που είναι στο Παρακαταθηκών και Δανείων. 

 Και ακολουθεί ο Ισολογισμός για το 2016. 

 Ο Προϋπολογισμός είναι οι συνδρομές, οι εγγραφές των νέων μελών, 

η συνδρομή της εφημερίδος, τα αναμνηστικά γραμματόσημα και 

λευκώματα.  

Σημείωση Πρακτικών:    Στο σημείο αυτό παρατίθενται ο Οικονομικός 

Απολογισμός, Τρεχούμενοι Λογαριασμοί, Ισολογισμός, Προϋπολογισμός 
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Π. ΒΟΥΛΓΑΡΗΣ: Και εδώ θα ήθελα κάπου να σταθώ. Θα ήθελα τη 

συνδρομή των μελών, να μπορούσαμε, υπάρχουν διαθέσιμα στο Σύλλογο 

που μπορούν ανά πάσα στιγμή τα μέλη μας να προμηθευτούν τις καρφίτσες 

του πέτο, υπάρχουν τα λευκώματα, η ιστορία της Σχολής και τα μπρελόκ. 

ΠΕΤΡΟΠΟΥΛΟΣ: (Παρεμβαίνει εκτός μικροφώνου – δεν καταγράφεται) 

Π. ΒΟΥΛΓΑΡΗΣ: Κύριε Πετρόπουλε, εσύ έχεις αυτή τη γνώμη και καλώς 

τη λες. Κάποιοι συνάδελφοι όμως στο Ταμείο με παίρνουν τηλέφωνο και από 

την Περιφέρεια και μου λένε «γιατί πληρώνουμε τόσα πολλά». Και λένε 

«γιατί δεν το κάνατε 15». Κάποιοι είπαν να πάνε και στο 10. 

 Εγώ έχω τελειώσει. Ακολουθεί ο Πρόεδρος της Εξελεγκτικής 

Επιτροπής. 

 Ευχαριστώ πάρα πολύ. 

Δ. ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Θα ήθελα να απαντήσω σε όλους σας ότι, συγκριτικά το 

’15 με το ’16, σε εισφορές, σε συνδρομές μελών, είχαμε μία μείωση της 

τάξεως του 30%. Το ευχάριστο ήταν ότι φέτος καταφέραμε να γράψουμε 

περίπου 82 νέα μέλη. Είχαμε τρία μεγάλα έξοδα τα οποία δεν θα ‘χουμε τις 

άλλες δύο χρονιές,  βέβαια. Ήταν οι Αρχαιρεσίες οι οποίες στοίχησαν 

περίπου 3.000 ευρώ. Είχαμε το ταξίδι που κάναμε σε όλη την περιφέρεια, σε 

εφαρμογή του σχεδίου δράσης, να ενημερώσουμε τον κόσμο μας. Αυτά τα 

τρία στοιχεία ήταν αυτά που μείωσαν τη δυνατότητα κατά 3.000 ευρώ. Αυτά 

φέτος δεν θα τα έχουμε.  

 Τα έξοδα ήταν μεγαλύτερα. Δεν κάναμε όμως περιττά έξοδα. Κάναμε 

τα απολύτως απαραίτητα, όπως θα σας πει και η Εξελεγκτική Επιτροπή. Γι’ 

αυτό και η μείωση, το αρνητικό αποτέλεσμα ήταν 3.000 ευρώ. Τα έξοδά μας 

φέτος ήταν μετρημένα. Κυριολεκτώ μετρημένα. Εάν δηλαδή είχαμε 

τουλάχιστον τις ίδιες συνδρομές με το ’15, θα είχαμε ίσα βάρκα – ίσα νερά. 

Αυτός είναι ο λόγος. 
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 Όσον αφορά το κομμάτι των 20 ευρώ ήθελα να σας πω το εξής: Η 

εφημερίδα το 2016 στοίχισε 15.500 ευρώ. Γι’ αυτό θα βγάλουμε και μία 

ανακοίνωση στη νέα εφημερίδα, όσοι κύριοι έχουν τη δυνατότητα να 

παρακολουθούν από τον ηλεκτρονικό τύπο, από τον δικτυακό μας χώρο σε 

ηλεκτρονική μορφή την εφημερίδα μας και δεν χρειάζονται την έντυπη, 

τουλάχιστον να το δηλώσουν στο Σύλλογο, να μη τη στέλνουμε για να 

μειώσουμε τα έξοδά μας.   

 Να φανταστείτε ότι μόνο με την αύξηση του ΦΠΑ, από 1.200 η 

εφημερίδα, η έκδοση, πήγε στα 1.400. Και από 1.000 ευρώ που δίναμε έξοδα 

στα ΕΛΤΑ έχει πάει στα 1.200. Δηλαδή μία εφημερίδα διμηνιαία δική μας 

στοιχίζει αυτή τη στιγμή περίπου στα 2.500-2.600 ευρώ, ανάλογα αν είναι 

8σελιδη ή 12σελιδη. Και θα μπορούσαμε να γλυτώσουμε, αλλά δεν το 

κάναμε, τα έξοδα από το ΕΛΤΑ αλλά θα πρέπει να αλλοιώσουμε την 

ποιότητα του φύλλου, του χαρτιού, να είναι πιο ελαφρύ το χαρτί για να 

πληρώνουμε λιγότερα. Εγώ δεν θεωρώ π.χ. ότι η Εφημερίδα της Ένωσης, 

παράδειγμα, σαν ποιότητα χαρτιού… Ε, μα τώρα, εντάξει. Λοιπόν, να μη 

μειώσουμε αυτά τα πράγματα. 

 Θα ήθελα να παρακαλέσω εδώ και τους συναδέλφους, 20 ευρώ το 

χρόνο δεν είναι πολλά. Μόνο για ενοίκια, κύριοι, το έτος δώσαμε 4.500. 

Πληρώνουμε ενοίκια. Τόσα είναι.  

ΑΘ. ΚΕΡΑΜΙΔΟΓΛΟΥ: Είμαι ο Σμήναρχος ε.α. Κεραμιδόγλου 

Αθανάσιος, είμαι ο Πρόεδρος του Παραρτήματος Πρέβεζας. Η εφημερίδα 

στον ηλεκτρονικό τύπο να βγαίνει το πρώτο φύλλο, χωρίς να ανοίγουν τα 

άλλα φύλλα και να ενημερώνει τον κόσμο ότι βγήκε η εφημερίδα. Γιατί οι 

περισσότεροι διαβάζουν μέσα από τον ηλεκτρονικό τύπο και δεν την 

παίρνουν. Βασικά την εφημερίδα την παίρνουμε και για να διαβάσουμε αλλά 

και για να ενισχύσουμε και τον Σύλλογο. 
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 Αυτό ήθελα να σας πω. Σας εύχομαι Καλή Χρονιά και τους 

χαιρετισμούς μου από την Ήπειρο. Ευχαριστώ. 

--------------------------- 

«Παρουσίαση Ετήσιας Έκθεσης Εξελεγκτικής Επιτροπής επί της 

Οικονομικής Διαχείρισης του Συλλόγου, για την περίοδο Ιανουαρίου – 

Δεκεμβρίου 2016» 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο Πρόεδρος της Εξελεγκτικής Επιτροπής έχει τον λόγο. 

Ν. ΒΟΥΛΓΑΡΗΣ: Γεια σας. Είμαι ο Νίκος ο Βούλγαρης και είμαι 

Πρόεδρος στην Εξελεγκτική Επιτροπή. Δεν θα σας κουράσω πολύ, για να 

βοηθήσω το έργο της Γενικής Συνέλευσης. 

 Στις 24 Ιανουαρίου η Εξελεγκτική Επιτροπή, αποτελούμενη από τον 

Πρόεδρο Νίκο Βούλγαρη και τα μέλη Ανδρέα Ανδρικόπουλο και Ιωάννη 

Αμουτζόπουλο, προέβη σε οικονομικό έλεγχο του έτους και βρέθηκαν τα 

ποσά της διαφάνειας. 

 Παρατηρήθηκε το αρνητικό πρόσημο των 2.999,00 ευρώ και 

βρέθηκαν στα βιβλιάρια καταθέσεων του Συλλόγου τα εξής ποσά που 

βλέπετε στη διαφάνεια. 

(Μιλάει και δείχνει σε διαφάνειες) 

 Επίσης, βρέθηκαν 1.188 μετρητά στο Ταμείο και προς διάθεση στο 

Σύλλογο υπάρχουν τα αναμνηστικά που βλέπετε στη διαφάνεια ύψους 

3.500,00 ευρώ περίπου. 

 Η παρατήρηση της Επιτροπής είναι να καταχωρούνται ανά τρίμηνο 

και οι τόκοι και οι φόροι των τόκων.  

 Και στο σημείο αυτό ήθελα να σας πω ότι είχαμε μία άρτια συνεργασία 

με τον Παναγιώτη τον Βούλγαρη.  

Σημείωση Πρακτικών:   Στο σημείο αυτό παρατίθεται η Έκθεση της  

      Εξελεγκτικής Επιτροπής. 
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Ν. ΒΟΥΛΓΑΡΗΣ: Και μετά τα ανωτέρω στοιχεία που ελέγχθηκαν για το 

οικονομικό έτος ’16, η Εξελεγκτική Επιτροπή προτείνει στη Γενική 

Συνέλευση την έγκριση του Οικονομικού Απολογισμού και την απαλλαγή 

του Διοικητικού Συμβουλίου από κάθε ευθύνη. 

ΜΕΛΗ: Εγκρίνεται … εγκρίνεται. 
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Η Γενική Συνέλευση αποφασίζει ομόφωνα 

1) Εγκρίνει τον Διοικητικό Απολογισμό περιόδου Ιανουαρίου-

Δεκεμβρίου 2016. 

2) Εγκρίνει τον Οικονομικό Απολογισμό του έτους 2016, Ισολογισμό 

έτους 2016 καθώς και τον Προϋπολογισμό Εσόδων-Εξόδων του έτους 

2017. 

2) Απαλλάσσει το Δ.Σ. όσον αφορά στα οικονομικά θέματα από κάθε 

ευθύνη για το έτος 2016.  

 

Ν. ΒΟΥΛΓΑΡΗΣ: Θα ήθελα να σημειώσω το εξής: Δεν είναι λόγος να 

κόψουμε τα 20 ευρώ. Δεν έχει παρουσιαστεί, θα έπρεπε να υπάρχει μία 

διαφάνεια που να δείχνει ότι τα έσοδα του Συλλόγου, σε σχέση με πέρσι, 

είναι αυξημένα, είναι 31.000, πέρσι, αν θυμάμαι καλά, ήταν κάπου 28.000, 

με αντίστοιχες συνδρομές γύρω στις 700, ενώ πέρσι είχαμε γύρω στις 1.000. 

Γιατί συμβαίνει αυτό; Γιατί πολλοί συνάδελφοι έρχονται, πληρώνουν 

προκαταβολικά ορισμένα έτη και καλό θα είναι να παροτρύνουμε τους 

φίλους και τους συναδέλφους να έρχονται και να πληρώνουν στο Σύλλογο. 

Αν θέλουμε ο Σύλλογος να έχει φωνή και δύναμη, η μόνη δύναμη είναι τα εν 

ενεργεία μέλη να αυξηθούν. Και, βέβαια, και η αίθουσα να μην παρουσιάζει 

αυτό το θλιβερό φαινόμενο το σημερινό, να ‘μαστε 50 με 80 άτομα, όταν ο 

Σύλλογος έχει 12.500 Αποφοίτους.  

 Αυτά ήθελα να σας πω. Τα υπόλοιπα στο δεύτερο μέρος. Ευχαριστώ. 

-------------------------- 

«Τοποθετήσεις Μελών» 

Δ. ΜΑΝΙΩΤΗΣ: Ο κ. Καράμπελας έχει τον λόγο. 5 λεπτά, κ. Καράμπελα. 

ΜΕΛΟΣ: 10. Είναι Επίτιμος. 

Π. ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ (Επίτιμος Πρόεδρος ΣΑΣ): Αγαπητοί συνάδελφοι, 

καταρχήν να σας ευχηθώ Χρόνια Πολλά, Καλή Χρονιά. Και ένα πράγμα 
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μόνο. Τα υπόλοιπα ας ψάξουμε ο καθένας να τα βρει. Το μόνο το οποίο θα 

ευχηθώ είναι υγεία, υγεία και πάλι υγεία. 

 Τώρα όσον αφορά τον κ. Μανιώτη, που θέλει να απαλλαγεί από μένα, 

τον ενημερώνω ότι είχα ετοιμάσει  μια μεγαλύτερη τοποθέτηση. Αλλά, λόγω 

του ότι σήμερα δημιουργήθηκαν όλες αυτές οι παρενέργειες, οι καταστάσεις, 

θα περιοριστώ στα πολύ-πολύ απαραίτητα. 

 Πρώτον, εγώ θα ξεκινήσω, γιατί δεν μπορώ να το ξεπεράσω, από το 

Ν.4407, αυτό το έκτρωμα, αυτή την ταφόπλακα που θέλουν κάποιοι να την 

κυλήσουν πάνω στο σώμα της ΣΤΥΑ. Εγώ τολμώ να το λέω, πρόκειται περί 

αθλιότητας αυτών που το διανοήθηκαν. Πολλοί μου λένε και μου γράφουν 

ότι είμαι αυστηρός. Δεν μπορεί να κρύβουμε, κύριοι, κάτω από το χαλί όλα 

τα σκουπίδια, για να μην πω και τίποτα χειρότερα, τα οποία συσσωρεύουν 

κάποιοι για να εξυπηρετήσουν ιδιαίτερους σκοπούς. Θέλουν δεν θέλουν, η 

Σχολή μας είναι εκείνη η οποία κράτησε και συνεχίζει να κρατά και θα 

συνεχίσει την Πολεμική Αεροπορία στο μεγαλύτερο βαθμό ετοιμότητας και 

διαθεσιμότητας. 

 Εκτιμώ ότι, με δεδομένο ότι κυκλοφόρησαν κάποιες τροπολογίες από 

πλευράς του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας και του ΓΕΑ, είδαν φαίνεται ότι 

τα είχαν γράψει οι άνθρωποι στο γόνα, έτσι νομοθετούν, και βγάλανε ήδη 

ένα σχέδιο τροπολογιών. Καλό θα είναι ο Σύλλογος να τις μελετήσει, να τις 

μελετήσει καλά και αυτές τις τροπολογίες. 

 Εγώ, όμως, έχω προτείνει και στο Σύλλογο και έχω φτιάξει και μία 

εισηγητική έκθεση με μία τροπολογία σε ό,τι αφορά το άρθρο 1, που θα 

έπρεπε, νομίζω, να βάλουμε πάνω απ’ όλα το άρθρο 1 και το άρθρο 2 του 

Νόμου. Όλα τα υπόλοιπα, κύριοι, διεκδικούνται σε επόμενη φάση. Το άρθρο 

1, η Σχολή να πάρει την κατάλληλη ονομασία, διότι ο νονός που τη βάφτισε 

μάλλον είχε ίσως πιεί τίποτα, να μην πω τι  και κατέληξε σε αυτό το όνομα. 

Η Σχολή μας θα έπρεπε, εάν δεν το θέλουν ως «Στρατιωτικό Τεχνολογικό 
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Εκπαιδευτικό Ίδρυμα», γιατί λένε «και οι άλλες οι Σχολές του Ναυτικού και 

του Στρατού είναι Σχολές, εσείς τι είστε που θα σας κάνουμε Στρατιωτικό 

Τεχνολογικό Εκπαιδευτικό Ίδρυμα»;  

 Ωραία, κύριοι, εγώ τουλάχιστον συμφωνώ και δεν ξέρω αν 

συμφωνείτε και σεις, να την κάνουμε «Σχολή Τεχνολόγων Αεροπορίας». 

Γιατί, κύριοι, το «Τεχνολόγων»; Εκεί είναι η ουσία του πράγματος. 

«Τεχνολόγων» διότι δεν είναι το «Τεχνικών» το οποίο ξέραμε κάποτε. 

Αντιπροσωπεύει επίπεδο εκπαίδευσης, εκπαιδευτικής παιδείας. Δεν είναι το 

«Τεχνικών». Διότι τα ΤΕΙ, όταν ήταν Τεχνολογικά Εκπαιδευτικά Ιδρύματα 

και τα προλάβαμε στην Ανωτέρα Εκπαίδευση, αυτά είχαν κάτω υπό τη σκέπη 

τους μέχρι Νοσοκόμους, μέχρι Ταμειακούς, μέχρι Ιχθυοκαλλιέργειες και 

όλες αυτές τις ειδικότητες, που καμία σχέση δεν έχουν με τεχνικές 

ειδικότητες. 

 Αυτό, συνεπώς, αποδεικνύει ότι τι; Το «Τεχνολόγων» αντιπροσωπεύει 

επίπεδο εκπαίδευσης. Και λέμε τώρα στη συνέχεια, διότι αυτό το είχαμε 

προτείνει και από το 2008, επί εποχής του κ. Αυλωνίτη και είχε συμφωνήσει, 

με μελέτη, ότι εάν καθιερωθεί αυτό, να θεωρηθούν αυτά ως Τεχνολόγοι και 

μάλιστα τι, να είναι Ιδρύματα, όπως τα ΑΣΕΙ γίνανε Ανώτατα Στρατιωτικά 

Εκπαιδευτικά Ιδρύματα, το ίδιο και οι Σχολές των Ενόπλων Δυνάμεων, των 

ΑΣΣΥ, θα πρέπει στο μέλλον κάποια στιγμή να ονομαστούν Ανώτερα 

Στρατιωτικά Τεχνολογικά Εκπαιδευτικά Ιδρύματα. Να είναι ενιαίος ο 

φορέας που θα τα διέπει, όπως διέπει τη Σχολή Ικάρων, τη Σχολή Ευελπίδων, 

τη Σχολή Ναυτικών Δοκίμων. Να είναι αυτός ο τίτλος που θα διέπει όλες 

αυτές τις Σχολές, Αξιωματικών και προερχομένων εξ Υπαξιωματικών. 

 Υπάρχει, βέβαια, η εμμονή, απ’ ό,τι προσέξατε, και μάλιστα αυτό είναι 

κατασκεύασμα, απ’ ό,τι φαίνεται, τουλάχιστον απ’ ό,τι έχω ενημερωθεί από 

το Προεδρείο εδώ πέρα του Συλλόγου, εμμονή του κ. τέως Α/ΓΕΑ και του 
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κ. Καμμένου, ο οποίος τα έριχνε ο ένας στον άλλο, «δεν φταίω εγώ, φταίει ο 

άλλος». 

 Λοιπόν, αυτοί οι άνθρωποι παίζανε εις βάρος μας και λέγανε ότι 

«ξέρετε κάτι, δεν μπορεί να το κάνουμε έτσι, θα πρέπει να είναι ως Σχολές». 

Και ο κ. Α/ΓΕΑ «έτρεξε» απόφαση του ΑΑΣ του 2010, που και τότε είχαν 

αγνοήσει μελέτη του Συλλόγου που μιλάγαμε για Τεχνολογικές Σχολές και 

Ιδρύματα, να τα αγνοήσουν όλα αυτά το ΑΑΣ, να την κρύψουν αυτή τη 

μελέτη, να μη φωνάξουν κανένα από το Σύλλογο ή από τους Συλλόγους και 

περάσανε να βάλουν αυτοί σώνει και καλά να την ονομάσουν ΣΥΑ, Σχολή 

Υπαξιωματικών Αεροπορίας. 

 Και ήρθε ο κ. Βαΐτσης να προσθέσει και άλλη μία λεξούλα. Να μην 

προσθέσει και αυτός κάτι; «Μονίμων Υπαξιωματικών Αεροπορίας». Γιατί, 

κύριοι; Γιατί είχαν ενημερώσει ήδη τον κ. Καμμένο και είχε πει ο κ. 

Καμμένος «να δούμε πώς θα κάνουμε τους Υπαξιωματικούς Στρατηγούς». 

Πώς θα τους κάνουν Στρατηγούς; Κατά το Αμερικάνικο πρότυπο.  

 Καταλαβαίνετε τι μεθοδεύουν όλοι αυτοί οι κύριοι. Γιατί οπωσδήποτε 

κάπου 2.200 θέσεις, από τη ΣΤΥΑ συν από τη ΣΥΔ και από τη ΣΙΡ είναι ένας 

ορισμένος αριθμός μεγάλος Αξιωματικών, τις οποίες θα τις προσποριστούν. 

Καταλαβαίνετε, είναι πολυσύνθετο το πράγμα. 

 Εγώ τουλάχιστον έχω κάνει αυτή την εισηγητική έκθεση που σας είπα 

και θα πρέπει να επιμείνουμε: 

 Πρώτον, Σχολή Τεχνολόγων Αεροπορίας. 

 Δεύτερον, μετά από κάθε κατεύθυνση, είτε παύλα είτε εντός 

παρενθέσεως, θα μπαίνει η Σχολή προέλευσης. Έχει συνέχεια, κύριοι, η 

ΣΤΥΑ. Και, όπως είπε και ο κ. Χειμαριός που το ψάχνει από τις πολύ βαθιές 

ρίζες, δεν έχει αποκοπεί ποτέ. Αυτοί εδώ οι κύριοι ασελγούν στην ιστορία 

της Αεροπορίας και την παραχαράσσουν. 
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 Θα πρέπει, συνεπώς, να καταλάβουν ότι πρέπει να υπάρχει αγάπη, ας 

το πούμε και αδελφοσύνη, διότι ιδιαίτερα οι Τεχνικοί με τους Ιπτάμενους, 

κύριοι, απ’ ό,τι θυμάστε με το θέμα το οποίο ανέπτυξε ο κ. Φλάσκος στα 60 

χρόνια της ΣΤΥΑ, ήταν «Ιπτάμενοι – Τεχνικοί, βίοι παράλληλοι». Κάποιοι 

τώρα θέλουν να τα κόψουν αυτά τα πράγματα. Δεν ξέρω τι εννοούν οι κύριοι, 

πού το πάνε οι κύριοι, τι Αεροπορία θέλουν να φτιάξουν; Πού πάνε αυτή τη 

χώρα μαζί με τους πολιτικάντηδες πολιτικούς μας; 

 Προτείνω να ενημερωθεί η ηγεσία των πολιτικών κομμάτων που έχουν 

σχέση με την Άμυνα. Να κατατεθεί η τροπολογία αυτή. Μελετήστε τη εσείς 

στο Δ.Σ., κύριοι. Εάν δεν σας αρέσει, έχουμε Νομικούς που μπορούμε να τη 

βελτιώσουμε. Όμως, αυτά τα δύο να είναι μέσα. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ολοκληρώστε. 

Π.ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Έμεινα στο πλέον ουσιαστικό κομμάτι. Κύριοι, με 

συγχωρείτε. Έχω την ανοχή σας να πω δυο πραγματάκια ακόμη; Άμα δεν 

έχω την ανοχή σας, δεν γίνεται. Διότι έχω πει επανειλημμένως ότι αυτή η 

μέρα είναι δική μας και δεν πρέπει να τελειώνει αν δεν τελειώσουμε. Και 

ιδιαίτερα όταν τα θέματά μας καίνε. 

 Λοιπόν, εγώ προτείνω δυναμικές κινητοποιήσεις με ενημέρωση και 

δυναμικές κινητοποιήσεις γι’ αυτό το θέμα. 

 Στη συνέχεια, κ. Πρόεδρε, οι ηγεσίες, όταν αλλάζουν, πρέπει να 

ενημερώνονται με βάση ένα ενημερωτικό σημείωμα και μία ατζέντα και να 

ανανεώνεται αυτή η ενημέρωση οσάκις αλλάζουν οι ηγεσίες. 

 Το ίδιο πρέπει να γίνεται και με τα πολιτικά κόμματα. Να γίνεται 

ενημέρωση για να μην πουν ότι «δεν ξέραμε τίποτα για το φόνο». 

 Οι στόχοι τους οποίους βάζουμε θα πρέπει να είναι σταθεροί. Να μην 

ερχόμαστε, γιατί κάπου τέτοιο παιχνίδι παίχτηκε και με την ονομασία, με τον 

τίτλο της Σχολής και με όλα αυτά τα πράγματα, ήρθαν άλλοι, είπαμε να το 
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αλλάξουμε, να το βάλουμε αλλιώς. Ή βάζουμε ένα σταθερό στόχο ή θα μας 

περάσουν ότι είμαστε αστείοι άνθρωποι. 

 Είπατε για το ΕΦΚΑ. Το ΕΦΚΑ, κύριοι, ήταν ό,τι το χειρότερο 

μπορούσε να συμβεί. Προσπαθούμε, τουλάχιστον εγώ στο Βόλο που είμαι 

με συναδέλφους εκεί στο Βόλο, που κάνουμε ενημέρωση πολιτικών 

κομμάτων και λέμε το εξής, ότι κακώς ενταχθήκαμε εκεί πέρα. Διότι εμείς 

εντασσόμαστε σε μία διαφορετική κατηγορία, της εφεδρείας. Όταν 

αποστρατευόμαστε, για ορισμένα χρόνια είμαστε υποχρεωμένοι, εάν 

χρειαστεί, να επανέλθουμε στην ενέργεια.  

 Αυτό τι σημαίνει; Ότι πρέπει να έχουμε επαφή και επικοινωνία με τους 

εν ενεργεία, να παρακολουθούμε τις εξελίξεις της τεχνολογίας, της 

οργανωτικής δομής και της λειτουργίας των Ενόπλων Δυνάμεων, για να 

μπορέσουμε, στον ελάχιστο δυνατό χρόνο, να έχουμε μία ανταπόκριση πιο 

θετική. Γι’ αυτό πρέπει, νομίζω, να επιμείνουμε, έστω και τώρα, ποτέ δεν 

είναι αργά, κύριοι, να βάζουμε στόχους, να ανατραπεί αυτό το πράγμα και 

να συνεχίσει η σύνδεση του βασικού μισθού των δικών μας με τους εν 

ενεργεία. 

 Εξωστρέφεια. Μου έκανε εντύπωση, όταν γιορτάσαμε τα 60 χρόνια 

και πήγαμε στην Πάτρα – δεν ξέρω, ο κ. Ζαχαράκης ίσως να θυμάται, αν 

ήταν εκείνη την ημέρα - βρέθηκε επάνω, όταν επρόκειτο να μιλήσει, ένας ή 

Αντιδήμαρχος ήταν ή Αντινομάρχης, δεν θυμάμαι ποιος ήταν, και είπε το 

εξής, για να σας δώσω να καταλάβετε πού είμαστε. «Κύριοι», λέει, «μέχρι 

σήμερα βλέπαμε το αεροπλάνο και λέγαμε, θαυμάζαμε, τι είναι αυτό. Σήμερα 

όμως κατάλαβα ότι αυτό το αεροπλάνο, για να βρίσκεται εκεί πάνω, δεν θα 

βρισκόταν εάν δεν ήσασταν εσείς. Και θα σας πρότεινα ανάλογες ενέργειες 

σαν κι αυτή τη σημερινή να τις κάνετε συχνά. Ο κόσμος δεν σας ξέρει». 

 Δεν έχω τίποτα άλλο να πω. Αυτό τι σημαίνει; Ακόμα ημερίδες, 

διαλέξεις, ενημερώσεις, ανταλλαγή απόψεων. 
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 Το τελευταίο είναι το Καταστατικό, το οποίο δεν ξέρω, δεν βλέπω 

κάποια ενέργεια, τίποτα. Έχω στείλει τις απόψεις μου. Καλό θα ήταν να γίνει 

σάρκα και οστά. 

 Δεν έχω τίποτα άλλο να πω. Λυπάμαι που δεν μπορώ να αναλύσω 

ορισμένα πράγματα. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συγγνώμη, έχει γίνει ένα λάθος και θα ήθελα να κάνω τη 

διόρθωση. Φταίω εγώ γι’ αυτό. Πριν από την ομιλία του κυρίου, θα έπρεπε 

να παρουσιάσουμε την ενημέρωση για την αναθεώρηση του Καταστατικού 

του ΣΑΣ από τον Νομικό Σύμβουλο, τον κ. Εμμανουηλίδη. Λόγω της 

απουσίας του, θα σας διαβάσω εγώ αυτό που μας έχει στείλει και στη 

συνέχεια θα σας μιλήσει ο κ. Φαλτάϊτς. 

---------------------------- 

«Ενημέρωση Αναθεωρημένου Καταστατικού του ΣΑΣ» 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: (διαβάζει) 

 «Επιβάλλεται να ανασταλεί η τροποποίηση του Καταστατικού 

που συνέταξε το Διοικητικό Συμβούλιο του Συλλόγου μέχρι έκδοσης 

Προεδρικού Διατάγματος Κανονισμού Λειτουργίας της ΣΜΥΑ, διότι θα 

πρέπει να επακολουθήσει απαραιτήτως νέα τροποποίησή του, που δεν 

είναι δυνατό, σύμφωνα με το Καταστατικό, να πραγματοποιηθεί σε τόσο 

μικρό χρονικό διάστημα, διότι τροποποίηση Καταστατικού πρέπει να 

γίνει μετά 6 έτη από την τελευταία τροποποίηση. 

 Το σχέδιο που συνέταξε το Διοικητικό Συμβούλιο διαλαμβάνει 

πολλά άρθρα, τα οποία αναφέρονται στους Αποφοίτους ΣΤΥΑ, που θα 

είναι ανακόλουθα με τη λειτουργία της ΣΜΥΑ. 

 Επομένως, απαραιτήτως πρέπει να αναβληθεί η τροποποίηση του 

Καταστατικού, ώστε να εναρμονιστεί με τη δημιουργία της ΣΜΥΑ. 

Εκτός αν υπάρξει διαφορετική απόφαση από την ηγεσία, όσον αφορά τη 
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λειτουργία ΣΜΥΑ, οπότε και το Διοικητικό Συμβούλιο θα αποφασίσει 

ανάλογα». 

Είναι η πρόταση του κ. Εμμανουηλίδη. 

 Ο κ. Αναγνωστάκης έχει τον λόγο. 

Π.ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Δεν συμφωνώ. Δεν έχει τίποτα να κάνει ο Κανονισμός 

Λειτουργίας με το Καταστατικό μας. 

Κ. ΑΝΑΓΝΩΣΤΑΚΗΣ: Κύριοι συνάδελφοι, θα αναφερθώ εν συντομία με 

τα άρθρα που έχουν τροποποιηθεί και θα απαντήσουμε στην επιστολή 

Εμμανουηλίδη και μετά τις προσθήκες από εισηγήσεις που μπορούμε να 

προσθέσουμε, θα δούμε τι άλλο μπορούμε να κάνουμε. 

 Κύριοι συνάδελφοι, θα προσπαθήσω όσο πιο σύντομα γίνεται να σας 

επισημάνω τα κύρια σημεία που τροποποιήθηκαν. 

 Στο άρθρο 1 δίνεται η δυνατότητα ίδρυσης Παραρτημάτων του ΣΑΣ 

στους Νομούς που υπάρχουν πολλά μέλη. 

 Στο άρθρο 3 τονίζεται ο σκοπός του ΣΑΣ, διαμορφώνοντάς το ως εξής: 

 «Σκοπός του Συλλόγου Αποφοίτων ΣΤΥΑ είναι η ενίσχυση της 

συναδελφικότητας των μελών του και η συνολική εκπροσώπηση ή η 

υποστήριξη των μελών από το Δ.Σ. του ΣΑΣ στην αποτελεσματικότερη 

προβολή και διεκδίκηση των δίκαιων αιτημάτων τους, όσον αφορά σε 

θέματα αναγνώρισης των τίτλων σπουδών και κατοχύρωσης της 

αποκτηθείσας επαγγελματικής τεχνογνωσίας και εμπειρίας κατά την 

υπηρεσία τους στην Πολεμική Αεροπορία, ενώπιον των αρμοδίων 

Ελληνικών και Ευρωπαϊκών Αρχών, της Κυβερνήσεως, του 

Κοινοβουλίου, καθώς και της πολιτικής και στρατιωτικής ηγεσίας της 

χώρας». 

 Στο άρθρο 5, ως προς τα τακτικά μέλη, επισημαίνεται ότι: 
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 «Τακτικά μέλη, εκτός των Αποφοίτων ΣΤΥΑ, που ίσχυε μέχρι 

σήμερα, μπορούν να εγγράφονται και όλοι οι Απόφοιτοι τεχνικών 

ειδικοτήτων οιασδήποτε διαδόχου της ΣΤΥΑ Σχολής. 

 Ως προς τα συνδεδεμένα μέλη μπορούν να εγγράφονται με αίτησή 

τους οι σύζυγοι θανόντων συναδέλφων προέλευσης ΣΤΥΑ». 

 Στο άρθρο 7, όσον αφορά την εγγραφή μελών και συνδρομητών, έχει 

προστεθεί η υποχρέωση στους ή στις συζύγους των θανόντων τακτικών και 

συνδεδεμένων μελών να καταβάλλουν ετήσια συνδρομή για την παραλαβή 

των εντύπων του Σ.Α.Σ. 

 Στο άρθρο 12 καταργήθηκαν τα όρια ως προς το δικαίωμα δήλωσης 

υποψηφιότητας, τόσο για τους Προέδρους, όσο και για τα μέλη. 

«β. Στο Διοικητικό Συμβούλιο έχουν τη δυνατότητα να συμμετέχουν δύο 

εν ενεργεία συνάδελφοι». 

 Αυτή είναι η καινοτομία η βασική. 

 Το συγκεκριμένο άρθρο διαμορφώνεται ως εξής: 

 «Ο Σύλλογος διοικείται από 13μελές Συμβούλιο, 11 ε.α. 

Αξιωματικών και 2 εν ενεργεία στελεχών, Αποφοίτων ΣΤΥΑ, που θα 

εκλέγονται από το εκλογικό Σώμα. 

 γ. Το ενιαίο ψηφοδέλτιο αλφαβητικά θα απαρτίζεται από 4 μέρη. 

 Το πρώτο μέρος θα περιλαμβάνει τους υποψήφιους για τη θέση 

του Προέδρου. 

 Το δεύτερο μέρος για τις θέσεις των ε.α. μελών. 

 Το τρίτο για τα εν ενεργεία μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου. 

 Και το τέταρτο μέρος για τους υποψήφιους για μέλη της 

Εξελεγκτικής Επιτροπής. 

 Η μόνη προϋπόθεση για τη θέση του Προέδρου είναι ότι θα πρέπει 

οι υποψήφιοι να έχουν διατελέσει μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου του 

ΣΑΣ. 
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 δ. Πρόεδρος θα αναδεικνύεται ο πλειοψηφών υποψήφιος για τη 

θέση του Προέδρου. 

 Σε περίπτωση που για οποιονδήποτε λόγο δεν αποδεχθεί τη 

συγκεκριμένη θέση ο πρώτος, τότε θα την καταλαμβάνει ο αμέσως 

επόμενος σε αριθμό ψήφων υποψήφιος για τη θέση του Προέδρου. 

 ε. Εκλογή Α΄ Αντιπροέδρου και Β΄ Αντιπροέδρου, Γενικού 

Γραμματέα, Αναπληρωτή Γεν. Γραμματέα, Ταμία, Κοσμήτορος, 

5μελούς Συντακτικής Επιτροπής. 

 Με μέριμνα του αναδειχθέντος Προέδρου, κατά την ίδια 

συνεδρίαση του νεοεκλεγέντος Διοικητικού Συμβουλίου, ο πρώτος σε 

αριθμό ψήφων για ε. α. μέλος του Διοικητικού Συμβουλίου ορίζεται Α΄ 

Αντιπρόεδρος. Και Β΄ Αντιπρόεδρος ο πρώτος σε αριθμό ψήφων για τα 

εν ενεργεία μέλη». 

 Στο άρθρο 18 η Επιτροπή Σύνταξης έχει τα καθήκοντα που 

αναφέρονται στο ισχύον Καταστατικό. Ο Πρόεδρος του Διοικητικού 

Συμβουλίου, όμως, είναι υπεύθυνος και αρμόδιος να αποδεσμεύσει για 

εκτύπωση στην Εφημερίδα ή για την ανάρτηση των κειμένων σε 

ηλεκτρονικά μέσα. 

 Στο άρθρο 25 προβλέπεται η ηλεκτρονική και επιστολική ψήφος, όπως 

περιγράφεται στο ΦΕΚ 2564/12 και εφόσον υπάρξει κατάλληλη υποδομή. 

 Αυτά είναι τα κύρια σημεία της τροποποίησης του Καταστατικού από 

προτάσεις των μελών του Συλλόγου και των μελών του Διοικητικού  

Συμβουλίου. 

 Ο κ. Αργυρόπουλος θέλει να παρέμβει στο θέμα. 

Α. ΑΡΓΥΡΟΠΟΥΛΟΣ: Κύριοι, καλή σας ημέρα. Εύχομαι και εγώ με τη 

σειρά μου Χρόνια  Πολλά σε όλους, με υγεία. Είμαι Απόφοιτος ΣΤΥΑ, 32η 

Σειρά, μεταχθείς στη Στρατιωτική Δικαιοσύνη, απ’ όπου αποστρατεύτηκα με 

τον βαθμό του Αντισυνταγματάρχη. 



58                     ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΓΕΝΙΚΗΣ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗΣ ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΑΠΟΦΟΙΤΩΝ Σ.Τ.Υ.Α. 

 

58                                                                ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΤΗΣ 28ης ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2017 

 Στον αντίποδα των όσων είπε ο κ. Καράμπελας, θέλω να πω ότι 

συμφωνώ μαζί του. Ωστόσο, εκείνο που κατ’ εμέ έχει προεξάρχουσα 

σημασία και θα πρέπει να επικεντρωθούμε, γιατί ήδη η ονομασία της νέας 

Σχολής είναι γεγονός, δεδομένη, εάν δεν αλλάξει θα πρέπει, ή εν πάση 

περιπτώσει να ξεφύγουμε από την προσδοκία του να την αλλάξουμε, να το 

προσπαθήσουμε μεν, αλλά να επικεντρωθούμε στο θέμα της αναγνώρισης 

της Σχολής και των επαγγελματικών δικαιωμάτων που θα έχουν οι 

Απόφοιτοι. 

 Από εκεί και πέρα, θέλω να επισημάνω ένα θέμα. Βλέποντας την 

αίθουσα, πέρα από τον μικρό αριθμό μελών που παρευρίσκονται σήμερα, 

παρευρίσκονται μόνο δύο εν ενεργεία. Εδώ και 3-4 χρόνια με το Διοικητικό 

Συμβούλιο οι παραινέσεις μου είναι να δείξει ο Σύλλογος εξωστρέφεια, να 

προσελκύσει τους εν ενεργεία. Γιατί, καλώς ή κακώς, είναι Σύλλογος 

Αποφοίτων ΣΤΥΑ. Εμείς καλούμαστε να αποφασίσουμε για τους εν ενεργεία 

συναδέλφους. Εμείς ό,τι υπήρξαμε, υπήρξαμε. Είμαστε συναισθηματικά 

κατά κύριο λόγο συνδεδεμένοι με τον Σύλλογο. Παραμένουμε, αλλά ο 

Σύλλογος υποστηρίζει και θα πρέπει να υποστηρίζει τα συμφέροντα και τα 

θέματα κατά κύριο λόγο των εν ενεργεία συναδέλφων. 

 Θα πρέπει, λοιπόν, στις τροποποιήσεις που ανέφερε ο κ. 

Αναγνωστάκης στο Καταστατικό, να παρατηρήσω ότι οι δύο εν ενεργεία 

συνάδελφοι στο Δ.Σ. είναι πολύ λίγοι. Εγώ, λοιπόν, θα πρότεινα από τους 13 

οι 6 να είναι εν ενεργεία. Και αν δεν υπάρχουν υποψηφιότητες για 6 εν 

ενεργεία, να αναπληρώνονται από αποστράτους. Και, φυσικά, δεν θα 

μπορούν να γίνονται Πρόεδροι, Αντιπρόεδροι και Ταμίες, γιατί δεν τους το 

επιτρέπει η ιδιότητά τους. 

 Από εκεί και πέρα, θα ήθελα ο Σύλλογος να αποκτήσει και ένα 

επιστημονικό χαρακτήρα. Ξέρετε, το όπλο της Πολεμικής Αεροπορίας έχει 

εξελιχθεί. Σήμερα δεν υπάρχουν χεράδες, όπως λέγανε, χειριστές. Υπάρχουν 



ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΤΗΣ 28ης ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2017                                                                       59 

 

ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΓΕΝΙΚΗΣ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗΣ ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΑΠΟΦΟΙΤΩΝ ΣΤΥΑ                  59 

επιστήμονες χειριστές. Γιατί πρέπει να διαβάσουν. Έχει πολύ διάβασμα. Το 

ίδιο και ακόμη περισσότερο έχει και για τους τεχνικούς. Και επειδή η ΣΤΥΑ 

ενσωματώνει στις τάξεις της την αφρόκρεμα των παιδιών που αποφοιτούν 

κάθε χρόνο, με 18.000, 18.700, 19.000 μόρια, οι περισσότεροι των οποίων 

έχουν αποκτήσει ή αποκτούν δεύτερο και τρίτο πτυχίο και αν θέλετε θα 

μπορούσαμε να αναφερθούμε και σε παραδείγματα δικών μας ανθρώπων, οι 

οποίοι κρατάνε την Αεροπορία στα χέρια τους.  

 Θα πρέπει, λοιπόν, ο Σύλλογος να έχει και ένα επιστημονικό 

χαρακτήρα, ο οποίος επιστημονικός χαρακτήρας, μέσα από διαδικασίες οι 

οποίες θα θεσπιστούν με το Καταστατικό, να προάγει και την επιστημοσύνη, 

γιατί όταν θέλουμε να αναγνωριστεί η Σχολή ως επιστημονικός και ανώτερος 

ή ανώτατος φορέας, θα πρέπει να έχει και επιστημονικά δεδομένα, 

διαφορετικά θα μας βλέπουν ως workers, όπως είπε κάποιος, ως εργάτες 

δηλαδή, οι οποίοι τι θα κάνουν; Θα αντικαθιστούν κομμάτια στο αεροπλάνο 

ή, εν πάση περιπτώσει, θα κάνουν άλλα πράγματα. 

 Εγώ, λοιπόν, θα καταθέσω στη Γενική Συνέλευση κάποιες προτάσεις 

για περαιτέρω βελτίωση του Καταστατικού, προκειμένου να αποκτήσει ο 

Σύλλογος πιο εξωστρεφή και πιο επιθετική οντότητα. 

 Επίσης, κάτι πολύ σημαντικό. Πάρα πολλοί συνάδελφοι σήμερα θα 

ήθελαν να είναι εδώ, από την επαρχία. Εκπροσωπούνται. Γιατί, λοιπόν, αφού 

έχουμε το τεχνολογικό υπόβαθρο, δεν τους δίνουμε τη δυνατότητα αυτή, 

μέσα από την τεχνολογία όπως υπάρχει σήμερα, να είναι μαζεμένοι στα κατά 

τόπους Παραρτήματα, αν θέλετε ακόμη - ακόμη και στο σπίτι τους, να 

παρακολουθούν τις Γενικές Συνελεύσεις, να παρακολουθούν τα Διοικητικά 

Συμβούλια και να παρεμβαίνουν; 

 Και, βέβαια, θα πρέπει να προβλέψουμε την εξέλιξη και την 

τεχνολογία ακόμη και με την ηλεκτρονική ψήφο, ανεξάρτητα αν θα 
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θεσπιστεί ή όχι και αν θα μπορούμε τεχνικά να το κάνουμε. Αλλά πρέπει στο 

Καταστατικό να προβλέπεται. 

 Κάτι άλλο το οποίο το συναντήσαμε με το Διοικητικό Συμβούλιο σε 

πολύ έντονο βαθμό, στην προσπάθεια που κάναμε, και ήταν επιτυχής, για 

την επίλυση του προβλήματος της 40ης και 41ης Σειράς ΣΤΥΑ. Οι Σύλλογοι 

δεν ακούγονται από τους πολιτικούς. Ακούγονται οι Ομοσπονδίες, ακόμη και 

όταν δεν υπάρχουν ή ακόμη όταν είναι λειψές. Ακούν Ομοσπονδία και 

φαντάζονται, ξέρουν ότι από κάτω είναι πάρα πολλοί. 

 Εγώ προτείνω ότι θα πρέπει, και ενόψει και της νέας Σχολής, οι 

Σύλλογοι τουλάχιστον της Αεροπορίας, ο ΣΑΣΥΔΑ, ο ΣΑΙΡ και η ΣΤΥΑ, 

να ομοσπονδοποιηθούν και από εκεί και πέρα να μπούμε και σε μεγαλύτερες 

Ομοσπονδίες. Γιατί εκεί έχουμε μεγαλύτερη και ισχυρότερη φωνή. 

 Τώρα σε ό,τι αφορά το ΣΑ/ΣΤΥΑ. Ο ΣΑ/ΣΤΥΑ για τα επόμενα 35, 40 

χρόνια θα συνεχίσει να υφίσταται γιατί θα υπάρχουν Απόφοιτοι ΣΤΥΑ εν 

ενεργεία. Το αν θα μετασχηματιστεί, αν θα συνενωθεί, αν θα αλλάξει μορφή 

στην πορεία με κάποιο τρόπο για να γίνει ένας ενιαίος Σύλλογος, ο οποίος 

θα περιλάβει μετά και τον ΣΑΣΥΔΑ και τον ΣΑΙΡ, αυτό είναι κάτι το οποίο 

θα το δούμε στο μέλλον. 

 Εγώ, λοιπόν, θεωρώ ότι η δημιουργία της καινούργιας Σχολής και ο 

εν αναμονή Εσωτερικός Κανονισμός Λειτουργίας της δεν επηρεάζει την 

τροποποίηση του Καταστατικού, η οποία θα πρέπει να αποφασιστεί και να 

γίνει. Γιατί υπάρχουν φλέγοντα θέματα τα οποία πρέπει να αντιμετωπιστούν, 

αλλά υπό το πρίσμα μιας πιο διαφορετικής πολιτικής, τέλος πάντων να το 

πω, ή διευρυμένης συναίνεσης η οποία θα επιτευχθεί μέσα από το νέο  

Καταστατικό, το οποίο θα επιτρέψει τη συμμετοχή στις Ομοσπονδίες. 

 Αυτό που είπε ο κ. Καράμπελας προηγουμένως, για δυναμικές 

κινητοποιήσεις. Οι δυναμικές κινητοποιήσεις θα πρέπει να γίνουν υπό την 

αιγίδα και την ομπρέλα όλων των Συλλόγων και όχι μόνο των Συλλόγων της 
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Π.Α. αλλά και άλλων, και του Στρατού Ξηράς και του Ναυτικού. Γιατί, όσο 

πιο πολλούς βλέπουν, τόσο πιο πολύ ακούν. Αυτό, λοιπόν, για να επιτευχθεί, 

χρειάζεται να φτιάξουμε μια Ομοσπονδία με τους άλλους Συλλόγους. 

 Τώρα, σε ό,τι αφορά τις λεπτομέρειες του Καταστατικού, θεωρώ ότι 

δεν υπάρχει κάποιο θέμα, κάποιο κώλυμα. Απλά μπορούν στις λεπτομέρειές 

τους να βελτιωθούν. Και εκείνο που θα πρότεινα να μπει στο Καταστατικό 

οπωσδήποτε είναι το να δημιουργούνται από το Δ.Σ. Ομάδες Εργασίας, 

Ομάδες Εργασίας επικεφαλής των οποίων θα είναι ένα μέλος του Δ.Σ. και θα 

πλαισιώνεται από εν ενεργεία ή εν αποστρατεία μέλη του Συλλόγου και θα 

αναρτάται στο διαδίκτυο, με συγκεκριμένο έργο. Η ανάρτηση στο διαδίκτυο 

δεν προβλέπεται. 

Δ. ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Στο κομμάτι που αφορά τις Ομάδες Εργασίας το παλιό 

Καταστατικό προβλέπει Ομάδες Εργασίας και προβλέπει και τη συμμετοχή 

εκτός Διοικητικού Συμβουλίου μελών εν ενεργεία, ακόμη και ανθρώπων οι 

οποίοι μπορεί να μην είναι μέλη του Σ.Α.Σ αλλά να έχουν κάποιες ειδικές 

γνώσεις στο θέμα το οποίο τρέχουμε, εθελοντές. Προβλέπεται στο παλιό 

Καταστατικό, το οποίο μπορεί να βελτιωθεί βέβαια, κ. Αργυρόπουλε. 

Α. ΑΡΓΥΡΟΠΟΥΛΟΣ: Θα πρότεινα, επίσης, να γίνει… 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Αργυρόπουλε, συμπληρώσατε τα 10 λεπτά. 

Α. ΑΡΓΥΡΟΠΟΥΛΟΣ: Τελειώνω. Ούτως ή άλλως, η παρέμβασή μου ήταν 

εμβόλιμη. 

 Θα πρότεινα, λοιπόν, να υπάρξει και ένα Τμήμα Μελετών, σαν 

βοηθητικό όργανο στο Σύλλογο, με Διευθυντή  Μελετών, με υπεύθυνο 

Εκδόσεων και υπεύθυνο Δημοσίων Σχέσεων. Ο Σύλλογος, ο κάθε Σύλλογος, 

ο κάθε φορέας, χωρίς Δημόσιες Σχέσεις είναι ανύπαρκτος. 

 Χρειάζεται, λοιπόν, εξωστρέφεια. Οι εν ενεργεία συνάδελφοι, από την 

επαφή που έχω μαζί τους, και έχω, πιστέψτε με, σημαντικά μεγάλη επαφή, 

αναγνωρίζουν τον Σύλλογο ως Σύλλογο Αποστράτων ΣΤΥΑ και όχι ως 
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Αποφοίτων. Και το ερώτημα όλων είναι τι έκανε ο Σύλλογος για μας. Πού 

είναι ο Σύλλογος για μας. Είναι απών. 

 Κύριοι, εγώ μεταφέρω τις δικές μου εμπειρίες, αυτά που έχω εισπράξει 

εγώ από τον κόσμο. Και αν θέλετε ο Σύλλογος, για να έχει και αυξημένες 

συνδρομές και να πηγαίνει και καλά οικονομικά, θα πρέπει να δημιουργήσει 

μία υποδομή μέσα από την οποία να μην είναι μόνο συναισθηματικό το 

δέσιμο και η επαφή του κάθε ενός από μας με τον Σύλλογο αλλά να είναι και 

επαφή από την οποία κάποιος θα προσδοκά κάτι. Λοιπόν, να ξεφύγουμε, να 

βελτιώσουμε και τον ηλεκτρονικό τύπο και τον έντυπο τύπο με ουσία. 

 Σας ευχαριστώ πάρα πολύ. Απλά να σας μεταφέρω ότι το Γραφείο μας 

έχει καταθέσει όλες τις αγωγές. Θα ενημερωθείτε όλοι όσοι έχετε απευθυνθεί 

σε μας με μήνυμα ή με κάποιο e-mail τέλος πάντων. Και ό,τι χρειαστείτε 

είμαστε στη διάθεσή σας. Σας ευχαριστώ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Δανιηλίδης έχει τον λόγο. 

Π. ΚΑΡΑΜΠΕΛΑΣ: Χίλια συγγνώμη. Πρέπει να ταξιδέψω, κύριοι. Ήρθα 

από το Βόλο γι’ αυτή τη δουλειά. 

 Επί του Καταστατικού. Πρώτα πρέπει να σκεφτούμε που είπατε για τα 

συνδεδεμένα μέλη, τις χήρες ή τους χήρους, ανάλογα. Γιατί αργότερα θα 

υπάρχουν κι αυτά. Νομίζω δεν είναι σωστό να τους βάλουμε να πληρώνουν, 

διότι έχει πιθανόν διαιρεθεί το εισόδημά τους δια δύο και μένει στο ένα. 

 Δεύτερον, το 13 μέλη νομίζω είναι πάρα πολλά για το Δ.Σ., τη στιγμή 

που μετά κόπου βρίσκουμε για 11 μέλη. 

 Σας ευχαριστώ πολύ. Συγγνώμη και εύχομαι καλή συνέχεια. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Δανιηλίδη, έχετε τον λόγο. 

ΑΘ. ΔΑΝΙΗΛΙΔΗΣ: Κύριοι, καλησπέρα σας. Καλή Χρονιά σε όλους. Είμαι 

ο Δανιηλίδης Αθανάσιος, Πρόεδρος του Παραρτήματος της Θεσσαλονίκης. 

Ένα λεπτό μονάχα θα σας απασχολήσω. 
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 Κύριε Πρόεδρε, η τεχνολογία έχει προχωρήσει. 15.000 για την 

εφημερίδα είναι πάρα πολλά λεφτά. Πιστεύω ότι εδώ μέσα όσοι συνάδελφοι 

δεν έχουν e-mail, ένα 99% έχουν τα παιδιά τους. Επάνω στο Παράρτημα της 

Θεσσαλονίκης γίνεται μία καλή δουλειά. Καταγράφουν ποιοι συνάδελφοι 

έχουν e-mail και ποιοι τα παιδιά τους. Πιστεύω ότι τις 15.000, αν τις 

μειώσουμε πάρα πολύ, μπορούν να διατεθούν αυτά τα χρήματα κάπου 

αλλού. Να μπουν λεωφορεία, να έρθουν σε διάφορες διαδηλώσεις, 

διαμαρτυρίες κ.ο.κ. ή σε οτιδήποτε άλλο πάνε αυτά τα λεφτά. 

 Δεύτερον, είδα ένα ποσό της τάξης των 95.000. Τι είναι αυτό; Στην 

Τράπεζα της Ελλάδος είναι, όπως τις έχει η ΕΑΑΑ; 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τα χρήματά μας είναι. 

ΑΘ. ΔΑΝΙΗΛΙΔΗΣ: Τα χρήματά μας. Εκεί που δίνουμε 4.000, 4.500 για 

ενοίκιο είναι προτιμότερο να αγοράσουμε τώρα που είναι φθηνά τα Γραφεία 

και να μη δίνουμε λεφτά για ενοίκια. Βάλτε τα κάτω να δείτε πόσα λεφτά σε 

τόσα χρόνια, να δείτε ότι μέσα σε 10 χρόνια θα κάνουμε μία απόσβεση 

κεφαλαίου. 

 Και κάτι άλλο. Θερμή παράκληση. Οι συνάδελφοι μεταξύ μας – θα το 

πω με καημό δικό μου προσωπικό - ήρθε συνάδελφος δικός μας στο 

Παράρτημα Θεσσαλονίκης και μου είπε με ένα θράσος «δεν σε ψήφισα». 

Λέω «γιατί δεν με ψήφισες»; «Δεν σε ήξερα». «Αυτόν που ψήφισες, που 

ήταν απόφοιτος Οικονομικών της ΣΑΣ, τον ήξερες»; «Όχι». «Τότε» λέω 

«δεν είχα ένα κριτήριο γιατί είμαι απόφοιτος της ΣΤΥΑ»; Με κοιτούσε σαν 

χάνος.  

 Τίποτε άλλο. Σας ευχαριστώ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Λιούτας έχει τον λόγο. 

Κ. ΛΙΟΥΤΑΣ: Είμαι ο Σμηναγός ε. α. Κώστας Λιούτας, Πρόεδρος της 

ΕΑΑΑ Παραρτήματος Λάρισας, 32α Σειρά ΣΤΥΑ και ειδικότητα ε.α. 



64                     ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΓΕΝΙΚΗΣ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗΣ ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΑΠΟΦΟΙΤΩΝ Σ.Τ.Υ.Α. 

 

64                                                                ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΤΗΣ 28ης ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2017 

 Κύριε Πρόεδρε, κύριοι μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου, θα ήθελα 

να σας ευχαριστήσω για την πρόσκληση να είμαι σήμερα εδώ. Νομίζω ότι 

θα έχω μία ανοχή της Επιτροπής για την παρέμβασή μου, από το Προεδρείο. 

 Δεν θα μπορούσα να μην ξεκινήσω με το θέμα το οποίο μας απασχολεί 

και είναι η διάλυση της Σχολής μας.  

 Πριν όμως απ’ αυτό, κ. Πρόεδρε, επειδή πολύ συχνά και εσείς και μέλη 

του Διοικητικού Συμβουλίου επισκέπτεστε τα Παραρτήματα, συχνά ή 

λιγότερο συχνά, και εκφράζετε το παράπονο ότι τα μέλη μας στην επαρχία 

δεν ανταποκρίνονται στο κάλεσμά σας, είναι μικρή η συμμετοχή, θα έλεγα 

ότι στην επαρχία ίσως να είναι περισσότεροι απ’ ό,τι είναι σήμερα εδώ πέρα. 

Και θα προτιμούσα ή μάλλον θα περίμενα αυτό το δεύτερο μέρος να είναι 

περισσότεροι απ’ ό,τι είναι στο πρώτο μέρος. Διότι το ουσιαστικό είναι αυτό, 

κύριοι, και όχι το πρώτο μέρος. 

 Σε ό,τι αφορά τώρα τις προτάσεις, συμφωνώ απόλυτα με την πρόταση 

του κ. Καράμπελα για το όνομα της νέας Σχολής, για το ΣΤΑ. Βέβαια, θα 

πρέπει να διατηρηθούν και τα ονόματα, τα ιστορικά ονόματα των Σχολών. 

 Είπε ο κ. Αργυρόπουλος και ο εκπρόσωπος από τη ΣΜΥΝ ότι κατά 

κάποιο τρόπο, εάν δεν μπορούμε να κάνουμε κάτι, να αποδεχθούμε το όνομα 

και να δούμε τι άλλο, ποιες άλλες πλευρές είναι αυτές που μπορούμε να 

παρέμβουμε για να περισώσουμε κάποια πράγματα. Διαφωνώ. Επιμένουμε 

στο όνομα. Είναι η ταυτότητά μας. Είναι η ιστορία μας. Και αυτή η 

ταυτότητα και αυτή η ιστορία θα πρέπει να έχει συνέχεια. 

 Γιατί όλα αυτά; Δυστυχώς, μια ομάδα από υπερόπτες, εγωπαθείς, κατ’ 

ευφημισμό συναδέλφους, η οποία διέπεται από αναχρονιστικές αντιλήψεις, 

στο πλαίσιο της γενικότερης κοινωνικοοικονομικής κρίσης και 

αποτελμάτωσης, βρήκε πρόσφορο έδαφος και στο ΓΕΑ και στο ΥΠΕΘΑ για 

να κάνει πράξη τις πιο μύχιες σκέψεις της, που όλοι τις γνωρίζετε. 
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 Ο πρώην Αρχηγός – και δεν θα διστάσω να το πω - τουλάχιστον κατά 

την προσωπική μου κρίση, ο Αρχηγός που πιστέψαμε στο ηγετικό του προφίλ 

και τις ικανότητες, ταυτίστηκε και ενέδωσε στις σειρήνες που θέλουν την 

εξαφάνιση του ονόματος της ΣΤΥΑ από το χώρο της Πολεμικής 

Αεροπορίας. 

 Λίγο νωρίτερα είχε προωθήσει την τροποποίηση της ΚΥΑ για τη 

χειραγώγηση της ΕΑΑΑ και επιβράβευσε, νόμιμα, είναι αλήθεια, αλλά πέρα 

από κάθε δεοντολογικό και ηθικό κανόνα, τον άνθρωπο που χυδαία 

εξύβρισε, συκοφάντησε και πρόσβαλε επανειλημμένα όλους τους 

Αποφοίτους της ΣΤΥΑ. Όπως όλοι οι εκάστοτε Α/ΓΕΑ, η υστεροφημία του 

κρίνεται και θα κριθεί από την ιστορία. 

 Ο υποφαινόμενος, αρθρογραφώντας, έχει υποστηρίξει ότι η 

επιχειρηματολογία για την ενοποίηση των Σχολών ήταν προσχηματική και ο 

πραγματικός λόγος ήταν η διάλυση της ΣΤΥΑ.  

 Προς επίρρωση αυτών, διαβάζουμε αν ανατρέξουμε στα Πρακτικά του 

ΣΑΣΙ του 2016, ο κ. Λάμπρου στο θέμα 10 έθεσε το θέμα της ενοποίησης 

των Σχολών Υπαξιωματικών και της μεταφοράς τους στο Τατόϊ.  

 Ο κ. Γιάγκος, πρώην Α/ΓΕΑ και Α/ΓΕΕΘΑ, σχολίασε ότι από όσα 

γνώριζε δεν αλλάζει κάτι ουσιαστικό στο θέμα της ενοποίησης, γιατί πάλι 

αφήνει ανοιχτό το ενδεχόμενο να υπάρχει και άλλη τοποθεσία των Σχολών. 

 Δηλαδή όσα υποστηρίζουμε περί προσχηματικής ενοποίησης 

επιβεβαιώνονται πλήρως από τον Επίτιμο Αρχηγό του ΓΕΕΘΑ κ. Γιάγκο, 

καθώς είναι βέβαιο ότι η ΣΥΔ θα παραμείνει, έστω και μετά από ένα 

διάλειμμα, στη Θεσσαλονίκη. 

 Μόλις προχθές, με την ευκαιρία της παρουσίας του νέου Α/ΓΕΑ 

Αντιπτεράρχου Ιπταμένου κ. Χριστοδούλου στη Λάρισα για την παράδοση-

παραλαβή του Αρχηγού της Τακτικής Αεροπορίας, του έθεσα το θέμα της 
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Σχολής μας, ζητώντας του να το ξαναδεί. Μου είπε ότι το θέμα έχει λήξει, 

καθώς προχθές υπογράφτηκε το Προεδρικό Διάταγμα για τη νέα Σχολή. 

 Όπως είχα επισημάνει, ο χρόνος κυλούσε εις βάρος μας, καθώς η νέα 

Σχολή έπρεπε να συμπεριληφθεί στο Μηχανογραφικό του Υπουργείου 

Παιδείας για τις πανελλαδικές εξετάσεις. Αυτό ακριβώς μου είπε και ο νυν 

Αρχηγός, ότι πλέον δεν υπάρχει χρόνος για καμία παρέμβαση, κυρίως λόγω 

της εμπλοκής του Υπουργείου Παιδείας. Του εξέφρασα την πικρία και την 

απογοήτευση όλων των Αποφοίτων της Σχολής μας και μου είπε ότι το 

γνωρίζει. Τον παρακάλεσα να επανεξετάσει το θέμα, καθώς όλα αλλάζουν, 

ιδιαίτερα όταν αυτά αφορούν ονόματα, όπως το όνομα της νέας Σχολής ή το 

όνομα των κατευθύνσεων. 

 Διακινδυνεύοντας να ερμηνεύσω λάθος τον Αρχηγό, αποκόμισα την 

εντύπωση ότι είναι θετικός στον όρο «τεχνολογικός» και εξέφρασε τη 

διάθεσή του να το συζητήσει αυτό μαζί σας, κύριοι, με το Διοικητικό 

Συμβούλιο, όπως άλλωστε είναι αναμενόμενο, δεχόμενος κάθε 

τεκμηριωμένη πρόταση που θα του υποβληθεί. 

 Επαναλαμβάνω για άλλη μια φορά ότι στις συζητήσεις με τους 

αρμόδιους πρέπει να ιεραρχούμε τα θέματα με βάση τη σοβαρότητά τους. 

Προσωπικά θεωρώ ότι σε μία συνάντηση με τον Α/ΓΕΑ το μόνο θέμα που 

πρέπει να συζητηθεί είναι του ονόματος της Σχολής, της ταυτότητάς μας. Όχι 

γιατί τα άλλα είναι ήσσονος σημασίας αλλά για να δείξουμε πόσο μας αγγίζει 

και πόσο σημαντικό είναι αυτό για μας. 

 Και, κ. Μερτίκα, δεν σας γνωρίζω, συγκινήθηκα με αυτά που είπατε 

στην αρχή, διότι αυτό έδειξε ένα πόνο ψυχής που πάει πίσω, πολύ βαθιά στις 

δεκαετίες. Και εσείς είσαστε αυτοί οι οποίοι είσαστε οι στυλοβάτες της 

Σχολής μας, αυτοί που ξεκινήσατε να γράφετε αυτές τις χρυσές σελίδες της 

ιστορίας της και σας ευχαριστούμε γι’ αυτό. 
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 Σε ό,τι αφορά το Σώμα των Υπαξιωματικών, που προβάλλεται 

συνεχώς από το ΥΕΘΑ, τον κ. Καμμένο, ας μην αυταπατόμαστε, πίσω του 

βρίσκεται η ίδια ακριβώς ρατσιστική για τους Υπαξιωματικούς αντίληψη 

που βρήκε στο πρόσωπο του κ. Καμμένου τον κατάλληλο άνθρωπο να κάνει 

πράξη το ταξικό της ιδεολόγημα. Προτείνουν το Αμερικάνικο σύστημα 

προαγωγών για τους Υπαξιωματικούς αλλά δεν θα τολμούσαν ποτέ να το 

προτείνουν για τον εαυτό τους, γιατί μόνο το 1%, σύμφωνα με το 

Αμερικάνικο σύστημα, θα γίνονται ανώτατοι Αξιωματικοί. 

 Ο βαθμός, ο οποίος είναι εξασφαλισμένος στο Αμερικάνικο σύστημα 

για τους Αξιωματικούς, γιατί δεν υπάρχουν Αξιωματικοί εξ Υπαξιωματικών, 

εκτός από ελάχιστους, είναι μόνο ο βαθμός του Υποσμηναγού και του 

Σμηναγού. Από εκεί και πέρα, ο ανταγωνισμός είναι τόσο σκληρός που οι 

περισσότεροι έχουν αποστρατευτεί. Και ο Σμήναρχος αποστρατεύεται 

υποχρεωτικά, εφόσον δεν προάγεται στα 28 χρόνια. 

 Άρα, λοιπόν, αυτό που προτείνουν είναι μόνο για τους 

Υπαξιωματικούς. Αυτό είναι το Αμερικάνικο σύστημα που μας προτείνει ο 

κ. Καμμένος. 

 Και, θα το πω, θα πω κάτι το οποίο το έχω πει αρκετές φορές, κ. 

Πρόεδρε, ότι τα αντανακλαστικά μας –συμπεριλαμβάνω και τον εαυτό μου 

μέσα σ’ αυτό- δεν είναι αυτά τα οποία πρέπει. 

 Δεν βλέπω τον κύριο της ΣΜΥΝ που μίλησε προηγουμένως και είπε 

για τις Σχολές. Δεν είδαμε μία ανακοίνωση από τις παραγωγικές Σχολές 

Υπαξιωματικών γι’ αυτό το οποίο προτείνει ο κ. Καμμένος. Μία 

ανακοίνωση! Αντιθέτως, έχουμε δει άμεσα αντανακλαστικά, όταν ο κ. 

Καμμένος μίλησε για το πτητικό και ο κ. Γεωργούσης, και πολύ σωστά, την 

επόμενη μέρα αντέδρασε, εγώ για να μη μιλήσω για τους ΕΜΘ, οι οποίοι 

έχουν και αυτοί πολύ ισχυρά αντανακλαστικά για να απαντούν αμέσως σε 

θέματα τα οποία τους ενδιαφέρουν. 
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 Σας παρακαλώ, λοιπόν, να το σημειώσετε. Δεν είστε μόνο εσείς. Είναι 

ο ΣΑΣΥΔΑ, είναι πολλοί οι Σύλλογοι αυτοί οι οποίοι θα πρέπει να 

συνεργάζεστε και να αντιδράτε με ανάλογο τρόπο. 

 Για να μην κουράσω περισσότερο, καταλαβαίνω τη δύσκολη θέση 

στην οποία βρίσκεστε, θα ήθελα να πω, έτσι επιγραμματικά, ότι μας γέμισε 

υπερηφάνεια η βράβευση των Αποφοίτων της ΣΤΥΑ, οι οποίοι συνέχισαν 

περαιτέρω τις σπουδές τους και προβάλλουν σίγουρα τη Σχολή μας, αλλά 

δεν αρκεί αυτό, κύριοι. Αυτό το οποίο χρειάζεται είναι οι θέσεις ευθύνης. 

Και, δυστυχώς, επειδή έχουμε και δύο ανθρώπους εδώ εν ενεργεία, όπως 

είπατε, είναι μία μομφή αυτή της ηγεσίας, ότι οι συνάδελφοί μας εν ενεργεία 

αποφεύγουν τις θέσεις ευθύνης. Οι θέσεις ευθύνης είναι αυτές που μας 

καταξιώνουν στην Πολεμική Αεροπορία. Και στο παρελθόν υπήρξαν 

άνθρωποι –τώρα δεν έχουμε καν βέβαια ούτε Διοικητή της Σχολής- αλλά 

υπήρξαν άνθρωποι που ήταν Διοικητές της 123 ΠΤΕ και άλλων Μονάδων. 

Και άρα, λοιπόν, θα πρέπει να δίνεται ιδιαίτερη βαρύτητα και να 

ενθαρρύνονται οι εν ενεργεία συνάδελφοι να αναλαμβάνουν θέσεις ευθύνης. 

 Να ολοκληρώσω, για να μην κουράζω. Για τη Σχολή, λοιπόν, και το 

όνομά της πρέπει να κρατήσουμε ψηλά τη σημαία του αγώνα, άσχετα από 

όποιες αρνητικές εξελίξεις. Η αλλαγή που έγινε δεν είναι θέσφατο. Είναι μια 

απλή νομοθετική πρωτοβουλία. Πρέπει να εκμεταλλευτούμε τις κατάλληλες 

συνθήκες ή ακόμα και να τις δημιουργήσουμε για να αποκατασταθεί 

αναβαθμισμένο το όνομα της Σχολής. Ο αγώνας πρέπει να είναι διαρκής και 

δυναμικός σε όλα τα επίπεδα. 

 Κυρίες και κύριοι, ευχαριστώ πάρα πολύ για την ανοχή σας. 

 Κύριε Πρόεδρε, κύριοι του Διοικητικού Συμβουλίου, σας ευχαριστώ 

πάρα πολύ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε τον κ. Λιούτα. Και επιτρέψτε μου να πω ότι 

φαίνεται ότι η Θεσσαλονίκη και η Λάρισα είναι περισσότερο του δέον 
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μαχητικοί και καλό θα είναι να τους ακολουθήσουμε, γιατί αυτά που είπαν 

έπρεπε προ πολλού να τα έχουμε πει και όχι να βαυκαλιζόμαστε με 

υποσχέσεις και «α, ου» κάποιων ανεγκέφαλων. Να μην πούμε ονόματα. 

Καταλαβαίνετε. 

 Μπορεί να έρθει ο κ. Αντωνάκης. 

Ν. ΑΝΤΩΝΑΚΗΣ: Καλημέρα σας και από μένα. Λέγομαι Αντωνάκης 

Νικόλαος. Είμαι Απόφοιτος 40ης Σειράς. Θέλω να πω σε όλους καταρχήν 

Καλή Χρονιά. Να ευχηθώ με υγεία και δύναμη, πάνω απ’ όλα. 

 Ήθελα να σας μιλήσω λίγο διαφορετικά. Θέλω να μιλήσω σαν εν 

ενεργεία. Να σας πω ότι πριν 6 μήνες έκανα αίτηση αποστρατείας, 

συμπληρώνοντας 28 χρόνια στην Αεροπορία το καλοκαίρι. Και ο λόγος που 

με οδήγησε να το κάνω αυτό ήταν ο Νόμος 4387, ο κατάπτυστος Νόμος, αν 

μου επιτρέπετε να το πω, του Νόμου Κατρούγκαλου που ψήφισε το Μάιο. 

Του Κατρούγκαλου, πρώην Υπουργός Εργασίας, ο οποίος για τα εν ενεργεία 

στελέχη αποδεσμεύει το συνταξιοδοτικό με το μισθολόγιο των εν ενεργεία 

στελεχών. Τα στελέχη που θα φύγουν από τις 1/7 και μετά, η σύνταξή τους 

θα υπολογιστεί με το μέσο όρο των αποδοχών τους από το 2002 και μετά.  

 Δηλαδή να σας πω πρακτικά τι σημαίνει αυτό. Ένας που θα φύγει με 

35 χρόνια από τη ΣΤΥΑ με το βαθμό του Σμηνάρχου, θα φύγει ακαθάριστη 

σύνταξη 1.020 ευρώ. Γιατί τα έχω υπολογίσει. Συνεργάζομαι με τον κ. 

Αντωνιάδη, που σήμερα δεν είναι εδώ. Κάναμε οικονομική μελέτη. Και θα 

φύγει με 1.020 ευρώ ακαθάριστα από το Γενικό Λογιστήριο. Πρακτικά 

σημαίνει ότι θα πληρώνεται ο άνθρωπος αυτός με 8,5 κατοστάρικα, ένας που 

θα φύγει με 35 χρόνια από την Αεροπορία. 

 Άρα, λοιπόν, έκανα την αίτηση αποστρατείας εγώ στις 29 Ιουνίου, 

ορμώμενος από ένα έγγραφο του κ. Υπουργού Εθνικής Άμυνας, του κ. 

Καμμένου, ο οποίος έλεγε όσοι φύγουν πριν τις 30/6 θα πάνε με το παλιό 

συνταξιοδοτικό καθεστώς, δηλαδή με το καθεστώς που έχουμε το 
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μισθολογικό βαθμό του εν ενεργεία. Άρα, γι’ αυτό έφυγα. Δεν ήθελα να 

φύγω. Ένας λόγος, λοιπόν, είναι αυτός. Να το κάνω γνωστό στο Σώμα, ότι ο 

Νόμος 4387 είναι μεγάλο αγκάθι για τα εν ενεργεία στελέχη. Ένα αυτό. Γι’ 

αυτό θέλω να σας μιλήσω σαν εν ενεργεία. Γιατί λίγους μήνες έχω φύγει. 

Εκλάβετε την ιδιότητά μου ακόμα ως εν ενεργεία, στους 6 μήνες που είμαι. 

 Το δεύτερο είναι το κομμάτι για τον Σύλλογο. Συμφωνώ απόλυτα με 

τις απόψεις που εξέφρασε ο κ. Αργυρόπουλος. Επειδή λίγο διάστημα είναι 

που έφυγα από την Αεροπορία, παράλειψή μου, ήθελα να ευχαριστήσω τον 

κ. Πρόεδρο του Δ.Σ. και όλο το Δ.Σ. διότι είμαι, όπως σας είπα, 40 Σειρά. 

Αγωνιστήκαμε δύο χρόνια για να αποκαταστήσει μία μεγάλη αδικία του 

Ν.3865, που μας είχε καταδικάσει να αποστρατευόμαστε στο βαθμό του 

Σμηναγού με 35 χρόνια οι δύο Σειρές, εισαχθέντες ’88 και ’89. Ο Νόμος του 

κ. Βενιζέλου, ο 3865. 

 Μετά από πολύ αγώνα με το Προεδρείο του Δ.Σ., που τον ευχαριστώ 

πάλι για μία άλλη φορά, με συναντήσεις που είχαμε με τη στρατιωτική 

ηγεσία και την πολιτική ηγεσία καταφέραμε με το Ν.4407 να 

αποκατασταθούμε. Βέβαια, ο Νόμος αυτός επέφερε και το άλλο το μεγάλο 

πλήγμα που ήταν η υποβάθμιση της Σχολής μας. Και ο τρίτος, βέβαια, ήταν 

ο 4387, ο συνταξιοδοτικός. 

 Τώρα το τρίτο κομμάτι που θέλω να αναφερθώ είναι το εξής: Στη 

διάρκεια που κάναμε τον αγώνα αυτό με τον κ. Πρόεδρο, είδαμε μία 

καθολική αντίδραση και από τη στρατιωτική ηγεσία και από την πολιτική, 

για να μας αποκαταστήσουν.   

Άρα, λοιπόν, θέλω να σας μεταφέρω, γιατί λίγο καιρό σας λέω έφυγα 

από τις τάξεις Π.Α., το αρνητικό κλίμα που μας βλέπουν εμάς τους εξ 

Υπαξιωματικών και ο ομιλών είναι ένας άνθρωπος που έχει ασχοληθεί τα 

τελευταία 4 χρόνια με τον Σύλλογο και ήμουν και σε θέσεις στη μονάδα, 
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Προσωπάρχης, ξέρω διαταγές, παρόλο που είμαι Τεχνικός, ΤΤΗ ειδικότητα, 

Τεχνικός Τηλεπικοινωνιών, είχα κάνει πολλές εισηγήσεις, δεν μας ακούγανε. 

 Και η κατάληξη ποια ήταν; Ότι μετά τον αγώνα που δώσαμε με το 

Προεδρείο, δεν θέλανε να μας αποκαταστήσουν γιατί επικαλούνταν 

οικονομικό κόστος, το οποίο οικονομικό κόστος δεν υπήρχε. Παρόλο που 

είχαμε συντάξει με τον κ. Αντωνιάδη και εγώ οικονομική μελέτη, την πήγαμε 

στον κ. Αρχηγό πάνω και στον κ. Υπουργό, δεν την αποδεχθήκαν.  

 Άρα, λοιπόν, υπάρχει ένα αρνητικό κλίμα. Πώς θα διορθωθεί τώρα 

αυτό το αρνητικό κλίμα που έχει και η ηγεσία της Αεροπορίας με τα 

κατώτερα στελέχη που είναι εξ ΑΣΣΥ Σχολών (Ανώτερες Στρατιωτικές 

Σχολών Υπαξιωματικών); 

 Η εισήγησή μου είναι, για να μπορέσει να ασχοληθεί ο εν ενεργεία 

συνάδελφος, γιατί θέλει να ασχοληθεί, και εδώ λίγο θα διαφωνήσω με τον κ. 

Λιούτα που λέει ότι δεν θέλουμε θέσεις ευθύνης, εγώ, κ. Λιούτα, προσωπικά 

επιθυμούσα να έχω θέσεις ευθύνης. 

Κ. ΛΙΟΥΤΑΣ: Είσαι η εξαίρεση. 

Ν. ΑΝΤΩΝΑΚΗΣ: Δεν είμαι εξαίρεση. Πιστεύω οι περισσότεροι. Γιατί σας 

λέω, λίγους μήνες έφυγα. Επιθυμούσα. Είχα κάνει προσωπικό σε Μονάδες, 

είχα κάνει Επιτελής Τ.Η. στην 112 Πτέρυγα Μάχης. Πήγα Ανθυποσμηναγός 

το 2008 να αναλάβω τη Διεύθυνση Επιτελείου Τ.Η, όταν οι ΣΜΑτζήδες δεν 

πηγαίνανε και μιλούσα με 40 μοίρες με Αρχιμηχανικούς που ήταν ΣΜΑ.  

ΜΕΛΟΣ: Είναι προσωπικό το θέμα. Υπάρχουν πολλά άτομα που 

αποφεύγουν. 

Ν. ΑΝΤΩΝΑΚΗΣ: Όχι, δεν αποφεύγουν. Ακούστε με λίγο, σας παρακαλώ. 

Μέχρι το βαθμό του Αρχισμηνία, επειδή σας λέω είναι λίγο το διάστημα που 

έφυγα, ο κόσμος, επειδή φοβάται τους γνωστούς λόγους, των μεταθέσεων, 

των διώξεων κλπ., δεν φεύγει. Ένας όμως ο οποίος είναι από το βαθμό του 

Ανθυπασπιστού και πάνω θέλει. Διότι μην ξεχνάμε ότι με τον Ν.4407 πλέον 
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οι Ενώσεις έχουν πάρει νομική βάση, μπορούν να υφίστανται, ο κόσμος 

πλέον δεν φοβάται να συμμετέχει σε Προεδρεία, συνεπακόλουθα, λοιπόν, 

και στις θέσεις ευθύνης. 

 Τώρα από τη θέση του Σ.Α.Σ τι ήθελα να πω εδώ από το Δ.Σ. Εγώ 

καταρχήν είμαι γραμμένος στο Σ.Α.Σ εδώ και δύο χρόνια. Ήμουν δύο χρόνια 

πριν γραμμένος. Γιατί δεν φοβόμουν ούτε τις διώξεις, ούτε τίποτα. Θα ήθελα 

να προτείνω, συμφωνώ με αυτό που πρότεινε ο κ. Αργυρόπουλος, να 

αυξηθούν οι θέσεις από 2, που έχει προτείνει ο Σύλλογος, σε 6 για να έρθουν 

και άλλα εν ενεργεία στελέχη, όπως είμαι εγώ. Περιλαμβάνω τον εαυτό μου 

επειδή πριν 6 μήνες έφυγα. Θέλει να ‘ρθει ο κόσμος αλλά ο κόσμος δεν το 

γνωρίζει για τον Σύλλογο. Και ξέρετε τι λέει ο κόσμος ο εν ενεργεία που 

είναι στις Μονάδες; Ότι είμαστε Σύλλογος Αποστράτων, «είστε Σύλλογος 

Αποστράτων». Χθες ακόμα, εγώ πήρα 15, 20 συμμαθητές να ‘ρθουν. Και 

μου λένε «πού να ‘ρθουμε, στους Απόστρατους»; «Όχι, παιδιά» λέω 

«είμαστε Απόφοιτοι ΣΤΥΑ, πρέπει να ‘ρθουμε να ενισχύσουμε και να 

βοηθήσουμε». 

 Μ’ αυτό τον τρόπο δεν θέλω να υποτιμήσω ούτε εσάς που είστε εδώ, 

και είναι ιδιαίτερη τιμή που είμαι μαζί σας, διότι εσείς που είστε μεγαλύτεροι 

θα βοηθήσετε με τη γνώση και την εμπειρία σας. Όμως, χρειαζόμαστε εν 

ενεργεία στελέχη τα οποία, όπως προαναφέρθηκε στο πρώτο μέρος της 

εκδήλωσης, οι Αξιωματικοί, θα ήταν μεγάλη τιμή άτομα τα οποία έχουν δύο 

πτυχία να είναι μέσα στο Σύλλογο αυτή τη στιγμή. Διότι θα μπορούν να είναι 

μέσα στις συγκεντρώσεις που κάνουμε και στις εισηγήσεις με τους 

Αξιωματικούς, με τους Αρχηγούς και λόγω των γνώσεων που έχουν και λόγω 

που παρακολουθούν την τεχνολογία και όλα αυτά εκ του σύνεγγυς, να 

μπορούν να προσφέρουν. 
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 Άρα, η εισήγησή μου, και τελειώνω, είναι να αυξηθούν τα εν ενεργεία 

στελέχη. Εγώ σαν Απόστρατος θα είμαι κοντά στο Σύλλογο, ό,τι με 

χρειαστείτε. 

 Ευχαριστώ πολύ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Πετρόπουλος έχει τον λόγο. 

Γ. ΠΕΤΡΟΠΟΥΛΟΣ: Το ερώτημα είναι ένα: Αγαπάμε τη Σχολή μας; 

Έχουμε ακόμα μέσα μας το «ΣΤΥΑ, ΣΤΥΑ σ’ αγαπώ»; Αν το έχουμε, κάτι 

μπορούμε να κάνουμε. 

 Κύριε Πρόεδρε, επί του Καταστατικού. Δεν συμφωνώ – η γνώμη μου 

- με το να είναι ο Πρόεδρος εσαεί. Να βάζει, να βάζει, να ξαναβάζει. 

Προτείνω δύο θητείες. Και για το Διοικητικό Συμβούλιο το ίδιο. Ένα. 

 Τα οικονομικά. Δεν είναι τώρα, 20 ευρώ τώρα μιλάμε για 2 ευρώ το 

μήνα. Έλεος! 1,5. Κάντε το, λοιπόν, 25 αν δεν θέλετε 30, να καλυφθούν 

κάποια οικονομικά τέλος πάντων.  

 Ηλεκτρονική εφημερίδα. Βεβαίως, να μην έχουμε το χαρτί. 

 Δεν θα αναφερθώ για το όνομα της Σχολής μας. Είπαν όλοι, όλοι, όλοι.  

 Θέλω όμως να πω τον καημό μου στους λίγους που έχουμε μείνει εδώ. 

Φωνάζω, γράφω, ζητάω μία ένωση όλων των Ενώσεων, των δικών μας 

Ενώσεων, μια Ομοσπονδία δηλαδή. Να είμαστε δυνατοί. Εάν δεν είμαστε 

δυνατοί, μας έχουν στο «διαίρει και βασίλευε». Θα είμαστε αυτό που είμαστε 

τώρα. Θέλετε αυτό; Θα μείνουμε έτσι. Δεν θέλετε; Θα κάνουμε κάτι άλλο. 

Δυναμικές κινητοποιήσεις; Βεβαίως. Όχι όμως στην Κλαυθμόνος. Πάμε στο 

Υπουργείο να το αποκλείσουμε και από μπρος και από πίσω. Και ας έρθει, 

λοιπόν, ο Καμμένος και ο κάθε Καμμένος να μπει μέσα ή να βγει. 

 Όσο για τον Αρχηγό που έφυγε κλπ., τα ‘χω γράψει. Του ευχήθηκα τα 

χειρότερα. Δεν πειράζει. Να ‘ναι καλά. 

 Αυτά ήθελα να σας πω. Ευχαριστώ πάρα πολύ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συμφωνώ μαζί σου. 
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Ν. ΒΟΥΛΓΑΡΗΣ: Καταρχάς, κ. Πρόεδρε, έχουμε κάνει ένα λάθος. Για να 

συζητήσουμε το Καταστατικό, συζητάτε ένα - ένα άρθρο, ερωτάται η Γενική 

Συνέλευση, εγκρίνει και προχωράμε. Τώρα απορώ πώς θα βγάλετε άκρη. 

 Πρώτον. Συμφωνώ στην αύξηση των μελών των εν ενεργεία. 

Διαφωνώ να είναι 4 τα μέρη. Να είναι μόνο ο Πρόεδρος, ξεχωριστό μέρος. 

Τα υπόλοιπα, εφόσον λέμε «Σύλλογος Αποφοίτων», θα είναι ένα ενιαίο 

τμήμα που θα είναι όλα τα μέρη, είτε εν ενεργεία, είτε εν αποστρατεία. Βάλτε 

όρο όσα θέλετε, 4, 2, 3 εν ενεργεία; Κάντε τα, λοιπόν, τα 9 πρώτα μέλη που 

θα βγαίνουν από τους Αποστράτους θα είναι οι 9 πρώτοι. Οι επόμενοι 

πλειοψηφήσαντες από τους εν ενεργεία θα καλύπτουν αυτές τις 3 θέσεις για 

να συμπληρωθεί η 12άδα του Διοικητικού Συμβουλίου. Δεν είναι σωστό να 

τους χωρίζουμε απόστρατους και εν ενεργεία. 

 Δεύτερον. Δεν είδα πουθενά, δεν αναφέρεται πόσοι σταυροί. Πόσοι 

σταυροί στο ένα μέλος, πόσοι σταυροί στο άλλο μέλος. Είναι σημαντικά 

διαδικαστικά, θα τα βρείτε μπροστά σας και μετά δεν θα ξέρουμε τι να 

κάνουμε. 

 Τρίτον. Λέτε για τον  Πρόεδρο όταν θα αντικαθίσταται. Συμφωνώ με 

μία άποψη που έχει γράψει ο κ. Λιούτας, ότι ο Πρόεδρος, όταν 

αντικαθίσταται, δεν μπορεί να αντικαθίσταται από τον δεύτερο τη τάξει που 

ήταν υποψήφιος Πρόεδρος. Πρώτον, γιατί αυτός δεν θα είναι στο Δ.Σ. Δεν 

θα είναι, εκ των πραγμάτων. Δηλαδή αυτός που ψηφίζεται για Πρόεδρος θα 

είναι Πρόεδρος. Οι υπόλοιποι είναι εκτός. 

 Άρα, λοιπόν, θα πρέπει να αναζητήσουμε τον Πρόεδρο που θα 

αντικαταστήσει τον Πρόεδρο, εάν φύγει, από τον πλειοψηφήσαντα του 

Διοικητικού Συμβουλίου, βάσει του Καταστατικού που λέτε θα ορίζεται 

Αντιπρόεδρος. Άρα, λοιπόν, ο Αντιπρόεδρος αυτομάτως, εφόσον για τους Χ 

λόγους εκλείψει ο Πρόεδρος, θα είναι ο Αντιπρόεδρος. Διότι εκ των 
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πραγμάτων θα έχει και τη λαϊκή βούληση και θα είναι και παρών στο 

Διοικητικό Συμβούλιο, θα ξέρει την ιστορία και την πορεία του Συλλόγου. 

 Μια άλλη παρατήρηση. Λέμε ότι κάποιος από το Δ.Σ. θα εκπέσει, 4 

μήνες αν απουσιάζει. Δεν αναφέρεται ότι, αν είναι λόγος υγείας, τι θα γίνεται; 

Δηλαδή θα τον καταδικάσουμε τον άνθρωπο αν παρουσιαστεί ένα πρόβλημα 

υγείας, αν λείψει 4 μήνες;  

 Για την απουσία, λοιπόν, που λέτε τρεις διαδοχικές τακτικές 

συνεδριάσεις. Είναι γελοίο. Μην το γράφετε καθόλου. Ή εφαρμόστε τον 

κανονισμό του Καταστατικού ή μην το γράφετε καθόλου. Διότι υπήρξε 

μέλος που έλειπε 19 συνεδριάσεις. Ή εφαρμόστε τον κανονισμό ή μην το 

γράφετε. Ή βάλτε κάποιο άλλο. Βάλτε να λείπει στο σύνολο, διάβασα 37 

Συμβούλια, αν λείπει λοιπόν 50% συν 1 από τις συνεδριάσεις συνολικά, 

διώξτε τον. Τι λέτε τρεις διαδοχικές συνεδριάσεις; Αφού δεν το τηρείτε. 

 Για τα υπόλοιπα, τα της Σχολής. Προσυπογράφω αυτά που είπαν ο κ. 

Καράμπελας και ο κ. Λιούτας και ο κ. Αργυρόπουλος. Μ’ αυτό που είπε, 

βέβαια, ο φίλος μου, ο συμμαθητής μου ο Κώστας, Πρόεδρε τώρα τρέχουμε. 

Τώρα τρέχουμε! Αν όντως έχει υπογραφεί το Προεδρικό Διάταγμα, την άλλη 

βδομάδα πρέπει να είσαι στον Αρχηγό. 

 Ευχαριστώ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε πάρα πολύ. 

 Παρακαλούμε τον κ. Μαριόλη. 

Γ. ΜΑΡΙΟΛΗΣ: Αγαπητοί συνάδελφοι, γεια σας και από μένα. Να ευχηθώ 

σε όλους Χρόνια Πολλά, Καλή Χρονιά, με υγεία και ευτυχία για σας και τις 

οικογένειές σας. 

 Είμαι ο Αναπληρωτής Αντιπρόεδρος Γιώργος Μαριόλης, 28η ΣΤΥΑ, 

ειδικότητα ΕΑ. 

 Θα ήθελα να σταθώ για το θέμα των εν ενεργεία. Με κάλυψε ο κ. 

Λιούτας, ο κ. Αργυρόπουλος. Θα ήθελα να σταθώ σε ένα θέμα το οποίο έχει 
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σχέση με την εικόνα που είδαμε όταν πήγαμε στα Παραρτήματα. Όταν 

ψηφίστηκε ο κατάπτυστος Νόμος 4407, δεχθήκαμε του κόσμου τα e-mail, 

μηνύματα στα κινητά μας, παντού, στα e-mail μας από αγανακτισμένους 

συναδέλφους και στην επαρχία και στην Αθήνα. Είδαμε μια μεγάλη 

αγανάκτηση. Περιμέναμε, λοιπόν, αυτή την αγανάκτηση να τη δούμε και να 

τη συζητήσουμε κάτω, όταν πήγαμε στις επισκέψεις στα Παραρτήματα. Τους 

ενημερώσαμε για διάφορα θέματα, συνταξιοδοτικά, Σχολής και όλα τα άλλα 

και να συζητούσαμε και το θέμα βάσει του σχεδίου δράσης που καταρτίσαμε 

για να κάνουμε πορεία διαμαρτυρίας, να κλείσουμε το Πεντάγωνο και όλα 

αυτά τα παρόμοια ηχηρά που λέγονται σε τέτοιες περιπτώσεις. 

 Όταν πήγαμε στα Παραρτήματα, δυστυχώς είδαμε μία εικόνα, όχι 

απογοητευτική, για μένα προσωπικά απαράδεκτη.  

ΜΕΛΟΣ: Όχι, κ. Μαριόλη! Πρόεδρε, σε παρακαλώ πάρα πολύ! 

Γ. ΜΑΡΙΟΛΗΣ: Όχι σε όλα. Δεν είπα σε όλα. Σε ορισμένα. Όχι σε όλα. Η 

εικόνα ήταν απαράδεκτη. Δεν θα αναφερθώ ονομαστικά. 

ΡΑΦΑΗΛΙΔΗΣ: Να τα λέμε όλα με το όνομά τους. Γιατί κρυβόμαστε από 

πίσω; 

Γ. ΜΑΡΙΟΛΗΣ: Κύριε συνάδελφε, συγγνώμη τώρα, θα μιλήσουμε επί της 

ουσίας; Εγώ δεν κάνω δικαστήριο εδώ πέρα. Δεν είμαι Δικαστής εγώ. 

 Η εικόνα ήταν απαράδεκτη για μένα. Πήγαμε σε κάποιο, ήμαστε 4 τα 

μέλη το κλιμάκιο του Σ.Α.Σ και ενημερώναμε 15 άτομα. Σε κάποιο βέβαια  

ήταν 25 και σε ένα άλλο ήταν 65. Δηλαδή πού ήταν η οργή αυτή που μας 

λέγανε και «κάντε κινητοποιήσεις»;  

 Πράγματι, λοιπόν, και εμείς καταστρώσαμε ένα σχέδιο δράσης και 

είπαμε μέσα σ’ αυτό θα κάνουμε και μία πορεία μεγάλη διαμαρτυρίας να 

αποκλείσουμε το Πεντάγωνο και την Αθήνα ολόκληρη, που λέει ο λόγος. 

Εάν βάλετε κάτω τα νούμερα, σας προτρέπω να πάτε να δείτε τις 

φωτογραφίες που βγάλαμε απ’ όλα τα Παραρτήματα και μετά να μου πείτε 
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ό,τι θέλετε. Θα το δεχθώ. Αλλά να δείτε τις φωτογραφίες που βγάλαμε απ’ 

όλα τα Παραρτήματα. Με ένα πρόχειρο υπολογισμό, γύρω στα 200 με 300 

άτομα θα μαζευτούν, επαρχία και Αθήνα. Αν μαζευτούν 300 ή 350 είναι 

ζήτημα. 

 Αγαπητοί μου συνάδελφοι, η δική μου γνώμη είναι ότι με 300 και με 

350 συναδέλφους το μόνο που θα μπορούμε να αποκλείσουμε είναι τα δύο 

περίπτερα που είναι απέναντι από το Πεντάγωνο, με 300 και με 350, άντε 

400 συναδέλφους. Δεν είναι πορείες διαμαρτυρίας αυτές. Επιβεβαίωση είναι 

η σημερινή παρουσία που ήρθαν 150 άνθρωποι, ήπιαν ένα καφέ, πήραν ένα 

ημερολόγιο και έφυγαν. Στο ουσιαστικότερο σημείο της Γενικής Συνέλευσης 

είναι απόντες. Και βλέπω τώρα 15, 20, 25 ανθρώπους. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συγγνώμη, κ. Μαριόλη. Εγώ σαν Πρόεδρος θα ήθελα να πω 

ότι είναι απαράδεκτο να ξαναφτάσουμε στο σημείο να συζητήσουμε γι’ αυτά 

τα θέματα πριν την κοπή της πίτας. Θα γίνεται η κουβέντα και μετά θα γίνεται 

η πίτα και θα τελειώνουμε. Αυτή δεν είναι εμφάνιση. Αυτό είναι χάλι! Είναι 

κατάντια! 

Γ. ΜΑΡΙΟΛΗΣ: Ακριβώς. 

 Θέλω, λοιπόν, να τελειώσω και να πω ότι μ’ αυτή την εικόνα που 

είδαμε, προσωπικά σας λέω και πάλι δεν έχει σημασία το όνομα, το άλφα ή 

το βήτα ή το γάμα Παράρτημα. Εγώ δηλαδή απ’ αυτά που είδα απ’ όλα τα 

Παραρτήματα και από συζητήσεις με συναδέλφους της Αθήνας, «έχω 

δουλειά τώρα», «έχω άλλα προβλήματα». Μα, ξέρεις πότε θα γίνει η 

Συνέλευση; Ξέρεις μετά από ένα μήνα, μετά από δύο μήνες, όταν θα γίνει η 

πορεία αυτή διαμαρτυρίας, ότι θα έχεις πρόβλημα; 

 Εγώ ειλικρινά σας μιλάω, δεν ξέρω αν θα γίνει αυτό που είπε ο κ. 

Αργυρόπουλος, θα το συζητήσουμε σε επόμενο Δ.Σ., αν θα γίνει με όλους 

τους Συλλόγους, μήπως γίνει κάτι. Διότι εάν σαν ΣΑΣ, όπως έχουμε 

υποσχεθεί, γιατί θα τα πουν του χρόνου «μα, καλά, τι κάνατε, είπατε θα 
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κάνετε πορεία διαμαρτυρίας, πού είναι η πορεία διαμαρτυρίας», σας το 

ξαναλέω με 300 άτομα δεν γίνεται πορεία διαμαρτυρίας. Δύο περίπτερα θα 

αποκλείσουμε, όχι το Πεντάγωνο. Εγώ προσωπικά, σαν Αναπληρωτής 

Αντιπρόεδρος ΣΑΣ, όταν θα γίνει η σχετική συζήτηση, εγώ θα εισηγηθώ, σας 

το λέω ειλικρινά, να μη γίνει καμία πορεία διαμαρτυρίας. Θα γίνουμε ρεζίλι. 

 Σας ευχαριστώ πολύ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλείται ο κ. Κότσαλος. 

Α. ΚΟΤΣΑΛΟΣ: Κυρίες και κυρίες, καλησπέρα σας. Είμαι ο Σμήναρχος 

ε.α. Κότσαλος Αναστάσιος, 11η Σειρά ΣΤΥΑ. Βέβαια, μετά μεταπήδησα 

στον κλάδο των Οικονομικών και έφυγα σαν Οικονομικός Αξιωματικός με 

παραίτηση σε ηλικία 47 ετών. 

 Εγώ, επειδή είστε κουρασμένοι και θα τα πω λίγο διαφορετικά τα 

πράγματα, και να μη σας κουράσω κιόλας. Στο χωριό μου λένε μια παροιμία 

«αν είχαν τα βόδια μυαλό, δεν θα τα έζευε αγρότης». Ένα είναι αυτό. Θα 

χρειαστεί. Το δεύτερο είναι «τους δυνατούς τους προσκυνάμε, τους 

αδυνάτους τους πατάμε». Οι δυνατοί μοιάζουν με τον αετό και οι άλλοι με 

τη χελώνα. Μη γελιόμαστε. Αν ξέρουμε αυτά, προχωράμε. 

 Τώρα τα είπαμε εδώ, οργανώσεις, ιστορίες, κακό! Ποιος θα μας 

ακούσει; Έκανε ο κ. Φαλτάϊτς μια παρουσία στη Βουλή, να παρουσιάσει τα 

θέματα. Γιατί ο προηγούμενος Διοικητής, που είχαν στείλει το χαρτί επάνω, 

το κράτησε κανά χρόνο. Παρέδωσε στον άλλο. Χάθηκε η δουλειά. Αυτός 

ήθελε να γίνει Αρχηγός. Θα κοιτάξει τώρα τους Υπαξιωματικούς; Δεν 

υπήρχε περίπτωση. Εν πάση περιπτώσει, πήγε ο κ. Φαλτάϊτς χαμογελαστός, 

ωραίος, τα είπε καλά, ενθουσιάστηκε και έφυγε γελαστός και γελασμένος. 

Δεν έγινε τίποτα. 

 Λοιπόν, όταν κάνεις μια αναφορά προς τα πάνω, είσαι χελώνα, είσαι 

το κάτω. Ο άλλος είναι ο αετός. Οπότε εξαρτάται από εκείνον. Ο αετός 
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βουτάει τη χελώνα, την πάει ψηλά, την κατεβάζει κάτω και τελειώνει η 

υπόθεση. Την τρώει μετά. 

 Εμείς πρέπει να έχουμε δύναμη. Πώς θα έχουμε τη δύναμη; Τώρα, αν 

θα κάνουμε τον Σύλλογο έτσι, αν θα τον κάνουμε αλλιώς, αυτό είναι 

λεπτομέρεια. Πού είναι η μεγάλη δύναμη; Σε μας είναι οι Αρχηγοί μας. Των 

Αρχηγών ποιος είναι; Οι πολιτικοί. Όλοι οι Αρχηγοί γίνονται μέσα από τα 

Πολιτικά Γραφεία, άσχετα αν κάνουν μαϊμού συνεδριάσεις.  

 Λοιπόν, ο Αρχηγός μας ήταν δυνατός, λέει θα κάνω αυτό. Πήγε στον 

άλλο παραπάνω, τον Καμμένο, που είναι ο άλλος ο αετός ο μεγάλος, και σε 

ένα βράδυ τους ξήλωσε όλους. Τελείωσε. 

 Άρα, λοιπόν, τι γίνεται; Εμείς πρέπει να αποκτήσουμε πρόσβαση στη 

Βουλή, να έχουμε ένα δικό μας κόμμα. Εγώ έκανα το κόμμα Εθνικής 

Σωτηρίας το 2010. Ελάχιστοι συνάδελφοι πάτησαν. Ο άλλος έλεγε «γιατί εσύ 

και όχι εγώ»; Του λέω «τράβα εσύ, να ‘ρθω εγώ». Αν δεν έχουμε φωνή, δεν 

γίνεται. 

 Τώρα, πώς θα γίνει να μπούμε στη Βουλή; Απλό το θέμα άμα το 

εξετάσουμε. Είμαστε 14.000 Απόφοιτοι της ΣΤΥΑ και 14.000 οι γυναίκες, 

28 και 28.000 τα πεθερικά κλπ. πάμε 56. Δεν έχουμε και από δυο φίλους;  

Πιάσαμε τα 100, 120 χιλιάδες ψηφαλάκια. Επειδή είμαστε 8 εκατομμύρια 

Έλληνες, το 3% είναι 240.000 ψήφοι. Δεν ψηφίζουν όλοι. Πάνε τα 4 

εκατομμύρια. Οπότε με 120.000 μπαίνουμε στη Βουλή.  

 Ο κ. Καμμένος πώς απέκτησε δύναμη; Είχε 9 Βουλευτές. Πήρε το 3%. 

Ο Τσίπρας τον χρειαζόταν. Δεν μπορούσε. Ή αυτόν θα έπαιρνε ή τον 

Λεβέντη. Μόλις πήγε, έγινε παζάρι. Πώς έγινε το παζάρι; «Θα ‘ρθω, Αλέξη, 

τι θα μου δώσεις»; «Το Υπουργείο Εθνικής Αμύνης». «Ε, πάρ’ το, τι να 

κάνω, προκειμένου να χάσω την Κυβέρνηση πάρε το Υπουργείο». Και έτσι, 

λοιπόν, ο Υπουργός Εθνικής Αμύνης ήταν ο μεγαλύτερος αετός από τους 
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άλλους που βαράγανε εμάς. Οπότε σε ένα βράδυ, λοιπόν, τους λεβέντες 

όλους τους τράβηξε μία και έφυγαν. 

 Εμείς, λοιπόν, πρέπει να πάμε εκεί. Να έχουμε δικό μας αντιπρόσωπο 

στη Βουλή. Σας είπα προηγουμένως ότι ο κ. Φαλτάϊτς πήγε και έφυγε 

γελαστός, αλλά γελασμένος. Γιατί δεν είχε δύναμη από κάτω να τον 

υποστηρίξει. Όταν, λοιπόν, έχουμε ένα 3%, βγάλουμε 9 Βουλευτές, 

επηρεάζουμε καταστάσεις. Τότε ακουγόμαστε, τότε επιβαλλόμαστε, τότε 

πάμε και λέμε θέλουμε αυτό, αυτό κι αυτό. Οι δικοί μας αντιπρόσωποι στη 

Βουλή θα κάνουν δουλειά. Αλλιώς εδώ θα το συζητάμε μέχρι που να 

πεθάνουμε και αυτοί που θα συνεχίσουν το ίδιο θα κάνουν. 

 Ευχαριστώ πολύ. Να είστε καλά. Καλή Χρονιά και υγεία. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε πάρα πολύ. 

 Ο κ. Λιούτας έχει τον λόγο. 

Κ. ΛΙΟΥΤΑΣ: Καταλαβαίνω ότι όλοι είσαστε και είμαστε κουρασμένοι. Ο 

κ. Αβραμίδης είπε δεν είχα προσέξει μία ημερομηνία για την ψήφιση του 

Νόμου, 20η Ιουλίου του 2016. Η 20η Ιουλίου είναι μία αποφράδα μέρα για 

τον Ελληνισμό. Όλοι ξέρουμε. Άρα, λοιπόν, είναι και μία αποφράδα μέρα 

για τη ΣΤΥΑ. Να το κρατήσουμε. 

 Σε ό,τι αφορά το Καταστατικό, δεν συμφωνώ με τις θητείες του 

Προέδρου, γιατί μιλάμε για εθελοντισμό. Και νομίζω ότι, αν έχουμε ένα 

εξαιρετικό Πρόεδρο, γιατί να μην τον έχουμε και 15  και 20 χρόνια; Δεν 

νομίζω ότι υπάρχει κανένα τέτοιο θέμα. 

 Σε ό,τι αφορά την πρόβλεψη στο Καταστατικό ότι θα πρέπει ο 

υποψήφιος Πρόεδρος να έχει διατελέσει μέλος του Διοικητικού Συμβουλίου, 

δεν συμφωνώ, κύριοι. Διότι αυτό είναι προνομιακό για τους διατελέσαντες 

και διατελούντες μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου. Και, όταν απαιτούμε 

και ζητάμε, κάνουμε αγώνα, από την ΕΑΑΑ για να φύγουν οι περιορισμοί, 

είτε για τον Πρόεδρο, είτε για άλλους περιορισμούς τους οποίους θέλουν να 



ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΤΗΣ 28ης ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2017                                                                       81 

 

ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΓΕΝΙΚΗΣ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗΣ ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΑΠΟΦΟΙΤΩΝ ΣΤΥΑ                  81 

βάλουν μερικοί, τότε εμείς δεν μπορούμε να αυτοαναιρούμαστε με τέτοιες 

προτάσεις. 

 Σε ό,τι αφορά τους εν ενεργεία και τους εν αποστρατεία, κακά τα 

ψέματα, ο εν ενεργεία δεν θα ‘ρθει. Είναι ουτοπία να πιστεύουμε ότι θα 

έχουμε 6 μέλη εν ενεργεία. Είναι πολύ ευχάριστο να το ακούμε και να το 

λέμε αλλά νομίζω ότι δεν θα γίνει ποτέ. Διότι, όπως και εμείς, όταν ήμασταν 

εν ενεργεία, δεν βλέπαμε τη ζωή μας ως απόστρατο. Άλλο τώρα αν 

νομοτελειακά θα ‘ρθει. 

 Επίσης, κάποιοι, επειδή βλέπω, νομίζουν ότι επειδή γράφουν στο face 

book, κάνουμε την επανάστασή μας. Δεν κάνουμε την επανάστασή μας στο 

face book επειδή ξυπνάμε το πρωί, πίνουμε καφέ και γράφουμε διάφορα. 

Αλλού είναι ο αγώνας και όχι στο face book. 

 Και σε ό,τι αφορά –απευθύνομαι στο Διοικητικό Συμβούλιο- θα 

παρακαλούσα, τουλάχιστον σε ό,τι με αφορά, όσα έχω πει να μη 

συμπεριληφθούν στην εφημερίδα του ΣΑΣ. Όλοι αυτοί οι διάλογοι δηλαδή 

που μπαίνουν στην εφημερίδα εν είδει κουτσομπολιού, όποιος θέλει να ‘ρθει 

εδώ να ακούσει. Είναι η πρώτη φορά που έρχομαι. Επιγραμματικά θα πρέπει, 

κατά τη γνώμη μου, να είναι συμπεράσματα της Γενικής Συνέλευσης και όχι 

ό,τι καταγράφει το μικρόφωνο. 

 Ευχαριστώ πολύ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εμείς σας ευχαριστούμε και χαιρόμαστε για τις 

παρατηρήσεις. 

 Κύριε Αβραμίδη, έχετε τον λόγο. 

ΑΒΡΑΜΙΔΗΣ: (Ζητά να μιλήσει εκτός Πρακτικών) 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Φαλτάϊτς, θα μιλήσετε ή να τελειώσω εγώ με το 

ψήφισμα; 

Δ. ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Θα μιλήσω. Έχουμε τους Στόχους. 

------------------------- 
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«Δευτερολογία Προέδρου Δ.Σ.» 

Δ. ΦΑΛΑΪΤΣ: Πριν όμως από τους Στόχους, θα ήθελα, από τις σημειώσεις 

που κράτησα, να δώσω κάποιες απαντήσεις. 

 Θα ήθελα να σας ενημερώσω ότι με λύπη ότι, παρά τις προσπάθειες 

που έκανε ο Σύλλογος, όχι επί δικής μου Προεδρίας, και προηγούμενες 

Προεδρίες, διεκδικώντας θέματα για τους εν ενεργεία, θα περίμενε κανείς να 

έχουν γραφτεί στο Σύλλογο τουλάχιστον το 10%. Αν υποθέσουμε δηλαδή 

ότι οι εξ Υπαξιωματικών είναι 3, 4 χιλιάδες στην Αεροπορία, τουλάχιστον 

300 άτομα να τα είχαμε γράψει. 

 Αυτή τη στιγμή στο Σύλλογο εγγεγραμμένοι εν ενεργεία κύριοι είναι 

μόνο 17 άτομα. Και, αν αφαιρέσω και τον κ. Αντωνάκη που μπήκε στο κλαμπ 

των…. 

ΜΕΛΟΣ: …Αποστράτων. 

Δ. ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Όχι των Αποστράτων. Δεν είμαστε Απόστρατοι. Είμαστε 

σε πολεμική διαθεσιμότητα. Είναι μόνο 17 μέλη. 

 Άρα, η πρόταση για τη συμμετοχή 5 ή 6 ή 4 μελών στο Διοικητικό 

Συμβούλιο νομίζω ότι είναι ουτοπιστική. Θα πρέπει, έχουμε πάρει μία 

απόφαση σαν Διοικητικό Συμβούλιο, με το νέο Αρχηγό, ήδη έχουμε κάνει 

αίτημα για συνάντηση, παράλληλα με τις ευχές που του δώσαμε για την 

ανάληψη των καθηκόντων του, μία άμεση συνάντηση. Ένα από τα θέματα 

που θα του θέσουμε, τα οποία είχαμε θέσει και στον κ. Βαΐτση, ήταν η 

επίσκεψη σε Μονάδες. Φωνή βοώντος εν τη ερήμω. Φοβόντουσαν τον 

συνδικαλισμό και με το άρθρο 50 ο συνδικαλισμός ήρθε στο Στράτευμα. 

 Πήραμε, λοιπόν, απόφαση σαν Διοικητικό Συμβούλιο το κύριο 

μέλημά μας να είναι οι επισκέψεις σε Μονάδες, με συζητήσεις με τους εν 

ενεργεία, για να αναδειχθεί ο Σύλλογος και οι στόχοι μας. Τι να το κάνω εγώ, 

λοιπόν, αν έχουμε αυτή τη στιγμή 3.500 μέλη εγγεγραμμένα, εκ των οποίων 

μόνο τα 17 είναι εν ενεργεία; 
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 Θα συμφωνήσω στο ότι πρέπει οι τρεις Σύλλογοι της Π.Α., των ΑΣΣΥ, 

να τους πούμε έτσι, των Αποφοίτων Στρατιωτικών Σχολών Υπαξιωματικών, 

όχι μόνο της Αεροπορίας, και των άλλων Όπλων, να δημιουργήσουν μία 

Ομοσπονδία, χωρίς τη συμμετοχή Συλλόγων ή Συνδέσμων άλλης 

κατηγορίας. Διότι θα έχουμε μάλλον καπέλωμα. Αυτό είχε γίνει στο 

παρελθόν αλλά εγκαταλείφθηκε. Τώρα, βέβαια, πιστεύω ότι έχουν 

δημιουργηθεί οι συνθήκες εκείνες που μας επιτρέπουν να προβούμε στην 

ομοσπονδοποίηση των Συλλόγων. 

 Θα συμφωνήσω με την πρόταση του κ. Καράμπελα να μην πληρώνουν 

τα συνδεδεμένα μέλη. Εξάλλου είναι πολύ λίγα και το κόστος είναι πολύ 

μικρό. 

 Σωστή η παρατήρηση του κ. Λιούτα για τη συμμετοχή τη σημερινή. 

Θα σας πω όμως κάτι, κύριοι. Η Γενική Συνέλευση έχει παρεξηγηθεί. Ο 

κόσμος σκέφτεται, θα πάω σου λέει στη Γενική Συνέλευση, θα πάρω την πίτα 

μου και θα πάρω και το ημερολόγιό μου. Είχα προτείνει φέτος, αλλά δεν 

μπορέσαμε, να γίνει η κοπή πίτας στην Ένωση, στον 7ο όροφο, σε όσους 

επιθυμούν. 120 άτομα τα παίρνει. Και εδώ να γινόταν σήμερα η Γενική 

Συνέλευση. Αυτό δεν είναι Γενική Συνέλευση. Είναι μια κοροϊδία. 

Ντρέπομαι! Πραγματικά ντρέπομαι για το χρόνο που έχω διαθέσει και εγώ 

και ορισμένα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου. Και ντρέπομαι επίσης και 

για ορισμένες τρανταχτές απουσίες. Ας μην πούμε ονόματα. Κάποια άτομα, 

που έπρεπε να είναι εδώ σήμερα και να μιλήσουν, απουσιάζουν. Μέχρι εδώ. 

Να μην πω ονόματα. 

 Σε ό,τι αφορά το θέμα της θητείας του Προέδρου στο νέο 

Καταστατικό, αυτό που θα ήθελα να πω είναι το εξής: Εγώ πιστεύω στην 

ανανέωση του Συλλόγου. Ο Σύλλογος πρέπει να ανανεώνεται. Και για να 

υπάρξει ανανέωση χρειάζονται δύο πράγματα. Πρώτα απ’ όλα, η 

προσέλκυση εν ενεργεία μελών, η προσέλκυση μικρότερων ηλικιών που 
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είναι στην αποστρατεία, οι οποίοι θα έχουν και καλύτερη δυναμική από μας. 

Και επίσης πιστεύω ότι ένας Πρόεδρος, μετά από δύο τριετίες, θα πρέπει να 

αποσύρεται και να αναλαμβάνει ένα άλλο ρόλο, πιο ενεργό απ’ αυτόν που 

είχε σαν Πρόεδρος και είναι δεσμευμένος και αγκυλωμένος. 

 Ο κ. Καράμπελας, παράδειγμα, είναι Επίτιμος Πρόεδρος του 

Συλλόγου. Το πόσο μας έχει βοηθήσει το γνωρίζετε οι περισσότεροι. Από τη 

νέα θέση, λοιπόν, που έχει μας βοηθάει περισσότερο απ’ αυτή που ήταν τότε, 

Πρόεδρος του Συλλόγου. 

ΜΕΛΟΣ: Λόγω εμπειρίας. 

Δ. ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Και λόγω εμπειρίας. Ακριβώς. Αυτή είναι μία άποψη και 

μία τοποθέτηση δική μου. 

 Θα συμφωνήσω στο θέμα της κατάρτισης του ψηφοδελτίου. Θα πρέπει 

να υπάρχει επιλογή του Προέδρου, των υπολοίπων μελών και της 

Εξελεγκτικής Επιτροπής. Επομένως, η πρόταση είναι για ένα ψηφοδέλτιο 

τριών τμημάτων. Αυτή είναι η πρότασή μου. 

 Όπως επίσης θα συμφωνήσω ότι ο Πρόεδρος που εκλέγεται, εάν κατά 

τη διάρκεια της θητείας του, για τον άλφα ή βήτα λόγο, χρειαστεί να 

αποχωρήσει, θα πρέπει η επιλογή του νέου Προέδρου να γίνει μέσα από το 

Διοικητικό Συμβούλιο. Αυτή είναι η πρότασή μου. 

 Όσον αφορά το θέμα των σταυρών προτίμησης, είναι γεγονός ότι ούτε 

το προηγούμενο Καταστατικό περιείχε συγκεκριμένο αριθμό, πόσους 

σταυρούς έπρεπε να βάλουμε. Είναι κάτι το οποίο λείπει. Η πρόταση –δεν 

την έχουμε κάνει βέβαια- θα είναι από τα 11 μέλη ή τα 13 μέλη να υπάρχει 

δυνατότητα επιλογής τουλάχιστον των 2/3 μελών του Διοικητικού 

Συμβουλίου, όπως στην Ένωση Αποστράτων. 

 Θα ήθελα να πω επίσης και κάτι άλλο. Αυτό σαν παράπονο. Κάποιοι 

άνθρωποι το καλοκαίρι έδωσαν ένα αγώνα. Δεν βάζω τον εαυτό μου. Αφήστε 

με έξω εμένα. Τα αποτελέσματα ίσως να μην ήταν αυτά που θα θέλαμε να 
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ήταν, τα αναμενόμενα. Σας εξήγησα και τους λόγους τι είχαμε να 

αντιμετωπίσουμε. Υπήρχαν προειλημμένες αποφάσεις. Τέλος πάντων, ο 

Σύλλογος και οι άνθρωποι που ασχολήθηκαν έπραξαν το χρέος τους. Αυτό 

το πιστεύω. Και όχι μόνο απ’ αυτούς που δούλεψαν εντός των Αθηνών αλλά 

και από ανθρώπους που δούλεψαν εκτός Αθηνών. 

 Υπήρξαν, όμως, μετά την ψήφιση του 4407, κάποιες φωνές αρνητικές, 

όπως συνήθως γίνεται στα ελληνικά δεδομένα, στα ελληνικά δρώμενα. 

Έπεσε το ηθικό μας. Άρχισαν να λέγονται διάφορα. Να μιλάμε για κατανομή 

ευθυνών κλπ.  

 Είχε προταθεί, λοιπόν, να κάνουμε και μία έκτακτη Γενική Συνέλευση 

για ενημέρωση. Ο Σύλλογος αντέδρασε, παρόλο που στο Διοικητικό 

Συμβούλιο τα 6 από τα 11 μέλη ήταν καινούργιοι στο χώρο, να το πω έτσι, 

είναι άκομψη η ορολογία, αλλά δεν είχαν την εμπειρία. Το παράπονο, λοιπόν, 

ήταν ότι δεν εκτιμήθηκε σε καμία των περιπτώσεων η προσπάθεια μελών 

που άφησαν τις οικογένειές τους και ασχολήθηκαν, γιατί έτσι έπρεπε να το 

κάνουν, γιατί έτσι έπρεπε να πράξουν, όχι λόγω θέσεως. Π.χ. θα πω ένα 

όνομα τώρα, και δεν πειράζει, ο κ. Βούλγαρης δεν είχε καμιά υποχρέωση να 

έρθει στο Σύλλογο και να ασχοληθεί με τα τεκταινόμενα. Γιατί να έρθει; 

Υπάρχει Διοικητικό Συμβούλιο. Υπάρχουν Σύλλογοι. 

 Θα ήθελα, λοιπόν, άλλη φορά σε παρόμοιες περιπτώσεις να είμαστε 

περισσότερο ψύχραιμοι και να κοιτάζουμε τι θα μπορέσουμε να κάνουμε για 

να αλλάξουμε τα εις βάρος μας δεδομένα και όχι να κατηγορήσουμε και να 

στήσουμε στον τοίχο ανθρώπους  οι οποίοι δούλεψαν και δουλεύουν και θα 

δουλεύουν για το Σύλλογο. Αυτό ήθελα να πω σαν παράπονο. 

 Θα ήθελα να κάνω μία ερώτηση και θα κλείσω. 

ΜΕΛΟΣ: Μια παρένθεση. Δεν ήταν μόνο προσπάθεια. Είναι και προσφορά. 

Δ. ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Και προσφορά. Ακριβώς. Θα συμφωνήσω. 
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 Θα ήθελα να πω και κάτι άλλο με παράπονο. Σήμερα είχαμε 

προγραμματίσει, είχαμε ανακοινώσει την έγκριση ή μη του Καταστατικού 

μας. Πιστεύω ότι είμαστε πάρα πολύ λίγοι για να αναλάβουμε την ευθύνη – 

η πρότασή μου είναι αυτή- να εγκρίνουμε το Καταστατικό.  

 Να κάνω μία πρόταση. Μπορούμε να κάνουμε, αφού ολοκληρώσουμε 

όλες τις προτάσεις που έγιναν και σήμερα, να κάνουμε μία έκτακτη Γενική 

Συνέλευση. Να παρουσιάσουμε όπως πρέπει να παρουσιαστεί, με μοναδικό 

θέμα βέβαια την αναθεώρηση του Καταστατικού μας, και να γίνει μία 

παρουσίαση από Νομικό. Σήμερα, δυστυχώς, ο κ. Εμμανουηλίδης ήταν 

ασθενής. Τι, να τον πάρω από το κρεβάτι και να του πω «έλα να μας κάνεις 

την παρουσίαση»; Ε, δεν μπορούσα να το κάνω. 

Κ. ΛΙΟΥΤΑΣ: Κύριε Πρόεδρε, ο Νομικός επεξεργάζεται το Καταστατικό 

επί νομικής βάσεως. Η απόφαση είναι του Διοικητικού Συμβουλίου και όχι 

του Νομικού. 

Δ. ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Ακριβώς. Συμφωνώ μαζί σου. Έτσι ακριβώς είναι. Δεν θα 

διαφωνήσω. 

Κ. ΛΙΟΥΤΑΣ: Μπορεί να γίνει μία έκτακτη Γενική Συνέλευση μόνο για το 

Καταστατικό. 

Δ. ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Με τη συμμετοχή όλων των εκπροσώπων μας, οι οποίοι θα 

είναι εξουσιοδοτημένοι από τα μέλη στο χώρο που βρίσκονται, ο κ. 

Ζαχαράκης από τα μέλη του στην Πάτρα κλπ. κλπ., που σημαίνει ότι θα 

υπάρχει μια δυναμική ικανού αριθμού συμμετοχής και θα μπορέσουμε να 

ολοκληρώσουμε την αναθεώρηση του Καταστατικού μας. 

Κ. ΑΝΑΓΝΩΣΤΑΚΗΣ: Αδικούμε το Διοικητικό Συμβούλιο γιατί έχουμε 

δηλώσει από το Μάιο ότι θα γίνει τροποποίηση του Καταστατικού. Δώσαμε 

διορία μέχρι 31 Ιουλίου. Το ξανακάναμε Σεπτεμβρίου. Το ξανακάναμε 

Οκτωβρίου. Και, παρόλα αυτά, 4 άτομα μόνο στείλανε προτάσεις. Και 

ερχόμαστε σήμερα… 



ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΤΗΣ 28ης ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2017                                                                       87 

 

ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΓΕΝΙΚΗΣ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗΣ ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΑΠΟΦΟΙΤΩΝ ΣΤΥΑ                  87 

Ν. ΒΟΥΛΓΑΡΗΣ: Δεν είναι θέμα προτάσεων. Είναι θέμα ότι πρέπει να 

έχεις επαρκή αριθμό συμμετοχών. 

Κ. ΑΝΑΓΝΩΣΤΑΚΗΣ: Αυτό είναι άλλο θέμα. 

Ν. ΒΟΥΛΓΑΡΗΣ: Αυτό πρέπει να γίνει. Αυτό είναι το σωστό. Όταν είμαστε 

30 άτομα, δεν μπορούμε να εγκρίνουμε αναθεώρηση του  

Καταστατικού. 

Κ. ΑΝΑΓΝΩΣΤΑΚΗΣ: Άρα, φτάνουμε ότι για ό,τι παθαίνουμε μέχρι τώρα 

για τη Σχολή μας φταίμε οι ίδιοι. Αφενός οι εν ενεργεία είναι 400 άτομα οι 

δυο Σειρές και έχουν εμφανιστεί 2 εδώ. Από την άλλη είμαστε 3.500 κόσμος 

στην Αθήνα και έχουν έρθει ούτε 300 και φύγανε οι μισοί. Αυτή είναι η 

αγάπη τους για το Σύλλογο; 

ΑΘ. ΔΑΝΙΗΛΙΔΗΣ: Δηλαδή στην επόμενη Γενική Συνέλευση πιστεύετε 

ότι θα είναι περισσότερα μέλη; 

Δ. ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Να σου απαντήσω ευθέως. Σας είπα θα γίνει μία έκτακτη 

στον 7ο όροφο της Ένωσης Αποστράτων. Οι εκπρόσωποί μας θα έρθουν με 

εξουσιοδότηση από τα μέλη της περιοχής τους. Άρα, θα υπάρχει πλειοψηφία 

ικανή να αποφασίσουμε για την αναθεώρηση του Καταστατικού μας. Είναι 

απλά τα πράγματα. Μας δίνεται, βέβαια, και μία δυνατότητα, Κώστα, να 

προσθέσουμε τις προτάσεις οι οποίες ακούστηκαν σήμερα. 

Κ. ΛΙΟΥΤΑΣ: Ποια θα ήταν η πρότασή σας; Δηλαδή τι διαφορετικό θα 

μπορούσε να γίνει, πέρα απ’ αυτό ότι θα ξαναγίνει η Γενική Συνέλευση; 

Δηλαδή αν δεν αποφασιζόταν αυτό, ποια ήταν η εναλλακτική; Δηλαδή 

σήμερα τι θα καλούμαστε αυτή τη στιγμή να κάνουμε; Υπάρχει εναλλακτική; 

Δ. ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Εμείς ήρθαμε εδώ πέρα, με τα ακούσματα που είχαμε μέχρι 

τώρα πιστεύαμε ότι θα γεμίσουμε την αίθουσα, πραγματικά σου μιλάω. 

Έγινε το σφάλμα, για να καταλάβουμε, να τα λέμε όλα χύμα, πήραμε το 

ημερολογιάκι και φύγαμε. Και μάλιστα ήρθαμε εδώ επάνω να 

παρακάμψουμε ορισμένους ανθρώπους του Διοικητικού Συμβουλίου, να 
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ανοίξουμε και να πάρουμε το ημερολόγιο. Αυτός είναι ο στόχος; Έρχομαι 

εδώ στη Γενική Συνέλευση, μια φορά το χρόνο μου δίνεται το δικαίωμα, σε 

σένα, σε μένα, στον άλφα, στον βήτα, να μιλήσει, να ακουστεί, να προτείνει, 

να εφαρμόσουμε σαν Διοικητικό Συμβούλιο, πού ‘ν το; Το θέμα είναι, τι να 

πω τώρα; 

Κ. ΛΙΟΥΤΑΣ: Η εναλλακτική ποια είναι, να εγκρίνουμε το Καταστατικό; 

Είναι αυτό; Αν το καταλαβαίνω σωστά. Εάν, λοιπόν, είναι αυτό, θα πρέπει 

να διαβάσετε ένα - ένα ή έτσι όπως ειπώθηκαν, δηλαδή να εγκριθεί το 

Καταστατικό; Λέω, λοιπόν, εάν είναι αυτό, να εγκριθεί το Καταστατικό και 

μπορεί, εσείς έχετε εμπειρία, εγώ πρώτη φορά έρχομαι εδώ πέρα, είναι τιμή 

μου που είμαι μαζί σας, μπορούμε να σας εξουσιοδοτήσουμε, εδώ το Σώμα 

αυτό, να αποφασίσετε εσείς ή το Καταστατικό έτσι, εφόσον μπορούμε να το 

εγκρίνουμε ή εσείς θα κρίνετε ως εναλλακτική εάν θα πρέπει να ξαναγίνει 

Γενική Συνέλευση, ώστε να εγκριθεί. Αυτή είναι η πρότασή μου. Να 

αποφασίσετε εσείς δηλαδή. Να είναι δικιά σας η απόφαση. 

Δ. ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Σύμφωνα με το Νόμο, αυτή τη στιγμή δεν μπορούμε να 

εγκρίνουμε το Καταστατικό μας. Υπάρχουν αντικειμενικές δυσκολίες που 

όλοι τις καταλαβαίνουμε. Άρα, λοιπόν, να εξουσιοδοτηθεί το Διοικητικό 

Συμβούλιο να κρίνει κατά την κρίση του και να πράξει κατά την κρίση του. 

Γ. ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΣ: Κύριοι, τα συνδεδεμένα μέλη δεν πρέπει να 

απαλλαχθούν από την εισφορά. Γιατί τα συνδεδεμένα μέλη αυτή τη στιγμή 

είναι στον αριθμό των 250 ατόμων. 

Δ. ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Μπορεί να πληρώνουν το 50%. 

Γ. ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΣ: Το 50%. Ακριβώς. Ακριβώς αυτό έχουμε φτιάξει, 

το 50%, 10 ευρώ. Όχι όμως να είναι δωρεάν τα συνδεδεμένα μέλη. Είναι 250 

άτομα και υπάρχει τάση για παραπάνω. Ευχαριστώ. 

Π. ΣΙΔΗΡΟΠΟΥΛΟΣ: Σε ό,τι αφορά το Καταστατικό που είναι υπό 

τροποποίηση, κάνατε μία εισήγηση. Όταν την κάνατε αυτή την εισήγηση και 



ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΤΗΣ 28ης ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2017                                                                       89 

 

ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΓΕΝΙΚΗΣ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗΣ ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΑΠΟΦΟΙΤΩΝ ΣΤΥΑ                  89 

διαβαζόταν το τι περιέχει μέσα, τι περιλαμβάνει, ήμασταν εδώ πέρα γεμάτη 

η αίθουσα. Τώρα φύγανε. Λοιπόν, όταν τότε το διαβάζατε, είπαν όλοι ναι. 

Δεν είπαν όχι. Τις λεπτομέρειες από κάποιες εισηγήσεις συναδέλφων νομίζω, 

που είναι πολύ θετικές, να τις περιλάβετε μέσα στο Καταστατικό και χωρίς 

να χρειαστεί περαιτέρω έκτακτη Γενική Συνέλευση. Νομίζω ότι έστω εάν 

χρειαστεί να πάρετε από τα Παραρτήματα, από τους εκπροσώπους κάποια 

εξουσιοδότηση, από εδώ πήρατε από την πλειοψηφία, νομίζω καλύπτεστε. 

Δεν ξέρω τι λένε και οι υπόλοιποι. Αυτό ήθελα να πω. Δεν χρειάζεται να γίνει 

έκτακτη Συνέλευση διότι δεν αλλάζει κάτι σ’ αυτά που έχετε πει, ουσιαστικό. 

Αυτό νομίζω. 

Δ. ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Τότε να υποβάλλω το ερώτημα. Κύριοι, δια ανατάσεως της 

χειρός, όσοι επιθυμούν, μ’ αυτόν τον αριθμό τον υπάρχοντα, να εγκριθεί, να 

σηκώσουν το χέρι τους. 

Ακολουθεί ψηφοφορία δι’ ανατάσεως της χειρός 

……………………………………………………………………………… 

Δ. ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Άρα, το Σώμα μας εξουσιοδοτεί να προχωρήσουμε στην 

ολοκλήρωση της αναθεώρησης του Καταστατικού μας. Ευχαριστώ πολύ. 

Κλείνει το θέμα, λοιπόν. 

Η Γενική Συνέλευση ομόφωνα εξουσιοδοτεί το Διοικητικό Συμβούλιο να 

προχωρήσει στην αναθεώρηση του Καταστατικού 

------------------------------ 

 

«Στόχοι 2017 από τον Προεδρο του ΣΑΣ κ. Δημήτριο Φαλτάϊτς – Λοιπές 

εισηγήσεις Δ.Σ.» 

Δ. ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Θα σας διαβάσω τους Στόχους του ’17, εν συντομία. 

 - Πραγματοποίηση της επόμενης ετήσιας χοροεσπερίδας μας. 

 - Ψηφιοποίηση του Αρχείου του Σ.Α.Σ. Ο Σ.Α.Σ έχει Αρχεία 34 ετών. 

Μας έχει έρθει μία πρόταση και μία εργασία. Θα την αξιολογήσουμε. 
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Πιστεύω ότι, εξαρτάται τώρα την οικονομική επιβάρυνση που θα έχουμε, μία 

ψηφιοποίηση όμως του Ιστορικού Αρχείου του Συλλόγου, το οποίο είναι 

πλούσιο, θα μπορούσε να γίνει. 

 - Ενημερωτικές επισκέψεις προς την ηγεσία της Πολεμικής 

Αεροπορίας, για ενημέρωση και επίλυση προβλημάτων του κλάδου μας. 

Ήδη, όπως σας είπα και προηγουμένως, έχω υποβάλλει έμμεσα στον νυν 

Α/ΓΕΑ πρόταση με υποβολή υπομνήματος για να μας δεχθεί και να 

καταθέσουμε τις απόψεις και τα προβλήματα για τη Σχολή κυρίως. 

 - Συνάντηση με Επιτίμους Α/ΓΕΑ. Το σκεπτικό του Διοικητικού 

Συμβουλίου ήταν, μια ευκαιρία που θα μπορούσαμε να καλέσουμε τους κ. 

Επιτίμους θα είναι στην επίδοση της τιμητικής διάκρισης στον κ. Αυλωνίτη, 

με μία ας το πούμε εκδήλωση που θα μπορέσουμε να κάνουμε στη ΛΑΕΔ ή 

στο χώρο του Συλλόγου μας, για να ενημερώσουμε και να ασκήσουμε 

κάποιες πιέσεις, εμείς και οι Επίτιμοι Αρχηγοί. Γιατί όντως υπάρχουν αυτή 

τη στιγμή οι Επίτιμοι Αρχηγοί, τουλάχιστον αυτούς που γνωρίζω, είναι 

άνθρωποι οι οποίοι είναι δίπλα μας και πιστεύω ότι είναι θετικοί.  

 Λοιπόν, είναι μία σκέψη, μία πρόταση που έχει εγκριθεί από το 

Διοικητικό Συμβούλιο του Συλλόγου μας. 

 - Επίσκεψη στο Διοικητή της ΣΤΥΑ για κατάθεση απόψεων σχετικά 

με θέματα που αφορούν τη Σχολή μας. Και, βέβαια, αυτό που θα ζητήσουμε 

και από τον κ. Αρχηγό και από τον κ. Διοικητή της Σχολής θα είναι η 

ενημέρωση από το Προεδρείο του Συλλόγου λίγο πριν την ονομασία των 

Δοκίμων σε Σμηνίες. 

 - Προγραμματισμός εκδρομών, μονοήμερες και διήμερες, καθώς και 

μία εκδρομή, θα κοιτάξουμε, εξωτερικού. Έχουμε αλλάξει τώρα Κοσμήτορα. 

Τον έχουμε κάνει και φωτογράφο. Οπότε πιστεύω να τα πετύχουμε. 

 - Επισκέψεις σε Μονάδες με έγκριση του ΓΕΑ για ενημέρωση των εν 

ενεργεία μελών μας για θέματα του κλάδου μας. 



ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΤΗΣ 28ης ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2017                                                                       91 

 

ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΓΕΝΙΚΗΣ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗΣ ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΑΠΟΦΟΙΤΩΝ ΣΤΥΑ                  91 

 - Επισκέψεις στην Περιφέρεια, όπου υπάρχει αντιπρόσωπος, για 

επικοινωνία, επαφή και ενημέρωση των μελών μας σε κρίσιμα θέματα του 

κλάδου μας. 

  - Εμπλουτισμός της Εφημερίδας «Τα Νέα του ΣΑΣ» με θέματα 

ποικίλης ύλης και επαναφορά της στήλης του Δοκίμου. Το έχουμε ζητήσει 

αυτό. Είμαι 4ο χρόνο στο Σύλλογο. Κάθε χρόνο το ζητάω. Το είχα ζητήσει 

από τον κ. Βαΐτση. Μου είχε υποσχεθεί το ok και ακόμη περιμένουμε να 

έρθει κείμενο Δοκίμων. Και 

 - Προετοιμασία της επόμενης Γενικής Συνέλευσης. 

 Το Διοικητικό Συμβούλιο, λοιπόν, του Συλλόγου θα ήθελε να σας 

ευχηθεί Καλή Χρονιά, υπομονή γιατί έρχονται πολύ δύσκολες μέρες και 

πιστεύουμε ότι το επόμενό μας ραντεβού θα πρέπει να είναι την Κυριακή 12 

του μηνός, 12 Φεβρουαρίου, στις 1.30 στο «ΚΡΑΣΑΔΙΚΟ». 

------------------------------- 

«Ψήφισμα» 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Να σας διαβάσω το ψήφισμα. 

«ΨΗΦΙΣΜΑ ΤΗΣ ΓΕΝΙΚΗΣ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗΣ 

ΤΟΥ ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΑΠΟΦΟΙΤΩΝ ΣΤΥΑ» 

 Εμείς οι εν ενεργεία και εν αποστρατεία Αξιωματικοί και 

Υπαξιωματικοί της Πολεμικής Αεροπορίας, Απόφοιτοι της Σχολής 

Τεχνικών Υπαξιωματικών Αεροπορίας (Σ.Τ.Υ.Α) 

Διαμαρτυρόμαστε και καταγγέλλουμε 

Τη διάλυση των Σχολών ΣΤΥΑ, ΣΥΔ, ΣΙΡ με το Ν.4407/27-7-2016. 

Είναι συνέχεια πολυετούς προσπάθειας για την απόλυτη χειραγώγηση 

του κλάδου των Αποφοίτων ΑΣΣΥ. Επόμενος στόχος, σύμφωνα με τη 

διακηρυγμένη θέση του ΥΕΘΑ κ. Καμμένου, η υιοθέτηση Αμερικανικού 

συστήματος περί προαγωγών, με καταληκτικό βαθμό του Ανθυπασπιστή 

(Ανθυπασπιστής 1, 2, 3).  
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Γενικότερος μεσοπρόθεσμος και μακροπρόθεσμος στόχος ο απόλυτος 

έλεγχος των Ενόπλων Δυνάμεων και της Π.Α. και η μετατροπή τους σε 

μία ταξική κοινωνία που θα εξυπηρετεί και θα προωθεί τα στενά 

συντεχνιακά συμφέροντα Αξιωματικών και οι σχέσεις προσωπικού θα 

διακρίνονται από ταξικούς όρους. 

 Την ώρα που τα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων και οι χιλιάδες 

απόστρατοι και οι οικογένειές τους δέχονται ανηλεή επίθεση, που 

δοκιμάζει τα όρια επιβίωσής τους, ο ΥΕΘΑ κ. Καμμένος και ο πρώην 

Αρχηγός του ΓΕΑ κ. Βαΐτσης, ως άλλοι Δούρειοι Ίπποι, επέλεξαν να 

διαλύσουν τη δομή της παραγωγής στελεχών της Πολεμικής 

Αεροπορίας, με απρόβλεπτες συνέπειες για τη μαχητική ικανότητα του 

Όπλου. 

 Την ώρα που η χώρα μας και ο λαός μας πληρώνουν το βαρύ 

τίμημα του διεθνούς οικονομικού στραγγαλισμού. 

Την ώρα που αμφισβητείται από την Τουρκία ακόμα και η 

Συνθήκη της Λοζάνης, με τις απειλές για την εδαφική ακεραιότητα να 

έχουν ξεπεράσει κάθε προηγούμενο, ενώ ο Πρόεδρος της Τουρκίας, με 

σειρά προκλητικών εμφανίσεων, ξεδιπλώνει «τα σύνορα της καρδιάς 

του» και εγείρει θέμα χαμένων πατρίδων. 

 Την ώρα που το Κυπριακό βρίσκεται σε σημείο καμπής, όπου ο 

Κυπριακός Ελληνισμός βρίσκεται για μια άλλη φορά υπό διεθνή πίεση 

να δεχθεί μία κατ’ επίφαση Ένωση, ενώ θα επρόκειτο για de facto 

διχοτόμηση. 

 Την ώρα που η Αλβανία θέτει θέμα αμφισβήτησης χωρικών 

υδάτων και των χερσαίων συνόρων, καθοδηγούμενη από το στρατηγικό 

της εταίρο Πρόεδρο Ταγίπ Ερντογάν 

 Την ώρα που ανατρέπεται η ισορροπία δυνάμεων στο Αιγαίο με 

τη μελλοντική αγορά από την Τουρκία 100 μαχητικών F-35 και η χώρα 
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πιέζεται από τους δανειστές να περικόψει άλλα 400 εκατ. από τις 

αμυντικές δαπάνες 

 Την ώρα που περισσότερο από ποτέ είναι αναγκαία η αρραγής 

ενότητα του λαού και του προσωπικού των Ενόπλων Δυνάμεων, για να 

διατηρηθεί ένα επίπεδο αξιόλογης μαχητικής ικανότητος που να μπορεί 

να αντιμετωπίσει τις προκλήσεις και τους εθνικούς κινδύνους 

 Αυτή την ώρα διάλεξαν ο Υπουργός κ. Καμμένος και ο πρώην 

Α/ΓΕΑ κ. Βαΐτσης να πλήξουν καίρια τη ραχοκοκαλιά της Πολεμικής 

Αεροπορίας, την υπερηφάνεια και την τιμή των Υπαξιωματικών, 

διαλύοντας τις Σχολές ΣΤΥΑ, ΣΥΔ και ΣΙΡ και την ίδια την ιστορική 

κληρονομιά της Πολεμικής Αεροπορίας. Με νοοτροπία κατοχικών 

Αρχών αρνήθηκαν κάθε πρόταση που σέβεται την ιστορία, τα ονόματα 

και τα εμβλήματα των Σχολών. 

 Δυστυχώς, στη χώρα μας δεν έχουμε μόνο διαταραγμένες 

προσωπικότητες που καίνε τη σημαία της πατρίδας τους αλλά και 

υψηλούς θεσμικούς εκπροσώπους που πυρπολούν τα εμβλήματα 

υπερηφάνειας και τιμής αυτών που ορκίζονται να δώσουν και τη ζωή 

τους, υπερασπίζοντάς τα. 

 Ο κ. Καμμένος, με τη μεγαλομανία που τον διακρίνει, ως 

απόλυτος παντογνώστης και φύλακας του Αγίου Δισκοπότηρου, είναι 

έτοιμος να διαλύσει τον κορμό των Ενόπλων Δυνάμεων, εισάγοντας το 

Αμερικάνικο μοντέλο της βαθμολογικής εξέλιξης των Υπαξιωματικών, 

παραγνωρίζοντας την τριετή φοίτηση Ελλήνων Υπαξιωματικών με τα 

19.000 μόρια εισαγωγής. 

 Δυστυχώς, σ’ αυτόν τον επικίνδυνο για τη χώρα και τις Ένοπλες 

Δυνάμεις κατήφορο, ο κ. Καμμένος, έχει συνοδοιπόρους και εισηγητές 

γνωστούς σε όλους τους ανθρώπους που υπηρέτησαν τα Όπλα από 

υψηλές θέσεις και διακρίνονται από εγωπάθεια, ψυχικά τραύματα, 
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καθώς θεωρούν ότι η πολιτεία δεν τους τίμησε με τα ανάλογα αξιώματα, 

μίσος και ταξικό ρατσισμό κατά των υπαξιωματικών, γιατί έχουν 

υπερηφάνεια και αξιοπρέπεια. 

 Δεν το λέει τυχαία ο σοφός λαός με το ρητό ότι «ο λύκος στην 

αναμπουμπούλα χαίρεται». Άλλωστε, οι Έλληνες ποτέ δεν είχαν τον 

εχθρό απέξω, βρίσκονταν εντός τους και πάντα ήθελε να τους σώσει, 

γιατί αυτός « γνώριζε καλύτερα». Ο κ. Καμμένος και ο κ. Βαΐτσης 

διάλεξαν την κατάλληλη χρονική στιγμή για να περάσουν την δήθεν 

καινοτομία «εκσυγχρονισμού – διάλυσης» των Σχολών Υπαξιωματικών 

της Πολεμικής Αεροπορίας. Γνωρίζουν ότι τα εν ενεργεία και τα εν 

αποστρατεία στελέχη βρίσκονται στα όριά τους και επιχειρούν τον 

διχασμό με το «διαίρει και βασίλευε», τον αποπροσανατολισμό και την 

παραπλάνηση των στελεχών από τα φυσικά και πραγματικά 

προβλήματα,  που είναι οι νέες περικοπές των συντάξεων, το 

ασφαλιστικό και η νέα φοροκαταιγίδα του νέου μνημονίου. 

Για όλα τα παραπάνω, οι χιλιάδες Απόφοιτοι των Σχολών ΣΤΥΑ, 

ΣΥΔ και ΣΙΡ : 

Παραμένουν σταθερά απέναντι στις μεθοδεύσεις που έχουν στόχο την 

απαξίωσή τους και καταγγέλλουν τους κυρίους Καμμένο και Βαϊτση ως 

αποκλειστικά υπεύθυνους, καθώς με τις αποφάσεις τους θέτουν τις 

Ένοπλες Δυνάμεις και την Πολεμική Αεροπορία σε επικίνδυνους 

ατραπούς.  Θα πρέπει να γνωρίζουν ο κ. Καμμένος και ο κ. Βαϊτσης 

ότι οι Ένοπλες Δυνάμεις και τα στελέχη τους δεν ταυτίζονται με τη δική 

τους βραχύβια θητεία αλλά με το μέλλον και την ύπαρξη της πατρίδας 

που είναι υπόθεση όλων μας. 

Διατρανώνουμε την κάθετη αντίθεσή μας και λέμε: 

 1. ΟΧΙ στην κατάργηση των Σχολών ΣΤΥΑ, ΣΥΔ, ΣΙΡ. 

 2. ΟΧΙ στη διάλυση της ιστορίας της Πολεμικής Αεροπορίας. 
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 3. ΟΧΙ στον ελιτισμό της Πολεμικής Αεροπορίας. 

 4. Απαλοιφή του προσδιοριστικού όρου «Υπαξιωματικών», 

όπως συμβαίνει και στις Σχολές ΑΣΕΙ, όπου δεν υπάρχει ο 

προσδιοριστικός όρος «Αξιωματικών». 

 5. Η ονομασία της ενοποιημένης Σχολής προτείνεται να είναι 

«Στρατιωτικό Τεχνολογικό Εκπαιδευτικό Ίδρυμα Αεροπορίας» 

(ΣΤΕΙΑ) ή «Σχολή Τεχνολόγων Αεροπορίας» (Σ.Τ.Α). 

 6. Ο βαθμός εξόδου - αποφοίτησης από την ενοποιημένη Σχολή 

να είναι αυτός του Επισμηνία, τουλάχιστον, και να συνοδεύεται με 

αντίστοιχη εξέλιξη στο βαθμό του Σμηνάρχου χωρίς πτυχίο ΑΕΙ και τον 

βαθμό Ταξιάρχου με πτυχίο ΑΕΙ, όπως προβλέπει ο Ν.4407/2016 για 

άλλες κατηγορίες με τα ίδια προσόντα. 

 7. Ουσιαστική αναβάθμιση και των υποδομών -λειτουργιών της 

Σχολής. 

 8. Ισοτιμία πτυχίων με τα αντίστοιχα Ιδρύματα της τριτοβάθμιας 

εκπαίδευσης. 

 9. Άμεση απόσυρση των άρθρων 1 και 2 του Ν.4407/27-7-2016. 

Συμπαραστεκόμαστε 

σε όλους τους εργαζόμενους και συνταξιούχους, τους αγρότες, τους 

απλούς πολίτες του μόχθου τους νέους, τους ανέργους, το σύνολο της 

κοινωνίας και απαιτούμε και διεκδικούμε την εφαρμογή της πολιτικής 

που θα έχει επίκεντρο τον ΑΝΘΡΩΠΟ και τις ανάγκες του και όχι την 

αχαλίνωτη κερδοσκοπία των Αγορών 

Δηλώνουμε 

την απόφαση και δέσμευσή μας να αγωνιστούμε με όλες μας τις δυνάμεις 

για την υλοποίηση των ανωτέρω, σε συντονισμό, κοινή δράση και 

συνεργασία με άλλες επαγγελματικές ομάδες και κοινωνικούς φορείς, 
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για να αντισταθούμε δυναμικά στα νέα επώδυνα μέτρα που 

επιχειρούνται συνεχώς σε βάρος μας. 

Αγωνιζόμαστε 

Όλοι μαζί ενωμένοι για να ανατρέψουμε τα τρέχοντα και να 

αποτρέψουμε τα χειρότερα. 

  Για τη Γενική Συνέλευση του Συλλόγου ΣΤΥΑ» 

 

 Ευχαριστώ πάρα πολύ. 

 Σας ακούω, κύριε. 

Ν. ΒΟΥΛΓΑΡΗΣ: Μία παρατήρηση, δεν ξέρω μήπως δεν το πρόσεξα. Να 

συμπεριληφθεί ότι είμαστε κατά του Νόμου που μας ξεχώρισε, του 4387… 

Δ. ΦΑΛΑΪΤΣ: Άρθρο 1 και 2; Άμεση απόσυρση του άρθρου 1 και 2;  

Ν. ΒΟΥΛΓΑΡΗΣ: Είναι ο 4407. Εγώ λέω για τον 4387, όπου οι απόστρατοι 

αποδεσμεύτηκαν από τους εν ενεργεία. 

Δ. ΦΑΛΑΪΤΣ: Κάν’ το προσθήκη. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σωστή η παρατήρηση. 

 Εγκρίνεται; 

Η Γενική Συνέλευση εγκρίνει ομόφωνα το παραπάνω ψήφισμα, με την 

προσθήκη της παρατήρησης του κ. Νίκου Βούλγαρη 

 

Δ. ΦΑΛΑΪΤΣ: Ήθελα να σας πω το εξής: Πριν λίγο καιρό, ένα από τα 

καλύτερα και πιο δραστήρια μέλη του Συλλόγου Αποφοίτων ΣΤΥΑ, ο Νίκος 

ο Παπαδάκης, 32η Σειρά, «πέταξε στους ουρανούς». Ήταν εκπρόσωπός μας 

στα Τρίκαλα και από τα πιο δραστήρια μέλη. Κάθε χρόνο δηλαδή μας 

τιμούσε με την παρουσία του. Θα ήθελα να κρατήσουμε γι’ αυτόν τον 

αξιόλογο άνθρωπο ενός λεπτού σιγή. Αξίζει τον κόπο. 
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ΜΕΛΟΣ: Κύριε Πρόεδρε, επειδή πρόσφατα έφυγε και ένας άλλος 

συνάδελφός μας, ο Σωτήρης ο Ανδριόπουλος, από την Καλαμάτα, 

παράκληση ας συμπεριληφθεί και αυτός. 

Δ. ΦΑΛΤΑΪΤΣ: Ανδριόπουλος Σωτήρης, Νικόλαος Παπαδάκης και 

Κωνσταντίνος Μπλέτσας. 

Ακολουθεί ενός λεπτού σιγή 

……………………………………………………………………………… 

Δ. ΦΑΛΑΪΤΣ: Ας είναι αιωνία τους η μνήμη. 

 Μία πρόταση για τους ανθρώπους που μας τίμησαν από την επαρχία. 

Το Διοικητικό Συμβούλιο έκανε μία σκέψη. Στους συναδέλφους, στους 

Προέδρους και στους εκπροσώπους μας που έχουν έρθει από την επαρχία τα 

μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου να κάνουν μία συνεστίαση σήμερα το 

βράδυ. Έχουμε κανονίσει με τον κ. Αναγνωστάκη. Στον Βύρωνα. Κύριε 

Αβραμίδη, θα παραβρεθείτε; Όχι, δεν μπορείτε. Όσοι από τα μέλη του 

Διοικητικού Συμβουλίου επιθυμούν να το δηλώσουν για να κλείσουμε 

ακριβή αριθμό τραπεζιών. Απόψε το βράδυ στις 9. Για να τιμήσουμε τα 

παιδιά που μας τίμησαν με την παρουσία τους, σε αντίθεση με τους 

Αθηναίους που μόνο κριτική του καναπέ κάνουν. 

 

ΛΗΞΗ ΕΡΓΑΣΙΩΝ ΓΕΝΙΚΗΣ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗΣ 

 

Ο Πρόεδρος της Γεν. Συνελεύσεως 

 

 

 

          Αθανάσιος Ραφαηλίδης 
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Ο Α΄ Γραμματέας της Γεν. Συνελεύσεως 

 

 

 

             Γεώργιος Καντούρoς 

 

 

 

Ο Β΄ Γραμματέας της Γεν. Συνελεύσεως 

 

 

 

                Δημήτριος Μανιώτης 


